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 1 רמת השרון  – 10מן המניין מספר  מועצה  פרטי כל ישיבת                             

 2 8.12.24  -בשהתקיימה                                                       

 3  :משתתפים

 4 ראש העיר  - מר איציק רוכברגר

 5 מנכ"לית העירייה    גב' פרח מלך

 6 חברת מועצה   שוייצר גב' הדר שוייצר

 7  חברת מועצה  - עו"ד דניאלה רון יעקובי

 8 חברת מועצה   - גב' בת שבע אלקובי

 9 חבר מועצה  - מר יעקב קורצקי

 10   חבר מועצה    מר מוטי גינדי

 11 חברת מועצה  - גב' קרן ברנדס מקסימוב 

 12 חבר מועצה  -  אהד בליירמר 

 13 חבר מועצה  - מר דן רוקמר 

 14 חברת מועצה  - עו"ד נאוה פרס

 15  חבר מועצה   - עו"ד עידן למדן

 16 חברת מועצה  - גברת ענת לין

 17 חברת מועצה  - גברת גב' סיון  דהן

 18 חברת מועצה  - עו"ד גייל שורש

 19 חבר מועצה  - מר גיא קלנר

 20 חבר מועצה  - מר עופר קליך

 21 נעדרה

 22 חברת מועצה  - גברת לירון בלומנר

 23 

 24 צוות מקצועי

 25 משפטי ץ יוע :היועץ המשפטי-עו"ד מיכאל בלום

 26  גזבר העירייה  -  גזבר-מר אסף אפרים

 27 תובע עירוני  - עו"ד עמית גייגר:
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 1 סדר היום:

 2 3.11.24-מ 7אישור פרוטוקול מליאת המועצה שלא מן המניין מס'  .1

דן רוקשאילתה של חבר המועצה   .2  3בנושא התקשרויות העירייה עם המקומון הדיגיטלי   מר 

 4 "שרון אונליין"

 5 אלקובי בנושא סטטוס נגישות מקומות ציבוריים.  באצ'ישאילתה של חברת המועצה  .3

 6שאילתה של חבר המועצה גיא קלנר בנושא מדיניות פתיחת המקלטים ותקלות של החברה  .4

 7 המתפעלת.  

ברנדס בנושא סטטוס ביטול היטל שצ"פ ע"י  .5 המועצה קרן מקסימוב  חברת  של   8שאילתה 

 9 יוסבר ע"י רו"ח אופיר בוכניק. -מועצת העיר 

 10 שאילתה של חבר המועצה אהד בלייר בנושא מינוי דירקטורים לחברת שרונים. .6

 11בנושא מענים לנושא אלימות במוסדות    הצעה לסדר יום של חברת קרן מקסימוב ברנדס .7

 12 החינוך בעיר.

 13בתי  להנגשת 2025הצעה לסדר יום של חברות סייעת חופשי בעירנו בנושא הקצאת תקציב  .8

 14 עסק ברחבי העיר.

 15 הצעה לסדר של חברי המועצה גיא קלנר וסיון שמרי דהן בנושא שאטל פנימי מקומי .9

של חברי המועצה גיא קלנר וסיון שמרי דהן בנושא הסדרת טעינת הרכבים  .10 לסדר   16הצעה 

 17 החשמליים בהטענה פרטית.

מועצת  : הצעה לסדר של חבר המועצה אהד בלייר בנושא .11 החלטות  ביצוע  אחר   18מעקב 

 19 העיר ופרסומן הפומבי לעיון

 20הצעת החלטה של מר איציק רוכברגר, ראש העירייה, בדבר המרת דו"חות באזהרה בגין  .12

הציבורי   במרחב  חשמליים  רכבים  של  פרטית  המחלקה   –טעינה  עמדת  פרסום   21מצ"ב 

 22 המשפטית.

 23הצעת החלטה של מר איציק רוכברגר, ראש העירייה לדחיית מימוש היטל שצ"פ עד למימוש  .13

מיכאל  עו"ד  המשפטי,  היועץ  של  למכתבו  ובהמשך  הפנים  להחלטת משרד  בהמשך   24נכס, 

 25 יוסבר ע"י רו"ח אופיר בוכניק. – 23.9.24בלום מיום 

 26אש"ח  350בסך  2025אישור בקשת הפועל ניר רמת השרון למקדמה על חשבון תמיכה לשנת  .14

 27 גזבר העירייה. גזבר-מר אסף אפריםיוסבר 

 28 
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 2 
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 4 מתן הרשאה לחשבון הורים: .15

קרי יערים  יבבית ספר   5דניאל –ליו"ר הנכנס    94931בנק לאומי סניף    19286835חשבון    -ת 

 6 בלאו במקומו של איתן פונו .

אלון סניף    192877/34חשבון    -   תיכון  לאומי   7ליאה -    ליו"ר ועד הורים הנכנסת  949בנק 

 8 הילר במקומה של מאיה בר שלום.

 9דייני לב      -   ליו"ר ועד מוסדי   949בנק לאומי סניף    19852339חשבון    -   בית ספר דורון

 10 במקום איילת שטאוב.  הארי

 11מר  יוסבר ע"י  –)  18/8/24אישור תמיכות שהוחרגו לבדיקה נוספת (מליאת המועצה מיום   .16

 12 גזבר העירייה. גזבר-אסף אפרים

 13 מצ"ב מכתבו של השר לשירותי דת. –הקמת וועדה לבחירת רב עיר לרמת השרון  .17

 14 שונות .  .18

 15 

 16 

 17 

 18 

 19 

 20 

 21 

 22 

 23 

 24 

 25 

 26 

 27 

 28 
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 1 פרטי כל

 2 

   3.11.24-מ 7אישור פרוטוקול מליאת ה מועצה שלא מן המניין מס'  .1

 

 3 חברים ערב טוב אני מתכבד לפתוח את הישיבה מן המניין  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 4 פרוטוקול מליאת מועצה אישור . הנושא הראשון ברשותכם. 10ישיבת מליאה מן המניין שמספרה  

 5 יש הערות? כן. מי בעד? תודה רבה נושא שני שאילתה  3.11.24מיום  7שלא מן המניין מספר 

 6 אנחנו לא משתתפים בהצבעה. :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 7 נמנעים?מה זה לא משתתפים? רגע,  עו"ד גייל שורש:

 8 לימד אותנו שאפשר לא להשתתף. ןלא, למד :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 9 (מדברים ביחד)

 10 והכל בסדר. אין בעיה.  המציאזה בסדר. למדן  ראש העיר: -מר איציק רוכברגר

 11 

 3.11.24מיום  7הפרוטוקול מליאת המועצה שלא מן המניין מס'  .אישור1

 : איציק רוכברגר, ענת לין, יעקב קורצקי, עופר קליך, מוטי גינדי, עידן למדן, נאוה פרס, בעד

 גיא קלנר, הדר שוייצר, סיון דהן, גייל שורש, בת שבע אלקובי, דניאלה רון יעקובי         

 : קרן ברנדס מקסימוב, אהד בלייר, מר דן רוקלא משתתפים

 הפרוטוקול אושר :החלטה

 

   12 

 13 זה זכות של חבר מועצה או חברת מועצה גם לא להשתתף בהצבעה.  עו"ד עידן למדן:

 14 למדן, גם אם הוא נוכח בחדר? :ענת לין 'גב

 15 כן. עו"ד עידן למדן:

 16 אני לא מכיר את זה אבל אל תשתתפו. הלאה. חבר'ה עזבו.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 17 קוראים להחלטה הזו דני דין.  : מר יעקב קורצקי

 18 אפשר להמשיך או להתחיל עוד פעם מהתחלה? או קי תודה רבה. :  ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 19  מר דן רוקחברים שאילתה של חבר המועצה 

 20 
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 בנושא התקשרויות העירייה עם המקומון הדיגיטלי  מר דן רוקשאילתה של חבר המועצה . 2

 "שרון אונליין"     

  1 

 2 עניתי על השאלה סליחה. כמתבקש. אם יש לך שאלה. מה לא  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 3  פאק.ראית? אם לא זה עוברים לנושא הבא. אם יש לך שאלה נוספת שמתייחסת על הכי

 4 אם יש לי שאלה אז בישיבה הבאה? :מר דן רוק

 5 כולכם קיבלתם את התשובה. עכשיו.  ראש העיר: -מר איציק רוכברגר

 6 איך דואגים שזה יהיה בפרוטוקול? זה חייב להיות.   : עו"ד גייל שורש

 7 תקריא.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 8 עם המקומון הדיגיטלי שרון אונליין. רקע   . השתתפות העירייה36שאילתה לפי סעיף : מר דן רוק

 9 על עירנו. כתבות דיגיטלי של אזור השרון שרון אונליין מקומון הבשבועות האחרונים  התפרסמו ב

 10 העירייה ועובדיה. לרבות 

 11  לא שומעים בהקלטה. נאלצים להחזיר חזרה תודה. דן יותר בקול. אחר כך הם : גב' פרח מלך

 12 מידע להנגיש ליידע ולעיתים מפרסם המקומון ידיעות וכתבות ענייניות שמטרתן  :מר דן רוק

 13  מגמתיות בתוך חדרי העירייהבמה להעדפות  לעיתים תכופות יותר נותן המקומוןלציבור. אך 

 14 בצורה חמורה  פוגעים  אשר ארגוניים ומיילים  מסמכיםהמכילות ומפרסם כתבות כוזבות 

 15 י לא מקפיד על כללי העיתון הדיגיטלי אף   מרבית הפרסומיםב.  ותושביה  בתדמית העירייה עובדיה

 16 ומכניסה לאתר ניתן להבחין כי עיריית רמת השרון מפרסמת קריאת כתבה  מ האתיקה העיתונאית,

 17 ובשעה ה הקשה בתדמית העירייה, עדיגיטלי זאת על אף הפגיהמקומון בבאמצעות כספי הציבור 

 18 להלן הסברה קוצץ באופן משמעותי בשל מצבה הכלכלי של העירייה. התקציב אגף הדוברות וש

 19 להזמנת  לו מכרזים התקיימויוא ?שרון אונליין ןמתי נחתמו ההסכמים עם מקומו :השאלות

 20 ? 24ו 22,23רמת השרון לשרון אונליין בשנים עיריית מה העלויות השנתיות ששילמה  השירותים?

 21 . מר רן אהרוןבדקתי את הנושא הזה מול דובר העירייה מר  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 22 ייעודים  ניםלהלן התשובה. העירייה אינה מפרסמת במגזין שרון אונליין באופן קבוע אלא בקמפיי

 23 פרסמה העירייה שלושה קמפיינים  24אגפים אחרים. בשנת ולפי שיקול דעת של אגף הדוברות 

 24 קמפיין לגיוס פקחים  ,הפצת חוברת חירום עירונית ,בעלות כוללת של חמישה עשר אלף שקלים

 25 וקמפיין לעידוד קנייה והפצה התקנות של הסדר ברחובות העיר. כל קמפיין נמשך בין שבוע 

 26 לחודשיים. 
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 1 כנפיים 'נשים עם מוגבלויות בשיתוף אהעירייה עתידה לפרסם בעיתון קמפיין נוסף לעידוד שילוב 

 2 תיכף אני גם אמירה על זה. הקמפיינים עברו לפי הנהלים בוועדות השונות ואושרו על   ',של קרמבו

 3  23ידי כלל הגורמים הרלוונטיים. בשנים עברו פרסמה העירייה קמפיינים בסכומים שונים שנת 

 4  21בשנת ₪.   8500המגזין היה סגור לזמן מה והפרסום היה   22נת  שנת בחירות לא היה פרסום. בש,

 5 ד השיקולים אלא שיקולי האפקטיביות ס₪ העירייה אינה מכניסה את אופי הסיקור תחת  35000

 6 ותפוצה בלבד. אם יש לך עוד שאלה בבקשה. 

 7 .לא, תודה :דן רוקמר 

 8 שאלה? אפשר: גב' קרן ברנדס מקסימוב

 9 לא.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 10 ? לא למה : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 11 כי הוא השואל.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 12  אתה מפחד שאני אשאל? : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 13 לא מפחד מכלום. אני לפי סדר. מדויק.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 14 . 'מנהל תקין 'מר : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 15 כן. תודה. שאלה שנייה.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 16 כזה.  ביביחוששים לא נותנים לדבר יש איזה  : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 17  אני מבקש ממך לכבד את הישיבה. : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 18 אני מבקשת גם ממך.  : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 19 לא אפריע לך. אל תפריעי. את עומדת על קוצו של יוד בכל נושא   : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 20 וזה בסדר גמור אני עונה את התשובות בדיוק לפי מה שצריך. 

 21 נמשיך את התשובות במקום אחר. : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 22 טוב, ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 23  אתה לא נותן לי לשאול שאלות. מה זה דיקטטורה פה? נו, דיגב' קרן ברנדס מקסימוב: 

 24 . 'נמשיך במקום אחר'אלה התשובות ובלי איומים  ?שמעת : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 25 זכותך הכל. ואם תפריעי עוד פעם או פעמיים. 

 26  תוציא אותי? : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 27  אבל אני לא רוצה לעשות את זה. הלאה.  ,אלץ כנראהאאני  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 28 בוא נתקדם.  : גב' קרן ברנדס מקסימוב
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 1 

  אלקובי בנושא סטטוס נגישות מקומות ציבוריים. בת שבעשאילתה של חברת המועצה . 3

 

 2 אלקובי בנושא  באצ'ישאילתה של חברת המועצה הלאה.   : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 3 בבקשה.  אצ'יסטטוס נגישות מקומות ציבוריים ב

 4 קודם כל רק אני חייבת לציין שישי בדצמבר חל שבוע שעבר ויום  : גב' בת שבע אלקובי

 5 גם נשים עם מוגבלויות. לצערנו המספרים רק עולים. אשבעצם חודש להעלאת המודעות לזכויות 

 6 . בגלל זה חשוב הלמ"ס גם אצלנו ספציפית ברמת השרון. כל שנה אפשר לראות את זה באתר

 7 עלות כמה שניתן את הנושא החשוב הזה. סטטוס נגישות מקומות ציבוריים. הלושאנחנו נמשיך 

 8 תשנ"ח התמיכות שוויון זכויות לאנשים עם מוגבלות  1998חל על העירייה חובת ביצוע התאמות '

 9 על העירייה מוטלת שנגישות לפי סימן ג' לחוק. מצורפת בזאת רשימה של מקומות ציבוריים 

 10 האחריות להנגיש אותם לכלל הציבור. יש מתוך הרשימה יש מבנים ציבוריים שהיה צריך להנגיש 

 11 מתחייב בדו"ח נכון המבנים.  22אבקש לדעת מה סטטוס ההנגשה של . 1מבנים.  22. 24עד מרץ 

 12 . לגבי הנגשת מקלטים אבקש לדעת את מספר המקלטים המונגשים בעיר לנוחיות פיזיות בלהיום.  

 13 זה אומר כיסא גלגלים וקביים. ג. מה הפרמטרים שנקבעו לגבי איזה שה מקשות את התנועה 

כן להנגיש לנכות קשה וא  14 לו לא. ימקלט 

 15  רכז נגישות נעים מאוד. העירייה עומדת בכל ההתחייבות שלה מר איל זוהר :מר איל זוהרמר 

 16 התחייבות. קודם כל נעים במשיך לעמוד מבחינת התוכנית שפורסמה וצירפת לשאילתה וגם ת

 17 מאוד לכולם. העירייה עד היום עומדת בכל ההתחייבויות שלה מבחינת התוכנית שפורסמה 

 18 שצירפת לשאילתה וגם תמשיך לעמוד בהתחייבות. אני יעשה קודם כל סדר. אנחנו עובדים קודם 

 19 מבנים תשתיות וסביבה. ושירות לאורך כל הדרך בשיתוף  מתו"ס שזה  נגישות שלמורשת כל עם 

 20 ות וגם עם אחראית על נושא נגישות בשלטון המקומי. מכסים את עצמנו מכל בפעולה עם הנצי

 21 שאומרת כל  שראיתפורסמה התוכנית  2022-כל התקנות. בכדי לראות שאנחנו עומדים בהכיוונים  

 22  .מודזה לעבזה לא אומר לאו דווקא  2023ממה שפורסם. זה שרשום  25%מנגישים  2026שנה עד 

 23 מכלל  25%תי בעמדאם הוא יותר חשוב ולקדם אותו כל עוד  2026כלומר אני יכול רק מבנה עם 

 24 יש מבנה רווחה שנותנים לציבור יותר מבוגר  אם כי ?בדיוק. וזה מה שעשינו. למה ,התוכנית

 25 אוכלוסייה שנזקקת אז קידמנו את זה על פני מבנים אחרים. אז קודם כל עומדים בהתחייבות לו

 26 באופן כללי יש  -מבחינת הדבר הזה אם את רוצה לפרט יותר בשמחה. אני לנושא המקלטים
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 1 כל המקלטים התת קרקעיים עברו בעצם  יליים,חלוקה של מקלטים תת קרקעיים ומקלטים ע

 2 משטחי אזהרה, פסי סימון ובתי אחיזה.  ,ראיה. זה צביעת דלת בצבע ניגודילהנגשה של מוגבלות 

 3 פיזית כי אי אפשר הנדסית לעשות את זה בדקנו מה לניידות כיוון שאי אפשר להנגיש את זה מ

 4 המחמיר ביותר. לקחת את המחמיר ביותר וזה בעצם הנגשה לראיה. זה מה שעשינו. מקלטים 

 5 יש עוד כמה. קודם כל  ..זה בריינס. בית גוברין, ויצמן, אחרי זהשיש לי חמישה מקלטים  עיליים

 6 קביים או כיסא גלגלים. נכון. שאלת אם אני לא טועה  על המטרה להנגיש אותם למוגבלות פיזית. 

 7 ככה ברקפת ויהודה הנשיא הנגשה מלאה לרבות שירותי נכים. אפילו בפנים ביצענו  אבחנה הזאת?

 8 אומרת שאסור לקחת משטח  הגנה קרקעיתאפשר לבצע כי  איפהשירותי נכים אחרי שבדקנו 

 9 ויצמן היום נכנס קבלן לעבודה. שני מקלטים בבדקנו איפה שניתן וביצענו את זה. אז המקלט. 

 10 נוספים שזה ריינס ובית גוברין, כבר עשינו עליהם סקרי נגישות. הכניסה פיזית מוגבלות אם 

 11 משתמש בקביים נגישה. אני רוצה להרחיב על הנושא של בעצם כיסא גלגלים. בכל מישהו 

 12  מזוינות בטון שיש להם מסגרת בטון ,סליחה,המקלטים האלה מקלטים מלאים יש בעצם דלתות 

 13 תנגישו - יש הפרש גובה מהרצפה. הנדסית פיקוד העורף אומר אסור לכם לשבור את זה ואז

 14 פריקה. הזמנו במידות. זה יוצר פה גם משהו שהציבור צריך לקחת חלק. בזמן  תבאמצעות רמפ

 15 מישהו מהציבור יצטרך להניח את הרמפה  ,התגוננות זה דקה וחצי ברמת השרון אם אני לא טועה

 16 ולהזיז אותה ולסגור את דלת ההדף. אם לא סגרו את דלת ההדף אז כבר לא מקלט. זה מהבחינה 

 17 בשמחה. שאלת על הפרמטרים לפי מה  שארחיב יותר,הזאת. שאלת על הפרמטרים. אם תרצי 

 18 אנחנו מנגישים. 

 19 למה חייבת להיות פריקה לא הבנתי.  :הדר שוייצרגב' 

 20 כי אם אני ישים רמפה  קבועה לא אוכל לסגור את דלת ההדף. יש בעצם מסגרת : מר איל זוהר

 21 בטון מסביב לדלת. יוצרת הפרש גובה מהרצפה. כדי לסגור את הדלת על מסגרת הבטון אסור 

 22 שיהיה שם מכשול בדרך. 

 23 מבפנים ומבחוץ אפשר לבנות איזה שהיא רמפה.  :הדר שוייצרגב' 

 24 אין שום אפשרות. בשום עיר בשום מקום. ניסינו את כל הפתרונות. באמת שאין  : מר איל זוהר

 25 אפשרות הדבר היחידי זה רמפה פריקה ששמים אותה בזמן ההתגוננות ומוציאים אותה בשביל 

 26 . מבחינת פרמטרים , זה לא מחוסר רצון, פשוט אין פתרון אחרלסגור את הדלת. אין פתרון אחר

 27 נגישות הכי פדנטית שיש במדינת ישראל שאומרת לנו שלקחנו את המורשת אני יכול להגיד לך 

 28 שלא צריכים בכלל לעשות אותם.  אמרו לנועסקנו הלעשות דברים שמורשה נגישות אחרים ש
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 1 אנחנו הולכים על המחמיר ביותר שאפשר. זה מהבחינה הזאת. והיה עוד דבר אחד ששאלת. מה 

 2 השאיפה להנגיש את כולם מבחינת הדבר המחמיר. כלומר אנחנו עשינו גם שירותי נכים  השאיפה?

 3 וכלו בכלל אומרים עזבו לא צריך לעשות שירותים רק שי עיליים שאחרים אומרים במקלטים

 4 את רוצה להרחיב על משהו לשאול בשמחה.  .נס למקלטלהכ

 5 כן. מה שרציתי לשאול אתה אמרת שאתם כן הצלחתם להנגיש בעלי  :גב' בת שבע אלקובי

 6 נכות קשה יותר את אלה שעל קו אפס למעשה. השאלה אם בדקתם בכלל איפה האוכלוסייה 

 7 יותר דורשת את זה יכול להיות שהם נמצאים במקום ליד מקלט שאין שם את קו אפס אז הם ש

 8 נמצאים בבעיה. 

 9 להנגיש אותו גם את המחמיר ביותר  אני יבהיר לחלוטין. אין שום מקלט שלא לקחנו  :מר איל זוהר

 10 תת קרקעיים יונגש גם עבור כיסא מהעבור כיסא גלגלים. כל מקלט בסופו שלדבר מעילים לא 

 11 הפריקה.  תגלגלים. חלקם זה באמצעות רמפ

 12 זאת לא הייתה בדיוק השאלה שלי. השאלה שלי האם עשיתם מיפוי היכן : גב' בת שבע אלקובי

 13 נמצאים בעיר אזרחים שהם בעלי קשיי תנועה ואין להם אפשרות להגיע לממ"ד מקלט שלהם ולכן 

 14 . ..הם נעזרים במקלטים ציבוריים. אבל הם לא יכולים בגלל שהם המקלט לידם הוא לא

 15 בהחלט כן. עשו את זה באמצעות פריסה של המתקנים בעצם המבנים יבילים.  :מר איל זוהר

 16 ברחבי העיר יש בגינת הנצח יש שניים כאלו. בקוצר איפה שהמגרש 

 17 גינת נצח זה אומר באזור שם יש אזרחים תושבים נכים שצריכים ואין להם  :גב' בת שבע אלקובי

 18  מענה?

 19 לקחנו מקומות שהם מקומות ציבוריים שיכולים להכניס אוכלוסייה גדולה יותר  :מר איל זוהר

 20 ופריסה ברחבי העיר. זה לא שלקחנו את הציבור אמרנו איפה יש נכה יותר מוגבל. יותר חמור. 

 21 פחות חמור. לקחנו את כל העיר והנגשנו את כל המקלטים בכל העיר. אין מקלט שלא עבר הנגשה. 

 22 אין מקלט שלא התעסקנו בו. כל המקלטים ברמת השרון עברו הנגשה. 

 23 ני חייב משפט אחד לנושא הזה כי זה מאוד חשוב. הרי אבאצ'י  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 24 שיש כאלה שלא יכולים להגיע למקלט הציבורי. עם מוגבלות כזאת או אחרת. לא  אנחנו יודעים

 25 בואו קחו על בסיס של הקמת ממ"ד מהיר. לפי   -בכדי הצעתי לנצל והקצנו לזה כמיליון שקל הקצנו

 26 תקנות פיקוד העורף. תציבו אותו אצלכם בהליך הכי מקוצר. ואמרנו ניתן הלוואות בתנאים טובים  

 27 ונוחים ללא ריבית. צר לי אני מה זה מאוכזב יש כאלה שבאמת אני יודע בוודאות שבאו אלי ואמרו 

 28 לי ולא לקחו ולא הרימו את הרף הזה. 



 8.12.24 –רמת השרון  –   10 ישיבה מועצה מן המניין מספר

10 

 

 1 . מדי פרוצדורה מסביב מסובכתה אולי ? אנחנו מבינים? למה: גב' בת שבע אלקובי

 2 לא. דווקא אנחנו הקלנו על הפרוצדורה. אנחנו באנו ואמרנו  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 3 אנחנו הולכים להליך המקל של פיקוד העורף המציא את הרעיון. בואו קחו לא בהליך של תכנון 

 4 לא על קו אפס וכו'. עשינו את הדברים האלה. אנשים אני וכו'. אלא בתנאי שאתה עומד מרחק של  

 5 . לא יודע. 'בואו קחו'ועד היום  ,שבעיני ,דיברתי על זה בכל מקום זה היה משהו

 6 ברשותך מעניין אנחנו נבדוק את זה. זה הייתה יוזמה מצוינת ואתה יודע   :עו"ד גייל שורש

 7 שאנחנו נבדוק את זה. נראה איפה זה לא הסתדר לנו. 

 8 .אייל תודה גב' בת שבע אלקובי: 

 9 אני ברשותכם. אנחנו מציינים החודש את חודש השוויון  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 10 מחובותינו לפעול לשוויון זכויות לאנשים עם מוגבלויות. אנשים שהם חלק אינטגרלי מהקהילה, 

 11 עלות את המודעות לזכויותיהם. השנה הקמפיין הוא משותף גם עם כנפיים של המלא ובמיוחד ל

 12 קרמבו. שפעילות של ילדים גם עם צרכים מיוחדים וגם ילדים שאינם עם צרכים מיוחדים וגם 

 13 המערכות שלנו עושות פעילויות במהלך החודש הזה הן אגף לשירותים חברתיים והן מחלקת 

 14 נקווה שעושים את המקסימום. צריך לעשות את המקסימום כדי לעלות את המודעות  החינוך.

 15 ולנושא הבא. שאילתה של חבר מועצה גיא קלנר 

 16 

שאילתה של חבר המועצה גיא קלנר בנושא מדיניות פתיחת המקלטים ותקלות של החברה .  4

   המתפעלת.

 17 זה כמובן שאילתה שעלתה באקלים של טרום הפסקת האש אבל אגב בכוכבית  מר גיא קלנר:

 18 נראה זה הזמן לעבור על כל התקלות. על כל הבעיות. לסדר את כל המערכת גם בהקשר של 

 19 ספסלים ומקלטים גם פתיחות מרחוק גם רמפות. וגם הנושא הזה. במהלך השבועות האחרונים 

 20 דווח ממספר תושבים בעיר  24.11ובדגש על האזעקות האחרונות שהושמעו ברחבי העיר ביום א' 

 21 על כך שדלתות חלק מהמקלטים הנפתחות מרחוק היו סגורות בעת הישמע האזעקה. סיטואציה זו 

 22 הוביליה ובצדק ללחץ רב בקרב אלה שהגיעו למקלט שבסופו של דבר היה סגור, אין ספק שמדובר 

 23 רובכם או כולכם חוויתם תלונות ברשת פיזיות. שבתקלה חמורה ואסור שתקרה שוב. אני מניח 

 24 זה תלונה מסוג אחר. ילדים ש ,ילדים שרצו. היה איזה אוטובוס שפתח את הדלתות גם באיחור

 25 ,הגיעו אחרי ריצה למקלטים. המקלטים לא היו פתוחים וגם אנשים 

 26 .חברת מטרופולין בדקה את זה :מר רן אהרון
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 1 זה פייק? מר גיא קלנר:

 2 לא פייק ילדים הרגישו אחרת הנהג חייב לעצור בצד הכביש. היה סרטון שרואה   :מר רן אהרון

 3 יכול לעצור באמצע הכביש. היה לנו דיאלוג. פשוט העירייה מאוד חשוב לנו רק להגיד אני  שהוא לא

 4 .מטרופולין והכל נבדקגם מול כל תלונה. תייחסים ברצינות לאומר את זה רק שידעו שאנחנו מ

 5 כן. שלחתי בקשה נפרדת על הסיפור של מטרופולין. אני שמח שנבדקה במקביל. לא  מר גיא קלנר:

 6 מכאן לשאלות. האם קיבלנו מידע לגבי הסיבה שגרמה לתקלה? מי החברה שמתפעלת את וידעתי.  

 7 מנגנון הפתיחה מרחוק? האם היא תמשיך לתפעל את הנושא הזה או שההתקשרות איתה מגיעה 

 8 כלומר הכוונה למה  ,לסיומה? מדוע התקבלה החלטה לבצע נעילה של דלתות המקלטים בעת הזו

 9 לא להשאיר אותם פתוחות באופן מלא בטח בשיא המתיחות. ממתי ההחלטה הזו בתוקף? מה 

 10 חירום  עתותשוב מדבר על  המדיניות הנוכחית לגבי פתיחה של מקלטים ועד מתי היא צפויה?

 11 כמובן לא לרגע זה. 

 12 אני רוצה לענות. מה  ,תראה אני הייתי באירוע הזה בחוץ. לא : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 13  שאני. 

 14  ברחוב? מר גיא קלנר:

 15 כן. ראיתי באותו יום שתים עשרה זה היה משהו כזה.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 16 שתים עשרה חמישים וארבע. : גב' פרח מלך

 17 שתים עשרה חמישים וארבע. הייתה אזעקה. לא ברמת השרון.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 18 הייתה אזעקה בתל אביב, פתח תקווה, 

 19 בשתים עשרה חמישים ושתיים.  :גב' פרח מלך

 20 אנשים רצו למקלטים. המקלטים לא נפתחו. עד פה נקודה  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 21 לאחר מכן גם נתנו הוראה  הפניאומטיות אחת. רק לסבר לך את האוזן, הורינו לכל המערכות

 22 שגם אם יש אזעקה בחוץ  ,ותיכף אני אסביר ,לפתוח אותם לא מעניין כלום בגלל התקלה שקרתה

 23 זה , אפילורעננה בקרבת האזור שלנו כמו למשל הרצלייה, פתח תקווה, בממשק הכי קרוב אלינו. 

 24 בערך משהו  ,. באזעקה לאחר משהו כמו ארבע דקות אם אני לא טועהיתצריך להיפתח אוטומט

 25 כזה. הייתה אזעקה נוספת. באזעקה הנוספת יצאו מפה מהאזור שלנו. תשעה יירוטים. ראיתי 

 26 אני . 'לא נפתחים מקלטים מסוימים'קיבלתי טלפונים ושרצתי למקלט הקרוב. כאותם במו עיני. 

 27 שואל אתה לא יכול לשאול אותם באותו רגע. אנשים אומרים לי תשמע אנחנו נשכבנו ליד הזה זה 

 28 לא נפתח. אחר כך זה כן נפתח. כמובן שמיד עשיתי את הבדיקה ואז אמרתי דבר אחד. נתחיל 
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 1 תשובה קודמת. למה בכלל סגרנו אותם? כי הרי המערכת המקומית מדברת דיברה כל הזמן 

 2 ים עם הפעלה מרחוק ישאנחנו יש לנו שלושים וארבעה נדמה לי אם אני לא טועה מקלטים פנאומט

 3 ואנחנו בהוראה שלי השארנו אותם ואז נהיה  קצת רגיעה. למרות זה

 4 לאחר המקרה, מר גיא קלנר:

 5 לפני לפני. והתחילה להיות סוג של רגיעה והיו טפטופים של   ראש העיר: -מר איציק רוכברגר

 6 אזעקות פעם בשבוע, פעם בארבעה ימים משהו כזה. והתחיל להיות וונדליזם בתוך המקלטים. מה 

 7 הזה וונדליזם. גנבו כיסאות דיברנו על ז

 8  ?היה ברבים מן המקלטים או היה מקלט שניים זהאגב,  מר גיא קלנר:

 9 ברבים. ברבים. אתה לא מאמין ונדליזם. ונתנו הוראה כל יום  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 10 להיכנס למקלט. ולבדוק הצוותים שלנו כל יום יילכו ויראו מה עושים שם ויכשירו את המקום כדי 

 11 שיהיה ראוי למקרה של קרות אירוע. כשהיה קצת איזה שהוא סוג של רגיעה והחבר'ה אמונים על 

 12 הדבר הזה כמו סיגל וגדעון וקובי וכל החבורה. אמרו לי ניתן כרגע לסגור את המקלט אנחנו 

 13 כל שאומרים לך זה יעבוד. הכל עובד מסודר. ובדיוק זה עבד מדויק כמו בשביעי באוקטובר. 

 14 המערכות פתאום לא עבדו ולא ראו ולא ידעו. והמערכת שלנו של רמת השרון המערכת המחשוב 

 15 ישר באותו רגע ישבנו שלנו כאן ברמת השרון הביאה לי את הנתונים באותו יום. כדי לבדוק. 

 16 אמרו לי  ?. מה אנשים לא מבינים מה זה אזעקה שנמצאת בתל אביב'תשמע זה לא הגיוניאמרתי '

 17 מקלטים שהייתה שם בעיה  21לא. ובדקתי. בדקנו אחד מול אחד. מקלט מול מקלט. נדמה לי 

 18  שנפתחו לאחר שתי דקות וכמה שניות. 

 19 שתי דקות וכמה שניות מאזעקה ברמת השרון.  מר גיא קלנר:

 20 מאזעקה ברמת השרון שזה היה צריך להיפתח אוטומט. עד  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 21 כבר את הנתונים  נולרגע הזה עוד לא קיבלנו את הדו"ח מסלקום. סלקום היו צריכים להגיש ל

 22 זה קרה. איך למה  ביןשלהם. באותו רגע כמובן ברגע שקיבלנו את נתון ה זה לי אין את היכולת לה

 23 אמרתי לכולם לפתוח את המקלטים לא מעניין. לפתוח מיידית את המקלטים. לא לחזור על אותו 

 24 ין אותו ואני אומר לך בתפיסת בדבר ואמרתי יותר מזה אני רוצה את הדו"ח נלמד את הדו"ח, נ

 25 העולם שלי יש גם חלק שני שרוצים לעשות. הבנתי שרמת השרון הייתה פיילוט ראשון של כל 

 26  הנושא הזה. 

 27 ?סלקוםשל  מר גיא קלנר:

 28 כבר לא. : גב' פרח מלך
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 1 עכשיו כבר לא. במקומות אחרים זה כן עבד אצלנו זה לא עבד.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 2  מערכת סגירה ופתיחה של מקלטים.  : גב' פרח מלך

 3  של חברת סלקום?: מר גיא קלנר

 4 לא. של בכלל. כמה חברות. : גב' פרח מלך

 5 זה היה טרום.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 6 אנחנו היינו חלוצים. : גב' פרח מלך

 7  .את מתכוונת לא היינו חלוצים. היינו שפני ניסיון :עו"ד נאווה פרס

 8 לא אנחנו הזמנו את זה. שנייה יעיל טוב עובדה בקרות חברים   : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 9 אירוע זה לא עבד. עכשיו צריך לבדוק למה זה לא עבד. האם בגלל אינטרנט חלש. בגלל זה. לא יודע 

 10 מה. אני לפי ליבי לאחר שאקבל את הדו"ח של סלקום נצטרך לקבל החלטה אם אנחנו ממשיכים 

 11 את אירוע הזה או שחוזרים לימים פשוטים רגילים לא מתוחכמים ומשאירים את הדלתות 

 12 פתוחות. זה מה שצריך להיות אתה שואל אותי ברמה האישית אני הייתי משאיר את זה פתוח. 

 13   ,תמיד פתוח כמובן

 14 בעת חירום כן.  מר גיא קלנר:

 15 משאיר פתוח דואג שאנשים הצוותים שלנו יוודאו  ,בעת חירום : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 16 אבל בהחלט, בהחלט זאת  .שאם יגנבו אז יגנבו נוסיף להגיד כל יום המקום הזה מטופל. לא רוצה

 17 בימים האלה. התפיסה שלי נחכה לדו"ח אני מקווה שנקבל אותו מיד. 

 18 חשוב שהציבור ידע שחלק הסיבה העיקרית לסגירה זה ונדליזם במקלטים   :עו"ד גייל שורש

 19 וצריך לשקף את זה לציבור. היו ניסיונות להתמודד עם זה זה הניסיון. 

 20 כתבנו.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 21 ראיתי את הפוסט.   :עו"ד גייל שורש

 22 גם ראיתי שהגבת ואמרת נכון. נכון.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 23 אין מה לעשות.   : עו"ד גייל שורש

 24 למה אי   מגיעה מילה טובה לפרח על הספסלים החדשים בכל זאת הותקנו שם. : שוויצרהדר  'גב

 25 ?למנוע ונדליזם אפשר להתקין שם מצלמות

 26 שמנו ספסלים. שמנו תאורה במקומות שהיו בעיות מיוחדות.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 27 הסדרנו גם נושא של חשמל. טיפלנו בכל מה שרק היה צריך. התקלה הזאת לא הייתה צריכה 

 28 להיות ואני אומר לכם שיצאו תשעה יירוטים מרמת השרון וזה נשמע חבל על הזמן. אתה בחוץ 
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 1 ואתה רואה את זה ואתה בליבה של האזעקה ואנשים בלחץ אני מבין אותם חד משמעית. 

 2  בצדק.: גב' פרח מלך

 3 אין ספק בין ונדליזם לבין איך חיי אדם אין פה בכלל ספק מה יותר חשוב ועדיין  :שוויצרהדר    'גב

 4 אם צריך להקצות תקציבים כדי לפקח על המקלטים בעזרת מצלמות אז אולי כדאי לשקול את זה 

 5 כי 

 6 חד משמעית.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 7 זה לא מה שיטריח.  :שוויצרהדר  'גב

 8 יש פה סלקציה בין שאילתות? אני לא יכולה לדבר והיא יכולה לדבר?   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 9 את צודקת.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 10 איפה ואיפה? יש לי הרגשה מגמתית.  : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 11 .את צודקת : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 12 לגבי הנושא הזה אשמח או כאן או בוועדת הביטחון לקבל כן עדכון או דרך  מר גיא קלנר:

 13 המנכ"לית ברגע שסלקום ישיבו על הנושא הזה. 

 14 חד משמעית. השאילתה של חברת המועצה קרן מקסימוב  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 15 ברנדס 

 16 

ע"י .  5 שצ"פ  ביטול היטל  סטטוס  בנושא  ברנדס  מקסימוב  קרן  המועצה  חברת  של  שאילתה 

 יוסבר ע"י רו"ח אופיר בוכניק. -מועצת העיר 

  17 

 18 הצביעה מועצת העיר בעד  7.4.24תאריך  2בישיבה מן המניין מס' : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 19 הקפאת גביה של היטל השצ"פ הגשת בקשה למשרד הפנים לביטול חוק העזר רמת השרון שטחים 

 20 ציבוריים פתוחים. הודעת פייסבוק חגיגית פורסמה באתר העירייה ובישרה על ביטול היטל השצ"פ 

 21 זה היה שכתבתי כמובן   ,אלא שהציבור לא עודכן בהתפתחויות ובמקביל בימים אלה קיבל דרישות

 22 יצר בלבול רב ומרמור בקרב הציבור. מידרישות לחיוב בגין היטל השצ"פ הדבר , את השאילתה

 23 במידה ומשרד הפנים .2מה המצב המשפטי הנוכחי בנוגע להיטל השצ"פ האמור?  .1: להלן השאלות

 24 האם הקפאת התשלום .3דחה את הבקשה לביטול האם מתוכנן מהלך נוסף בעניין, אם כן מהו? 

 25 מהו התחשיב לפיו מחושב בו בהיטל?  .4על הציבור לשלם את ההיטל האמור?בטלה ועליה הוצהר  

 26 ממ"ד בשונה מבריכה? ובהתאם בין סכומי -האם יש הבחנה בין אפיון הבקשות השונות לדוגמא .5
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 1 האם ישנה כוונה לעדכן את הציבור במצב . 6מה הרציונל?  ההיטל המבוקשים אם לא מדוע?

 2 מדוע?  ,הדברים כהמשך להודעה על הקפאה התשלום ברשתות. אם כן מתי וכיצד? אם לא

 3 שאילתה במקום. חברים צר לי אני לא אוהב את זה את הנושא  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 4 של היטל השצ"פ זה לא עודכן בקדנציה הזאת. זה עודכן בקדנציה הקודמת. בישיבת התקציב 

 5 והצביעו על זה  ,שדנה בכמה נושאים ביניהם גם נושא שצ"פ ועוד כמה נושאים קטנים היו בפנים

 6 לבקש ממשרד  ,והבאנו את זה גם למועצה,כיחידה אחת. לא הפרידו את ההליך הזה. אני ביקשתי 

 7 הפנים לבטל את היטל השצ"פ הזה חשבתי שהוא מיותר אני גם עכשיו חושב שהוא מיותר במיוחד 

 8 אבל דחה.  ,מכל מיני טעמים שלו ,משרד הפנים דחה את הבקשה שלנותושבים.  -מאזרחים

 9 והמחלקה המשפטית הוציאה אחר מכן מכתב ברור שאומר היות והיטל השצ"פ החוק הבקשה 

 10 מול אותם חייבים לפעול על להוציאו מכתב שאומר שאנחנו מחויבים לפעול  ,שלנו לא מתקבלת

 11 מנת לגבות את הכסף לטובת העירייה לטובת ההיטל. הודעות יצאו כשהגיעו תושבים לכאן 

 12 החתמנו בעצה אחת  ,גם בהתחלה ,לבטל את החוקהרי מאחר שאנחנו לא יכולים   ,בהתחלה אנחנו

 13 יחד עם המחלקה המשפטית החתמנו את האנשים שהם יודעים אם בעקבות אירוע כך ואחרת 

 14 והחוק ההיטל לא יבוטל הם יודעים שהם צריכים לשלם את הכסף. באו הגיעו אנשים רוצים אחד 

 15 רוצה להעביר בטאבו. השני רוצה לעשות רישום. השלישי יש קבוצה שגרה באזור מנחם בגין 

 16 וזה לא  ,ואלכסנדרוני שרצו לעשות מרפסות ונשמתם פרחה עד שהם עשו הביאו לאישור המרפסות

 17 כל כך שמחו שאישרנו להם את המרפסות פתאום אנחנו  ,אנשים עתירי ממון וכו'. הגיעו ורצו

 18 עשרת אלפים שקל לדייר. מה עושים עכשיו? אז כאומרים להם אתם צריכים לשלם סכום של 

 19 אבל ההנחיה של המחלקה המשפטית היא הנותנת ואני  ,עם כל הכבוד ,את האנשים האלההרגנו 

 20 מחלקה משפטית. יועץ משפטי בנושא הזה והשאילתה שלך ויש הלא מתכוון לעבור על הוראות של  

 21 איך קבעתם  -ואני מבקש לדעת את הפרמטרים ,גם הצעה לסדר בנושא הזה שאני ביקשתי לבדוק

 22 איך אפשר  ,מי קבע את זה, איך חוקק החוק הזה. למה היה צריך אותו. ומה ניתן לעשותאת זה, 

 23 ביקשתי ממי שהגה בכמה לאחר בדיקה איך אפשר למצוא פתרון לטובת התושבים.  ,להקל כאן

 24 רשויות את החוק הזה מרו"ח בוכניק לבוא ולהציג בפני החברים את התפיסה אבל גם בבקשה את 

 25 אבל  ,כי פשוט אני אומר לכם אני לא רוצה להתבטא  .הפתרון אם יש איזה שהוא פתרון לדבר הזה

 26 הרעיון הזה לעשות את הדבר הזה אמרתי את זה בהתחלה אשכרה שוד. חלק מחברי המועצה נפלו 

 27 . נפלו בפח כי לא הפרידו להם את זה. זה היה הנקודה. בקשה אדוני. פה בפח

 28 אופיר י מילים לגבי הניסיון שלי. ערכתי תחשיבים חוקי עזר. שמי תשערב טוב.  רו”ח בוכניק:
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 1 רשויות מקומיות. אני  200שנים האחרונות ל 25בוכניק רואה חשבון ערכתי תחשיבים לחוקי עזר ב

 2 משרד הפנים בתקופת ועזרתי לשנה עבור משרד הפנים.  20גם כתבתי את נוהל השצ"פ לפני 

 3 וחוקי העזר בכלל, מיועד לענות על הצורך    שלכם  . המטרה של תחשיבי חוקי העזרהאחרים  הנהלים

 4 התיעול  של החובה של הרשויות המקומיות יש לכם חובה לסלול את הכבישים פה. לפתח את

 5 ולבנות שצ"פ. שצ"פים חדשים. המחוקק נתן לכם אפשרות בתוך חוקי העזר שלכם גם  והניקוז

 6 דרך לגביית אותם החוקים אותם העלויות של התשתיות וזה בגין כל חוק יש את האפשרות גביה 

 7 וכך נוהגות רוב הרשויות  תיעול וניקוז ושצ"פיםסלילה תעריפים יש לנו  -שלו. בגין חוק הסלילה

 8 בארץ. כל חוקי עזר בשלושת התחומים האלה. סלילה, ניקוז ותיעול ושצ"פ. כך גם נהגתם כאן. 

 9 המטרה של התעריפים של השצ"פים וחוקי העזר והגביה אוהבים לא אוהבים זה החלטה שלכם 

 10 על פי תיגבו או לא. בעצם מימון עלויות השצ"פ שיש לכם כאן. במידה ולא  ם לחוקק את החוקא

 11 ובדרך כלל  כספים. ם, תצטרכו למצוא דרך חלופית על מנת לגבות את אותםיחוקי עזר נוכחי

 12 ביקשתם ממשרד הפנים אני שמעתי אבל בדרך כלל משרד הפנים לא מאשר או תמיד לא מאשר 

 13 את הבקשה לביטול חוק. מכיוון שהוא אומר רשות מקומית יקרה מחר תבואו אלי ותבקשו את 

 14 החוק בעצם כפי חקיקת זאת הסיבה. דרך תקלעו לגירעון. אז התקציב הזה ואני לא אתן לכם ו

 15 שאמרתי לממן את התעריף לממן בסופו של דבר את התשתית והדרך היא פשוטה. לקיחת כלל 

 16 עלויות השצ"פ בעיר וחילוק בסך הנישומים. הנישומים הם המטר מרובע בנוי ומטר מרובע קרקע 

 17 וכך שמחשבים או מישהו שצריך לשלם את ההיטלים מחשבים לו כמה מטר מרובע בנוי יש לו 

 18 באופן עקרוני קופת העיר לא אמורה להיות ולא כשוכמה מטר מרובע קרקע וככה הוא משלם 

 19 בגירעון ולא בעודף לטווח הרחוק. כלומר המטרה היא לממן את העלויות שלכם וככה נעשה. לגבי 

 20 השאלה הנוספת מה הפתרונות שאפשר לעשות. אז משרד הפנים כפי שביקשתם לא ביטל זה חוק 

 21 . לקראת סוף השנה לדעתי 2025לצורך העניין תקף לעוד שנה אחת קדימה. עד הוא העזר שלכם 

 22 על מנת להקל על התושבים אם אתם רוצים שחוק העזר הבא שלכם בנושא מה שנוהגים לעשות 

 23 להטיל מסויימת . כלומר יש אפשרות בנוישתרצו יהיה קצת יותר מקל בנושאים של החלק הככל 

 24 יותר על הקרקע. ופחות על החלק הבנוי. זה בעצם יקל או אמור להקל על כאלה שבאים לבקש 

 25 בקשות להיתר בניה. 

 26 ? בעצם אתה מדבר בעצם על הארכת החוק גב' קרן ברנדס מקסימוב: 

 27 על הארכת החלק של התעריף בחוק. אפשר יהיה לשנות אותו קצת בעתיד ופה בעצם :  רו”ח בוכניק

 28  להקל אפשר יהיה.
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 1 לדעתי בחשבון בזמנו שעשו ירד ירדו  :היועץ המשפטי-היועץ המשפטי-עו"ד מיכאל בלום

 2 סך הכל לא נפגע.  כך שהתושבסכומים מסוימים וזה בעצם כיסה את היטל הסלילה. נכון? 

 3 לא. ירדו בשטחים של ההיקפים של הסלילה ושל הניקוז.   :עו"ד גייל שורש

 4  ,בהבנהתסלח לי אני רוצה שתדברו איתי עברית יש לי בעיה  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 5 באה משפחה אני עכשיו בכוונה מדבר ספציפית. באו משפחות באו אלי בוכים לי. רוצים לבנות 

 6 רוצים מהם עשרת אלפים  ?מרפסת. הבית קטן. בית ישן. רוצים לחדש בונים מרפסת. מה ההסבר

 7 שקל  עבור המרפסת בגלל הגינה העתידית שתוקם אם בכלל תוקם שם. לא יודע מתי. הרי כסף 

 8 נכנס הוא נשמר למעשה לטובת הדבר. זה הייעוד שלו. איך אני פותר לאנשים האלה את הבעיה? 

 9  הנושא השני אחד, 

 10 לא מבקשים מהם רק על המרפסת. מבקשם מהם על מהמטר הראשון כוכבית,  אגב   מר גיא קלנר:

 11 של הגינה והשטח הבנוי. 

 12 (מדברים ביחד)

 13 תחו את זה בצורה  יאני אתן לך דוגמא נוספת. ברמת השרון גם פ : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 14 עוד יותר. אני מדבר עכשיו על הפקידות. יש גם כן באותו רחוב שהבנות גרות, יש שם אחד, 

 15 לדים עם צרכים באמת צרכים מיוחדים קשים, הוא לקח על עצמו בישהמשפחה אצלו הוא מטפל 

 16 לטפל בבניין. מה מבקשים ממנו? אומרים לו תשמע לא תקבל שום אישור. הוא צריך לרשום את 

 17 הבית. גם יש לו עניין של רישום. מטילים עליו חבות של כל הדיירים. הוא בסך הכל עשה טובה כדי 

 18 לקדם את זה. ההוא אני לא יודע איזה סכומים כמעט מיליון ומשהו שקל. חצי איבד את הצפון. 

 19 זה מה שמבקשים. הפניה אצלי. אני רוצה פתרון. תעשו  ?זאת כוונת המשורר  ?זאת הייתה הכוונה

 20 אין  'בוטל שלם'פתרון. אני מבקש היות והמחלקה המשפטית נתנה חוות דעת על בסיס החוק. 

 21 להם. הם לא תפקידם למצוא את הפתרון לצורך הנושא. הוא אומר לך דבר אחד, ככה וככה. אני 

 22 לאנשים פרטיים אלה הבעיות שתהיה ועדה או  ,אם אפשר לגוף,מבקש מכבודו תן לי את הפתרון 

 23 אירוע של לא יודע מה. זה כבר נכנס לי להצעה לסדר כבר. אבל  שבקרותמשהו שתחתים אותם 

 24 ישולם. יחתמו תודה  ,שיהיה משהו בקרות אירוע הריסת הבית, בניית בית מחדש. מכירת הבית

 25 רבה. והשאר אין אירוע אין כלום אז אין אירוע מה לעשות. 

 26 לא צריך לשפוך את התינוק   אתם צודקים,  אני יענה על כמה דברים שנאמרו כאן. א.:  רו”ח בוכניק

 27 מקומית רוצה לממן את התשתיות מדובר על הכנסות משמעותיות העם המים. מצד אחד הרשות 

 28 גם יש לכם הוצאות משמעותיות בסוף אתם רוצים עיר  ,עבור הרשות המקומית בגין היטל השצ"פ
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 1 . מצד שני. יםיפה ומפותחת כמו שיש לכם שיהיה שצ"פ

 2  היטל שנה ראש רשות ולא היה 15גם חיינו כך. הייתי כמעט  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 3 גינות והכל. עם  תחנו יופי את העירישצ"פ ופ

 4 יש פתרון אחד פשוט. עוד שנה חוק עזר פג תוקף. זה בכל מקרה יקרה. אבל אני  :ח בוכניק"רו

 5  חושב שעד אז כן אפשר יהיה. 

 6 אתה יכול לא להאריך את חוק העזר הזה והוא יורד מהמדף.  מר גיא קלנר:

 7 לקבל החלטת מליאה עכשיו שמקפיאים את זה בשנה?  :מר יעקב קורצקי

 8 זה לא מה שאמרתי. : רו”ח בוכניק

 9 אני שואל.  :מר יעקב קורצקי

 10 א יהיה רלוונטי. בערך בעוד שנה. לא מכיוון מה שאמרתי בעוד שנה זה לאני אחדד,  : ח בוכניק"רו

 11 שלא תאריכו את החוק, אלא מכיוון שהוא פג תוקף. בסדר פג תוקף זה אומר שהחוק לא יהיה 

 12 שנים  5ל 4שאחרי בין  ,זמןפצצת היטלי פיתוח תשתיות  של בתוקף עוד שנה. יש בכל חוק עזר של 

 13 פג תוקף. זה לא נועד על מנת לבטל את התעריף אלא נועד על מנת להורות לרשויות  עריףהת

 14 את התעריף. היו רשויות שלא עדכנו מידי תקופה מאוד ארוכה לכן אמרו להם  דכןהמקומיות לע

 15 משרד הפנים אמר להם זה יפוג תוקף. זה לא על מנת.  ,איימו עליהם,

 16 לא פג תוקף. החוק לא פג תוקף. החוק נשאר. החוק אז זה  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 17 פג תוקף. אתה משלם על אותו תעריף ישן כל הזמן.  ףהתערי

 18 אין לו שום משמעות. חוק עזר.  :ח בוכניק"רו

 19 של מועצת העיר. טעונה אישור עצם הטלת ההיטל לפי חוק עזר זה תהיה כתוב,     :עו"ד גייל שורש

 20 קרוב לתעריף.  :ח בוכניק"רו

 21   לא שומעים אותך : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 22 תוקף עד תקופה מסוימת גם משרד הפנים שאישר לכם את התחשיב לתעריף יש  :ח בוכניק"רו

 23  ?תעריף יש אישור של חברה בודקת והחברה הבודקת אישרה אותו למשך חמש שנים. בסדרואת 

 24 היות ואני לא רוצה להשאיר אותך  ,יש לי בקשה  כבודואז אני מ : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 25 פה עכשיו עד כל זה ויש לנו גם הצעה לסדר בנושא הזה תן לי בקשה פתרון שאפשר לחיות איתו. 

 26 שאנשים יכולים לחיות איתו. 

 27 אני לא רוצה להגיד אותו כאן כי זה מועצה וצריך  ,ככל הנראה יהיהשלכם  הפתרון  :ח בוכניק"רו

 28 לבדוק את הדברים, 
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 1 אגב סליחה רגע. משיחות של חברי מועצה שהיו בקדנציה  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 2 הקודמת שחלקם נמצא פה. הם אומרים במפורש לא לזה הם התכוונו. 

 3  .קו כחול בכלל עשו את הכל כל העיר ,הובטח לנו שלא לזה התכווןגם  :מר יעקב קורצקי

 4 אז תראה מה הבקשה. בוא נצמצם את הבקשה. אתה לא חייב לתת לנו עכשיו ככה בשלוף. אנחנו 

 5 כחברי מועצה אני חושב זה פה אחד לקונצנזוס של הנושא הזה. מממנים אותך למצוא לנו פתרונות 

 6 ולהביא אותם במועד הקרוב. זה הכל. 

 7   נכון? ,במקומות מסוימים בעירהבעיות הם : ח בוכניק"רו

 8 . זה קרן זה התפתח טיפה בגלל זה זה הפך להיות אם הוא הולך לפתרון, שניה אחת מר גיא קלנר:

 9 סוג הוא בא לתת לא רק שאילתה ותשובה ממנו. 

 10  אני מכל הלב גיא.  : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 11 דיאגנוזה עכשיו. נוצרו סיטואציות שעליהם ללא. חשוב כאילו הוא לוקח משהו  מר גיא קלנר:

 12 בוודאי לא התכוון המשורר, אני הרבה בסוגיות האלה עם המהנדס והגזבר וראש העיר. כי לכולנו 

 13 או  99%פונים באופן טבעי. יש למשל רישום בית משותף. הוא מקרה שבו אני כמעט משוכנע ב

 14 גם המדקדקים ביותר בתוך התהליך לא התכוונו ברישום בית משותף ילכו וייקחו ש 100%

 15 גינה. זה פרוצדורה. באה והשל הבנוי  מהמבקשים לרישום הבית היטל שצ"פ מהמטר הראשון

 16 זה מאה או אפס. אנחנו רוצים  ,המחלקה המשפטית אומרת תשמעו אין לנו גוונים בחוק העזר

 17 להבין האם אנחנו יכולים לא הרי לא באנו להכביד על הציבור. אני מדבר על המועצה ככלל. או 

 18 העירייה או ראש העיר קודם זה לא משנה. לא באנו להכביד על הציבור. איפה שיש עסקאות. איפה 

 19  ממש באו להקל.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 20 ההיטל שנייה רגע ראש העיר בבקשה. איפה שאני מבין קודם כל אני לא הייתי בעד  מר גיא קלנר:

 21 קרי עסקה שבו מגדילים את   ,אז אני אומר בתוך התהליך הזה איפה שחשבו שפוגשים כסףהזה גם 

 what ever   22הבית ומשביחים את הנכס. הולכים לטאבו ומעבירים בעלות, יורשים לא יודע 

 23 תהליכים שפוגשים כסף. אז יש הרבה מאוד תהליכים שלא פגשו כסף או יוצרים מרפסת מסכנה 

 24 פיקוד העורף גם בתהליך מ by passממ"ד שיש לנו תהליך של  ,או אני לא יודע מה או ממ"ד

 25 התכוון לא מבקשים מהתושבים היטל שצ"פ מהמטר הראשון של הבית הבנוי. לזה בוודאי 

 26 המשורר לכן מחפשים רגע את השלביות. את הגוונים. של התהליך הזה וזה בטוח משהו שהוא 

 27 מועצת עיר היא הנותנת שנתנה אז יכולה לתת היום טיפה ווליום בתהליך הזה זה מה שאנחנו 

 28 מחפשים. 
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 1  אני אבדוק לכם את הגמישויות ואני יעביר. :ח בוכניק"רו

 2  תודה רבה. תודה. : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 3  בינתיים צריך לקבל החלטה שמקפיאים את כל. :מר יעקב קורצקי

 4  יהיה בהצעת ההחלטה. : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 5   אתה לא רוצה לחבר את זה?  :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 6 לא. נעשה את זה מסודר. הלאה חברים. עכשיו אוהד שאילתה של :  ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 7 חבר המועצה אוהד בלייר. 

 8 

 שאילתה של חבר המועצה אהד בלייר בנושא מינוי דירקטורים לחברת שרונים.. 6

 

 9 קיבלה  18.8.24שטרם קיבלתי מענה על ...ביום  10.11.24מכתבים מיום     מר אוהד בלייר:

 10 המועצה החלטה על מינוי דירקטורים לדירקטוריון תאגיד המים שרונים. אני נבחרתי במסגרת 

 11 לדירקטוריון. מבדיקה שערכתי בתחילת חודש נובמבר דבר המנוי טרם להתמנות ההחלטה הזאת 

 12 לחוק תאגידי המים. מים וביוב 61הגיע לרשות המים שצריכה לאשר את המנוי בהתאם לסעיף 

 13 החלטתה   על מימוש בעירייה למעשה לא קיבלתי הודעה לאישור המנוי. השאלות. מי אחראי

 14 והוצאתה לפועל? מה התהליך הנדרש למימוש החלטה ומי בעניין לטפל בנושא? היכן נמצא 

 15 מה נדרש בשביל לסיים את תהליך המנוי? מדוע הביצוע התעכב להחלטה והתהליך היום? 

 16 עד היום. והשאלה האחרונה כיצד ראש העיר מפקח על ביצוע ההחלטות ו 18.8-שהתקבלה ב

 17 . או מנגנון הפיקוח לפקודת העיריות מה נוהל 140המועצה בהתאם לסעיף 

 18 אכן אושרת במליאת המועצה כנציג הקואליציה.  18.8.24-ב : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 19 הועבר הנושא להמשך  3.11.24ביום  9לאחר אישור הפרוטוקול בישיבת המליאה שמן המניין מס' 

 20 רות לשם יטיפול אצל היועץ המשפטי של תאגיד המים עו"ד גידי פרישטיק ועבר לוועדת הכש

 21 אישורך ואישור של האחרים. זה התארך באמת מסיבה שלא תלויה בנו. זה פשוט התארך. נפל בין 

 22 הכיסאות אצלם. לא אצלנו. בדירקטוריון. הם העבירו את זה. אנחנו פנינו אליהם כמה פעמים 

 23 לנושא השלישי טבלת מעקב החלטות ישירות למליאה. הוכנה על ידי מנכ"לית העירייה עם אישור 

 24 מטמיעה את ההחלטות. כל ההחלטות בטבלת מעקב. בתום שנה  יתעוזרת מנכ"לההפרוטוקול. ו

 25 הטבלה המפורסמת באתר העירייה היא תפורסם באתר העירייה אבל היא מוטמעת. יש עוד 

 26 שאלות? בקשה. מותר.
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 1 תבתי פה את כל הנוכחים יקודם כל זה לא באמת תשובה. כפי שכ  הערה ושאלות. מר אוהד בלייר:

 2  אני בסוף במהלך חודש נובמבר עשיתי את הבירור הנדרש עם היועץ המשפטי של תאגיד שרונים

 3 . אין צורך לחכות לאישור דירקטוריון במליאה. אלא כמו שאתם תמיד כותבים כך אומר ואחרים

 4 הפרוטוקול  ,שבעה ימים לא התקבלה אף הערה לתיקון ,החוק לאחר שהפרוטוקול נשלח לחברים

 5 מאושר. לכן איפה שהוא במהלך ספטמבר היה צריך להגיש אותו לשרונים והוא לא הוגש. הוא לא 

 6 הוגש. 

 7 אנחנו רק אחרי שמאשרים במליאה מעבירים את הפרוטוקולים. אני לא מעבירה  :גב' פרח מלך

 8 פרוטוקול שלא אושר במליאה. 

 9 אין צורך לאשר פרוטוקול במליאה.  מר אוהד בלייר:

 10  למה?: גב' פרח מלך

 11 נאמר לנו מפורשות.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 12 פקודת העיריות. : גב' פרח מלך

 13 תקראי.   מר אוהד בלייר:

 14 חובה לאשר. : גב' פרח מלך

 15 חובה. עו"ד עידן למדן:

 16 צריך להביא את זה שנאמר לנו מפורשות. על ידי גידי פרישטיק  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 17 לאישור. 

 18 גידי פרישטיק לא קיבל את הפרוטוקול הזה. עד סוף נובמבר הוא ביקש אותו   מר אוהד בלייר:

 19 ממני אני שלחתי לו אותו. 

 20 עוד פעם רק לאחר שמאושר  ,הוא לא קיבל עדיין ,תקשיב : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 21 אלא אם אתה לא מקבל את  ת את זההפרוטוקול אנחנו יכולים. גם עמדת היועץ המשפטי. מאשש

 22 העמדה שלו. 

 23 אני אומר עוד פעם את הפרוטוקול בסופו של דבר גידי פרישטיק ביקש ממני.   מר אוהד בלייר:

 24 יכול להיות.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 25 עומדים עם הנושא הזה  נוהתהליך פה מוזר הוא לא מדויק. אני שואל איפה אנח מר אוהד בלייר:

 26 היום? 

 27 אנחנו מחכים.   : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 28  וזה אצלו. אישרנו: גב' פרח מלך
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 1 אנחנו מחכים.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 2  מה זאת אומרת זה אצלו?  מר אוהד בלייר:

 3 זה אצלנו. אין לנו אפשרות לשחק עם זה. זה אצלו. הוא צריך  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 4 לתת לנו. 

 5 לי פרישטיק אמר משהו אחר.   מר אוהד בלייר:

 6  אני לא יודע מה הוא אמר לך. מה הוא אמר לך? : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 7 הוא אמר לי הרשימה שהעברתם היא לא  , יותר נכוןגידי פרישטיק אמר חברים מר אוהד בלייר:

 8 אי אפשר להעביר אותה. הוא אמר לי שאתה ביקשת למנות אותך ואת קורצקי  ,תקינה

 9 לדירקטורים כי אי אפשר למנות חמישה דירקטורים נציגים של המליאה. זה מה שנאמר וצריך. 

 10  מה זה קשור אליך? : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 11 , צריך לתקן,זה לא אצלואז החלטה אחרת.  עבירצריך לה  מר אוהד בלייר:

 12 זה אצלו.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 13 זה אצלו. : גב' פרח מלך

 14 הדברים מוקלטים. זה אצלו.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 15 אם ככה חושב גידי פרישטיק אז גידי פרישטיק צריך להוציא   :היועץ המשפטי-עו"ד מיכאל בלום

 16  יוכל לענות, מכתב לראש העיר ולהסביר לו את העניין כדי שראש העיר

 17 אגב אוהד גם הדירקטוריון של רימונים עוד לא אושר.  : גב' פרח מלך

 18 אבל גידי פרישטיק אמר לי שהוא בשיחה עם ראש העיר לא עם ראש זרועו או  מר אוהד בלייר:

 19 מישהו אחר אמר לו את זה. 

 20 אני עד למועד זה לא קיבלתי שום מכתב מגידי פרישטיק.  :היועץ המשפטי-עו"ד מיכאל בלום

 21 אז הכנסת את  אדון בלום אתה כשכיתבתי אותך אתה מוציא את עצמך מהעניין.   מר אוהד בלייר:

 22  עצמך עכשיו?

 23 לא. אני עוד פעם.  :היועץ המשפטי-עו"ד מיכאל בלום

 24 אבל אתה לא יכול בהתכתבויות. להגיד לי זה לא קשור  שמח שאתה בתוכואני   מר אוהד בלייר:

 25 אלי ועכשיו זה כן קשור אליך. 

 26 נכון.  :היועץ המשפטי-עו"ד מיכאל בלום

 27 סליחה. הוא נותן את עמדתו כיועץ משפטי לעניין. הוא לא  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 28 מדבר ספציפית לגבי המקרה. אני אומר לך שזה נמצא אצל גידי פרישטיק והוא צריך לתת לנו את 
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 1 האישור לדבר הזה. אנחנו מחכים לאישור שלו. אני לא יודע מה הוא אמר לך. 

 2 לא יגיע אישור.   מר אוהד בלייר:

 3  למה?: גב' פרח מלך

 4 למה?  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 5 . שזה תלוי בבקשה אחרתכי הוא אומר לו   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 6 אנחנו ביקשנו.  ,דירקטורים אפשר למנות כמהיש כללים ל מר אוהד בלייר:

 7 ועדת  ,אבל סימנו את התשעה אוהד. סימנו את התשעה. גם רימונים לא אושר עדיין: גב' פרח מלך

 8 הכשירות אישרה רק אותי בינתיים. 

 9 סימן את התשעה?עכשיו אני שואל איך מי  מר אוהד בלייר:

 10  מה לעשות?: גב' פרח מלך

 11 התשעה?סימן את מי   מר אוהד בלייר:

 12 הוא ראש העירייה. : גב' פרח מלך

 13  באיזה סמכות?  מר אוהד בלייר:

 14  מה זאת אומרת?: גב' פרח מלך

 15 מה זאת אומרת? סליחה רגע.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 16  באיזה סמכות משפטית כן?  :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 17 סליחה. אנחנו הבאנו את זה פה לדיון. בזמנו. אלו היו השמות.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 18 אף אחד לא שינה ולא שיניתי. 

 19 חמש עשרה שמות.   מר אוהד בלייר:

 20 מה.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 21 חמישה חברי מועצה. חמישה עובדי עירייה וחמישה נציגי ציבור. תשעה   מר אוהד בלייר:

 22 ,דירקטורים זה מה 

 23 שינו את זה. הם אמרו לנו.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 24 תשעה דירקטורים. זה המקסימום שאפשר למנות.   מר אוהד בלייר:

 25 נכון.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 26 נכון. : גב' פרח מלך

 27 מתוכם יש כיום הוא אמר לי שלושה או ארבעה זה כתוב לא זוכר את זה פה.   מר אוהד בלייר:

 28  אפשר למנות שניים, מחברי המועצה 
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 1 הגשנו את השמות עדיין לא קיבלנו אישור לזה. מה אתה רוצה?  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 2  מה אתה רוצה שאני אמציא לך תשובה?

 3 אני מסביר. אתה לא יכול מתוך החמישה לבחור איזה שלושה שאתה רוצה.   מר אוהד בלייר:

 4 איזה בחרת? 

 5 אותך. נדמה לי אני ואת קורצקי זה מה שהיה.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 6 אחלה, אנחנו מחכים לאישור. עו"ד גייל שורש:

 7 . אני שמח לשמוע. בסדר זה לא מה שנאמר לי, מר אוהד בלייר:

 8 אתה יכול לבדוק את זה.  : גב' פרח מלך

 9 תבדוק את זה. תבדוק. הלאה. תבדוק את זה איתו. טוב חברים  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 10  .לגבי נושא של הצעות לסדר. אפשר לעלות האופוזיציה שתי הצעות

 11 עד ארבע הצעות לסדר. לא פחות שניים של האופוזיציה.  :גב' פרח מלך

 12 או קי אפשר לעלות ארבע הצעות אבל זה מה שאני אומר במילים :  ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 13 אחרות. שתיים של האופוזיציה ולמעשה שניים של הקואליציה.  זה אותו דבר. 

 14 אם יש לקואליציה.  :גב' פרח מלך

 15 לא הבנתי מה היא אמרה. לא שמעתי. אם יש הצעות אם לא.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 16 הצעות מתוכן שתיים לאופוזיציה. בסדר. ואם הקואליציה לא מגישה  4נכון. יש בקיצור בטוטאל 

 17 או האופוזיציה לא זה אז יכול לעבור או לפה או לפה.  הכל בסדר. אבל זה לפי סדר ההגשה. 

 18 הראשון שלי,גב' קרן ברנדס מקסימוב: 

 19 תיכף. ההצעה הראשונה זה   באצ'יזה לא. ראשון של אז הראשון   ראש העיר: -מר איציק רוכברגר

 20 נתנה את זה בבוקר בעשר חמישים ותשע. ואת בעשר בלילה. אז ההצעה לסדר  באצ'י. באצ'ישל 

 21 להנגשת בתי עסק ברחבי העיר. כמעט מה  2025היא של סיעת חופשי בעירנו בנושא הקצאת תקציב 

 22 שהוא. 

 23 כמעט.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 24  בקשה.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 25 אני מבקש רגע להגיב על זה.  מר גיא קלנר:

 26 גם לי יש מה להגיב. כאילו בהקשר הזה גם לי יש מה להגיד.  : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 27 לא לגופו של ההצעה. על הסדר ועצם ההליך. אני חושב שהוא הליך לא נכון אדוני  מר גיא קלנר:

 28 ראש העיר כי הקואליציה לא צריכה להשתמש במנוף של הצעה לסדר בוודאי לא אדוני ראש העיר. 
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 1 אתם יכולים לעלות את הנושאים דרך סדר היום הרשמי של מועצת העיר. ובעצם בשימוש 

 2 בנושאים על סדר היום אנחנו נחסמים. אז 

 3 אתה צודק. גב' קרן ברנדס מקסימוב:

 4  זה לא מה שאומרת הפקודה. : גב' פרח מלך

 5 בוודאי ראש העיר להשתמש בסדר היום שאתם , לא. שנייה. יכול חבר קואליציה  מר גיא קלנר:

 6 מנהלים אותו. להוביל את האג'נדות שהוא רוצה דרך סדר היום והצעות בסעיפים שאינם נקראים 

 7 . אנחנו חברי המועצה מן השורה what everהצעה לסדר. הצעת החלטה. סתם סעיף בלי שם. 

 8 בוודאי מן האופוזיציה יכולים להשתמש רק בכלי הזה כדי לעלות. אם לא תשתמשו או שראש 

 9 העיר לא ישתמש בהצעה לסדר כמושג בעצם לוקח מקום בארבע הצעות. יהיו לנו ארבע או שלוש 

 10 או לא משנה מה וזה ירווח את השורות. 

 11 איציק אתה אמרתי לי כשהייתי בקואליציה לא להשתמש בהצעה   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 12 לסדר כי זה בעצם לא בשביל הקואליציה. 

 13 אמרתי שחבר קואליציה בדרך כלל לא מגישים הצעה לסדר. זה   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 14 נכון. 

 15 נכון. זה מה שאני אומרת.  : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 16 זה נכון. אני גם אומר עכשיו. אבל אני יענה לך גיא. תקשיב.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 17 ן לי שאני מת יאחרי הקלעים. תאממדברים קורים אחרי הקלעים. יש דברים שקורים   ,שתבין איך

 18 לעלות את הנושאים שלך אבל כשמדקדקים ואומרים על קוצו של יוד. על קוצו של פסיק. וכשאתה 

 19 לקוצו של פסיק פונים למשרד הפנים ומטרטרים אותך והיא יושבת כל היום ורק עונה  ללא עונה ע

 20 תשובות. לא מקבלים את התשובות ועוד פעם זה מגיע להצעה לסדר. ושאילתות וכל הדברים 

 21 על כל סייג. זה הסיפור. לפי  קדקאז אם מדקדקים על כל פסיק וכל סייג אז אני גם אד ,האלה

 22  הפקודה אחד לאחד. אני לא עושה שום דבר הדדיות. 

 23 אני לא אומר שאין לך את הסמכות. אני מבקש להפעיל את שיקול הדעת המהותי  מר גיא קלנר:

 24 מנהלתי.  -לא  המשפטי

 25  נכון. בסדר אתה צודק אבל  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 26 כי ברגע שאנחנו מצטמצמים לשתי הצעות לסדר כל חודש.  מר גיא קלנר:

 27 אני אגב הבאתי את כל ההצעות לסדר היום. אני הבאתי אותם.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 28 לא דחיתי. החלטתי אחר כך את הנושא כי כל הזמן בפנים עוד שאלות ועוד שאלות ואנשים 
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 1 ואומרים לך גם כן אני מדקדק על קוצו של יוד. אז מאה אחוז גם אני  ,מדקדקים על קוצו של יוד

 2 הצעה לסדר שלך אני יחרוג בבמקרה שלך אני יחרוג.  ?אדקדק על קוצו של יוד ואתה יודע מה

 3 . באצ'יבסדר יאללה. בקשה 

 4 

להנגשת בתי   2025הצעה לסדר יום של חברות סייעת חופשי בעירנו בנושא הקצאת תקציב  .  8

 עסק ברחבי העיר.

 5 

 6 אחריות של תחת המקודם זה היה שאילתה על הנגישות הכללית מה ש: גב' בת שבע אלקובי

 7  העירייה. אדוני ראש העיר אתה איתי?

 8 כן.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 9 את ההפרדה. פה מדובר הסביר לא. אתה אמרת שזה אותו דבר ואני רוצה ל :גב' בת שבע אלקובי

 10 בעקבות  23עסקים בלבד. ישיבת המועצה שנערכה במרץ העל עסקים שהם באחריות בעלי 

 11 שאני חייבת לציין    מר איל זוהרשאילתה שלי בנושא קיבלנו סקירה מקיפה מרכז הנגישות בעירייה  

 12 אותו לטובה.  באמת עובד כהלכה ונתן סקירה מקיפה.  מסקירה זאת עולה שנושא  זה מטופל 

 13 בעיר לפי התקנות המחייבות וקיבלנו היום גם סקירה שמחזקת את זה אך עדיין בכל הקשור 

 14 לעסקים פרטיים בעיר מצבנו רחוק ממתן תשובה ראויה לכלל תושבי העיר וצרכיהם. לפי נתוני 

 15 היו  2021מספר הנכים המוכרים בעיר. בשנת בהלמ"ס ישנה מגמה של עלייה מתמדת כל שנה 

 16 יש כבר עליה לתשע מאות  2022שמונה מאות שבעים תושבים שהיו זכאים לגמלת נכות. בשנת 

 17 ארבעים ותשע תושבים והשנה אלף שלושים ושתיים. סביר להניח גם בעקבות המלחמה לצערנו 

 18 בשנה האחרונה המספר יהיה במגמת עליה. אנחנו כעירייה שנותנים שירותים לכלל התושבים 

 19 מחויבים גם מוסרית לעשות את כל האפשר במתן שירות ראוי לכלל גם במסגרת חוק שוויון 

 20 . בעוד שנגישות מקומות ציבוריים בבעלות העירייה הם 1998הזכויות לאנשים עם מוגבלות 

 21 באחריותה ללא קשר מאיזה שנה המבנה נבנה. נגישות בתי העסק בעיר הם באחריות העסקים לפי 

 22  2009המגבלות הקיימות. כאשר רק עסקים שנמצאים במבנה שקיבל היתר לאחר אוגוסט 

 23 זה כולל כמובן גם גישה נאותה לכניסה של בית העסק עצמו. עסקים ש ,מחויבים בנגישות

 24 שקיימים לפי כן וגודלם עד מאה מטר, בתי אוכל עד חמישים מטר. לא מחויבים לכך. נכון 

 25 בתי  57בתי עסק בעיר רק  169ובהמשך לסקר שנערך בין  2023לסטטוס שעודכנו בישיבה במרץ 
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 1 עסק נגישים מבחינת כניסה אליהם לעסק. לציין שנעשו מאמצים מצד נציג העירייה רכז הנגישות 

 2 מול בתי העסק כן לזום הנגשה ראויה והתקיימו מספר פגישות עם הנציגים ואף התקבלו כבר 

 3 הצבת הרמפות הצעות מחיר לרמפות. מיצרנים מקומיים. ההחלטות. העירייה תממן את פרויקט 

 4 הדרושות לבתי עסק שלא מחויבים לפי החוק ההנגשה של עסקיהם ומקבלים קהל לקוחות. 

 5 רמפות לפי דרישה.   60יהיה סעיף תקציבי עם הסכום אשר יאפשר רכישה של לפחות   2025בתקציב  

 6 מכיוון שהתקבלו כבר שלוש הצעות מחיר לפי הנדרש לרמפות. התקציב המשוער נכון להיום הוא 

 7 אלף שח. תקציב סופי יקבע לפי הביקוש הנוכחי לרמפות.  60

 8  סך כל הרמפות עולה שישים אלף שח?: מר יעקב קורצקי

 9 כן.  :גב' בת שבע אלקובי

 10 הצעה ראויה.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 11 זה כל הסיפור. : גב' בת שבע אלקובי

 12 הצעה ראויה.  מכובדת ונכונה. בדצמבר עכשיו החודש  באצ'י : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 13 אנחנו מתכוונים לקראת סוף החודש לאשר את תקציב העירייה יש תוכנית לעשות את הדברים 

 14 האלה. דיבר על זה גם אייל. אנחנו שם נמצאים שם. אנחנו ננצל את הכסף על מנת לעשות את זה 

 15 . אני אומר הצעה ראויה ומכובדת מי בעד? 25בשנת 

 16 

  2025בנושא הקצאת תקציב בת שבע אלקובי צעה לסדר יום של חברת סיעת חופשי בעירנו ה  .8

 להנגשת בתי עסק ברחבי העיר     

 בעד פה אחד חברי המועצה הצביעו החלטה:     

 

 17 

 18 נדס בנושא רב קרן בבקשה. הצעה רגע. הצעה לסדר של קרן : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 19 מענים לנושא אלימות במוסדות החינוך בעיר בבקשה. 

 20 

 21 

 22 

 23 

 24 
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חברת קרן מקסימוב ברנדס .7 של  יום  לסדר  בנושא מענים לנושא אלימות במוסדות    הצעה 

 החינוך בעיר.

 1 קיימנו את הוועדה למיגור אלימות ומאבק  20.11ביום רביעי  : גב' קרן ברנדס מקסימוב 

 2 בנגע הסמים בראשה אני עומדת ונמנים עליה חברים וחברות מועצה נוספים. בוועדה השתתפה 

 3 תלמידת כיתה ז' באחת החטיבות בעיר וסיפרה את מסכת ההתעללות והאלימות שחוותה 

 4 בחודשים האחרונים בבית הספר ומחוצה לו. איש מהנוכחים בישיבה לא נשאר אדיש מול המילים 

 5 הקשות והתחושות שתיארה. מדובר בנערה מרשימה ואמיצה. הסיפור של התלמידה הינו אחד 

 6 מיני רבים חלקם מגיעים אלי באופן תדיר. ולצערי הושרשה בעיר תפיסה של השתקה וסגירת 

 7 דלתות סגורות וזאת בשם החשש לתדמית בית הספר והעיר. אגף החינוך ין מקרים חמורים ב

 8 שאמור להיות הגורם המוביל ומחולל השינוי אינו נוקט בגישה פרו אקטיבית ובשקיפות שמייצרת 

 9 תהליכי טיפול ענישה וריפוי של כל הנוגעים בדבר. נדרשת התערבות ומעורבות של הנהלת העירייה 

 10 מעורבות של אגף החינוך כגורם תומך ומנהיג למנהלות ולצוותים שקורסים הושינוי התפיסה ו

 11 בכלל הינם גורם  תחת העומס ולא להוות גורם בירוקרטי נטול אג'נדה. הנהגות ההורים והורים

 12 החינוך  משמעותי ויש לייצר תהליכי שיתוף מהותיים על מנת לייצר מענים שלובים במוסדות

 13 היא תקצוב נוסף למדריכי מוגנות . 1ההצעה  ובבתים. מן הוועדה עלו מסקנות שונות ולהלן הצעתי. 

 14 או מדריכת מוגנות אחת בכל בית ספר בתקציב  וד מדריךבשטחי החטיבות והתיכונים לפחות ע

 15 לתקציב  ליונותתקנון תקנים למדריכי מוגנות בבתי הספר היסודיים למענה השכבות הע.2. 2025

 16 פעילות תקינה של מצלמות המוצבות במסדרונות החטיבות ובתיכונים. תקצוב  .לוודא3. 2025

 17 תוכנית (ת מאגר נתונים עירוני בנוגע לאלימות בני ובנות נוער ומצבים סיכונים. ריצי 2025בתקציב  

 18 לצורך מיפוי  )ציג בפיננו פרופסור הראל בנוכחות נציגי אגף החינוך בישיבת הוועדה הקודמתהש

 19 יצירת נוהל עירוני לכלל מוסדות החינוך לשיקוף מקרים חמורים שיוגדרו .5מתן מענים מדויקים.  ו

 20 ציבור ההורים תחת שמירת פרטיות הנוגעים בדבר. והמלצות ללהנהגות ההורים ובאמצעותם 

 21 ישימות להמשך טיפול ההורים לצד צוותי מוסדות החינוך. 

 22 ההשתלחות הסדרתית שלך באגף החינוך רואים אותה  ,תראי : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 23 מרגע שנקלענו לאותה קונסטלציה בזמנו. 

 24 תפקידה. ב שהחברה: גב' קרן ברנדס מקסימוב

 25 ומאז את לא מרפה ואת כל  ,שרצית לפטר את מנהלת האגף : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 26 הזמן נמצאת שם באותו מקום. אבל אני יענה עכשיו לגופו של עניין אחד לאחד. אחד, אני לא מבין 
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 1 מאיפה הבאת את הנתונים האלה. כי אני בדקתי. אין לי מושג מאיפה הבאת את הנתונים. 

 2  מה הנתונים שלך? : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 3 הסכמת הוריה ב ,12לא אני תגידי לי את. לקחת ילדה בגיל  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 4 לקחת אותה ועשית את זה מכלול בעיות שישנם בלי לציין. עזבו שמות. בלי לציין את  ,כמובן

 5 או  ,המקרים, בתי ספר, כמה ילדים. זה לא חוכמה לבוא ולהגיד המונים המונים. זה לא חוכמה

 6 רבים. יתרה מכך בדקתי עם ראש הרשות למניעת אלימות וסמים הגברת פזית הק וקיבלתי ממנה 

 7 בכתב את הדברים. אני רוצה להקריא אותם. הציטוט שהובא אינו משקף את עמדתי או את 

 8 ידיעתי לא ידוע לי על מקרים של אי טיפול או הסתרה כפי שנטען. אם קרן מחזיקה במידע נוסף 

 9 בנושא. עליה להציגו באופן מבוסס לאנשי המקצוע. מניסיוני ועבודה שוטפת עם אגף החינוך, כל 

 10 אירוע חריג המגיע לפתחו מטופל פתחו של אגף החינוך מטופל באופן מערכתי ולפי הנוהל העירוני. 

 11 זה אחד. את מפיצה כאן סדרה של מקרים, הסתרה. השתקה. כאילו מה שקורה. אחד. לא קיבלתי 

 12 נתון חד של הסתרה לא קיבלתי. ההיפך אני מקבל מפזית הק ההיפך עובדים בצורה טובה. עכשיו 

 13 אני אתייחס גם לנושא של הזמנת התלמידה. עם כל הכבוד. יושב ראש הוועדה היא כותבת 

 14 ממשיכה לכתוב את זה פזית. יושב ראש הוועדה קרן ברנדס מקסימוב, החליטה לזמן תלמידה 

 15 שחוותה אלימות בבית הספר על מנת שתספר את סיפורה האישי בוועדה. כידוע סדר היום בוועדה 

 16 נקבע והופץ על ידי יושב ראש הוועדה. הבעתי הסתייגות מפורשת מהבאת תלמידה לוועדה וציינתי 

 17 הגברת שלומית שפיגל בלט את מורת רוחי בנושא. טרם הוועדה שיתפתי ת מנהלת האגף החינוך 

 18 ומנהלת מחלקת על יסודי גיא ישראלי שהילדה זומנה לוועדה על ידי ראש הוועדה קרן מקסימוב 

 19 ברנדס. להבנתי סוכם עם אגף החינוך כי תהיה נציגות מקצועית בדיון ואכן נכח מנהל מחלקת על 

 20 יסודי. לגבי נושא של שיתופי הפעולה. כפי שאתה יודע ומכיר הרשות למניעת אלימות והתמכרויות 

 21 פועלת בשיתוף פעולה מלא עם כלל גורמי העירייה. ולרבות אגף החינוך. תוכניות המניעה נבנות 

 22 בהתאם לצרכים שעולים מאנשי המקצוע באגף החינוך ובתי הספר לדוגמא.  אחד התוכניות 

 23  חהמעידות על שיתוף פעולה רחב היא האמנה העירונית למעורבות חברתית המובלת בשיתוף שפ"

 24 הרשות למניעת אלימות והתמכרויות בליווי מקצועי של משרד החינוך והרשות הלאומית לביטחון 

 25 תפקידם כולל הגברת הנוכחות הבוגרת במרחב בית ספרי קהילתי. מדריכי המוגנות לצורך הנושא.  

 26 במהלך הלימודים ובמרחב הציבורי בחופשות. תוך יצירת קשר משמעותי עם תלמידים וזיהוי 

 27 התנהגויות סיכון. מידי שבוע מדריך המוגנות מעביר אלי דו"ח שבועי המציג מה הם הנושאים 

 28 העולים בשיחות את בני הנוער. ובמידה ונחשף מדריך המוגנות לאירוע חריג הנושא מועבר באופן 
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 1 מידי לצוות החינוכי לבית הספר קרי מנהלת בית הספר יועצת ורכז ואנוכי. להמשך טיפול ובמידת 

 2 הצורך נבנית תוכנית מניעה מתאימה יחד עם מדריך המוגנות הצוות החינוכי בליווי הרשות 

 3 למניעת אלימות להתמכרויות והרשות הלאומית לביטחון קהילתי מדריכים מלווים ומונחים על 

 4 ידי לאורך כל השנה. עכשיו לגבי ניהול ותיאום עירוני. בעת אירוע חריג במערכת החינוך קיים נוהל 

 5 תגובה עירוני המובל על ידי אגף החינוך, מנהלת האגף הגברת שלומית שפיגלבלט ומיושם בהתאם 

 6 לנהלים מוסדרים וכולל את כלל האגפים והמחלקות הרלוונטיות בעירייה. זה כותבת במסמך פזית 

 7 הק שהיא ראש הרשות למניעת אלימות והתנהגויות בסיכון. לכן מאחר שאת מדברת סיסמאות 

 8 עם כל הכבוד, לא נותר לי אל לבקש ממך להבא להיזהר בכתב  ,ואת לא מדברת דברים ספציפיים

 9 גם במילים כי אני חושב שזה לא מכובד להכפיש מערכת שלמה שנאמר שמטפלת ואני להיזהר ו

 10 חושבת שגם מטפלת במיוחד שאת לא מציגה גם את נתון אחד את לא מציגה. בעיה אחת למעט 

 11 מקרה אחד שהיה ואנחנו לא מתכחשים אליו ואסור שיתכחשו אליו לגבי אותה ילדה. 

 12 דווקא נשמע שאתה מתכחש.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 13 וממנו על הכלל תוך כדי השמצה של כל המערכת. ולכן אני  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 14 אבקש להוריד את הנושא הזה מסדר היום ולהסתפק בתשובה שלי. 

 15 אני רוצה להגיב. אני חושבת שאתה עושה פה חטא על פשע. אתה אז : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 16 ממשיך ומנציח את אותה הסתרה ואותה קומבינה פנימית של לסגור את הדברים ואתה הזכרת 

 17 את מנהלת אגף החינוך אני חושבת שוב אתה זה שהעלית אותה. אני חושבת שהיא חלק גדול 

 18 מהסתרה הזו. אני חושבת שיש לנו בעיה חמורה שאתה מנסה לעשות הכל כדי לטאטא אותה 

 19 עכשיו. לא במקרה אין לך נתונים על ילדים כי אתה לא מבין, אתה מנותק מהשטח ואתה לא מבין 

 20 במערכת זה לא כשאני אומרת תן לי לדבר נתתי לך. את חוסר האמון של הילדים וההורים ..את 

 21 במחנכים שלהם ובמנהלת של בית הספר שלהם. זה בך בעירייה באגף החינוך, שאתה ראית שאני 

 22 רציתי לעשות שם עצרתם כי שם לא רוצים לעשות. לא רוצים לדעת. רק השבוע שלחתי לפרח 

 23 מקרה מאוד קשה. יש כל הזמן. אתה רוצה אני אשלח לך נתונים נראה לי שלמי שאין נתונים זה 

 24 לך. כי אתה לא יודע מה קורה בשטח. יש דיווחים דחופים של ילדים אגב לא רק בחטיבות 

 25 ובתיכונים המנהלות מסכנות. קורסות. אין להם את אגף החינוך. אין להם. זה לא  קיים להם. 

 26 המנהלות לא יכולות לדבר וליבי ליבי עם פזית הק שכנראה איך נגיד נדרשה לכתוב מכתב רשמי 

 27 ופזית לא הביעה מורת רוח היא העלתה  .כי אני מכירה את פזית ואני יודעת את הדברים ,שכזה

 28 שבו היא שואלת אותי אני עונה לה  ,שאלה שאני עניתי עליה. יש לי ווטסאפ מוכנה להראות אותו
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 1 שהאימא יודעת והאימא תגיע וגם האבא וכו'. ואני חושבת שבדיוק שעינב צנגאוקר להבדיל אלפי 

 2 בוודאי שאנחנו צריכים לתת מקום אז הבדלות מגיע לה להיות בכל וועדה ולהשמיע את קולה 

 3 לילדים האלה להשמיע את הקול שלהם במקום שלא נשמעים ואני גאה שהיא הייתה בוועדה. וכל 

 4 פעם שאני אוכל להביא את השטח ולתת לה הזדמנות לדבר אני אביא כי זה משתיקים אתה מה 

 5 שאתה עושה אתה משתיק את הקורבנות. ואלה הקורבנות שאחרי זה לא מדווחים. 

 6 אני רק מציע לך.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 7 אני עונה.  : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 8 משתיק קורבנות.  כשאת אומרת לי שאניתיזהרי בדברייך.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 9 . בעיניימה שאתה עשית  : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 10 תיזהרי בדברייך.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 11 אני לא רוצה להיזהר. לא רוצה לפחד. לא רוצה  ?אתה מאיים עלי : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 12 להיזהר. אתה רגיל שמפחדים ממך. אני לא מפחדת ממך. 

 13 הכל בסדר. תעשי מה שאת רוצה.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 14 אני לא מפחדת ממך. אני לא  : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 15 אני מזהיר אותך. אני מודיע לך שאני לא יעבור לסדר היום כי  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 16 לגבי הילדים. שלי אחריות 

 17 תתבע אותי. תתבע אותי.  : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 18 אם צריך. יכול להיות. אני לא רוצה להגיע לזה.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 19 תגיע לזה. אני שם תגיע לזה.  : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 20 ראש בראש.האובססיה שלך. ללכת  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 21 האובססיה שלי לדאוג לילדים. מה שאתה האובססיה שלך לדאוג  : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 22 למקורבים. 

 23 פזית ביקשה שנעלה למועצה כן להוסיף את  :מר דן רוק

 24 מדריכי מוכנות. פזית ביקשה מאיתנו. ה את : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 25 בוועדה.  :מר דן רוק

 26 היא אמרה שצריך עוד.  : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 27 לא צריך? : מר דן רוק

 28 דיברתי איתה. היא אמרה שכרגע לא צריך.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר
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 1 אבל היא אמרה שכן. : מר דן רוק

 2 זה מה שהיא אמרה לי.  ,כרגע לא צריך : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 3 פרוטוקול.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 4  ?לעיר עלה נושא של ונדליזם ודברים שקורים שם. פתאום זה לא קשור  מר אוהד בלייר:

 5  נדליזם?ואתה יודע מי עושה את הוו : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 6  65עושה את זה איש בן   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 7 תמשיכי. תמשיכי.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 8 והחטיבות ותיכונים יש אלף  ,רק למען מי שלא יודע,כל בית ספר כזה : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 9 מה שאנחנו גילינו ופזית גילתה. שהילדים בכלל לא יודעים מי מדריך  .ילד. מדריך מוגנות אחד

 10 זה הגיוני. הוא אחד. היא אחת. אני אומרת לא הם לא צריכים שהמוגנות ולא יודעים את תפקידו. 

 11 אז אתה אנחנו מבקשים לתקציב הזה לדאוג לילדים. אתה  ?שיהיה שיראה ?עוד מבוגר שיעבור

 12 נגמר הסרט הזה  ,כי אולי ניקח מתקציב שבוע החינוך של קולולוזה ירד מהסדר  רוצה אוטומטי

 13 של ההסתרות. אתה רק רוצה להסתיר כדי שהמקורבים יהיו שקטים. אני לא אתן לזה ותתבע 

 14 אותי. כי אני חושבת שאתה משתיק קורבנות זה מה שאתה עושה. 

 15 ,אבל קרן שנייה  :עו"ד גייל שורש

 please  16 רק לא שעת חינוך גב' קרן ברנדס מקסימוב:

 17 זה בעצם מילה שלו. אנחנו לא קיבלנו נתונים. אנחנו לא יודעים מה על מה עו"ד גייל שורש: 

 18 מדברים. 

 19 אין בעיה. בלי נתונים אני אומרת פזית הק יש פרוטוקול מהישיבה   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 20 . גם נאווה הייתה. כי מוגנותבה היא אומרת אני צריכה עוד מדריהיינו עם באצ'י שש

 21 אני גם הייתי.  : עו"ד נאווה פרס

 22   כן. אני צריכה עוד מדריכי מוגנות בבתי הספר.  : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 23 תמיד טוב שיהיה עוד.  עו"ד עידן למדן:

 24  זה לא תמיד טוב. כי יש בעיות עידן. לא כי תמיד טוב.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 25 עובדה שבתקציב לא דאגת לזה. בתקציב של השנה.  עו"ד עידן למדן:

 26   אני דואגת שזה עכשיו. אני דואגת לזה עכשיו.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 27 מספיק לעשות הצגות.  עו"ד עידן למדן:

 28 
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 1 אני בשונה ממך ברחתי מהאש. אתה נכנסת לתוך האש. אז אל תטיף לי    :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 2 מוסר. 

 3 את הוברחת. את לא ברחת  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 4 הוברחתי כי דאגת למקורבים שלך ופחדת.  : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 5 את צודקת.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 6 אני כמו גיא לא מכירה את  : גב' סיון דהן

 7 כמה רוע יש לך בלב.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 8 רק אהבה לילדים ורוע לאנשים שעושים שחיתות.    :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 9  חבל על הזמן. מה עושים? : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 10 שחיתות. יש בית משפט שקבע שעשית את זה.  : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 11 הבנתי. תתביישי לך.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 12 לא מתביישת. אתה זה שצריך להתבייש. אנחנו תיכף נגיע לכדורגל שם   : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 13 נדבר. 

 14 תתביישי לך.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 15 אני חושבת שחסרים פה נתונים לרוב האנשים יושבים פה מסביב לשולחן ועדיין אני : גב' סיון דהן

 16 חושבת בחלק מההצעות שקרן הציעה פה יש בהם מן ההיגיון. ויש בהם בהחלט ללכת עוד צעד 

 17 באים.בשביל להגן על הילדים לא משנה מה הם העובדות ומאיפה אנחנו 

 18 היא בעלת מקצוע. יש לה סימוכין לאסמכתא. יש לה איזה  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 19 סטטוס שהיא יכולה. 

 20 יושב ראש הוועדה זה סטטוס.   מר אוהד בלייר:

 21  את,נכון אני אומרת שוב. לא מכירה  : גב' סיון דהן

 22  למה אתה צועק? : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 23 כי שאלת. זה היה בסימן שאלה.   מר אוהד בלייר:

 24 למה אתה צועק? אתה לא יכול לדבר?  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 25 הסטטוס שלה יושב ראש הוועדה.   מר אוהד בלייר:

 26 שנייה אני באמצע הדברים שלי. אני אומרת כיוון שאנחנו לא מכירים את העובדות : גב' סיון דהן

 27 בואו ניקח את זה ונבקש להבין בעובדות. עם זאת אני חושבת שללכת לפעמים משורת הדין ולעבות  

 28 ולכן אני לא פוסלת את  ,את ההגנה על ילדים שיכולים להיות חשופים זה נשמע מן ההיגיון הבריא
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 1 זה על פניו והייתי שמחה להבין את העובדות וכן להתעמק בהמלצות האלה ולא לבטל אותם 

 2 לא משנה מה פה הקשת הפוליטית יש לנו מטרה בנושא הזה וזה לשמור    בסוף בסוף  בסוףמראש כי  

 3 שוב בצד אחד אבל בסדר מצד אחד לבדוק מצד שני אני לא רואה את ההצעות  ,על ילדי העיר. אז

 4 אפשר לעבות את המעטה ואם אפשר להוסיף עוד  םלהיפך. א ,האלה בתור הצעות שהן לא ראויות

 5 ועוד הגנות. מצוין. 

 6 ענה לך מאחר שמהצעה לסדר  הזאת אין שום נתון אחד אאני  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 7 שיש לו ביסוס. אחד שהוא מבוסס. ואנשי המקצוע אומרים מפורשות אנחנו מטפלים. אנחנו 

 8 עושים. אנחנו שומרים. יש עניין של מדריכי המוגנות לדבר הזה אנחנו ניתן את הדעת כי ניתן על זה 

 9 את הדעת ללא שום קשר. כי צריך פה כמה שיותר יותר טוב. וזה פעם היה מדריכי היחידה לקידום 

 10 נוער. זה סוג כזה של מחליף. זה משהו אחד. אבל לבוא ולהשמיץ לומר בלי בסיס אחד בלי נתון 

 11 אחד מבוסס רק בגלל שהיא רוצה לומר 

 12 אם היית מגיע לוועדה היית שומע. נעדרת מהוועדה.  :מר דן רוק

 13 נעדרת. הוזמנת.  : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 14 אם היית מגיע היית שומע.  :מר דן רוק

 15 שכחתי שאתה האבא שלי. אתה  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 16 אתה חבר ועדה אם היית מגיע. : מר דן רוק

 17 אתה אל תגיד לי עם כל הכבוד כשאתה כותב הצעה תגיד על  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 18 זה הנקודה.  ,סמך מה אתה מתבסס

 19 זה מסקנות של הוועדה.  שעלתה מהוועדה, הצעה זהאבל : מר דן רוק

 20 שמעתי.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 21 ההמלצות של הפרופסורים מהוועדה שפזית היא זאת שהצטרפה   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 22 לבקשה. 

 23 שמעתי.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 24  לא? ,פזית הק היא אשת מקצוע בעיניך  :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 25 שמעתי.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 26     כרגע ציטטת אותה.  : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 27 אני מתחברת גם לדברים של סיוון וגם אני מתחברת לתקופה. אנחנו  : עו"ד דניאלה רון יעקבי

 28 מנותקים מהתקופה שאנחנו נמצאים. אין גם לפעמים פשוט על הגיונם של דברים. אם יש מישהו 
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 1 שהתקופה הזאת לא עברה לה וחרצה אותו מכל כיוון זה פשוט לא  הגיוני וזה פוגע בילדים שלנו 

 2 וזה משליך על ההתנהגויות שלהם ואני למרות שאין נתונים ונשמח לקבל נתונים כי אנחנו לא 

 3 נשמע לי שיש פה כמה דברים מאוד הגיוניים וצריך להתייחס.   ,יושבות בוועדה ולא מכירות את זה

 4 אם יהיו נתונים. רגע שנייה. על פי ההצעה הזאת שהיא הצעה  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 5 בעיני פופוליסטית. ,פופוליסטית באמת, 

 6 כל מה שקשור אלי בעיניך פופוליסטי. אתה לא מעביר את זה   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 7 . במקום ללכת על המהות כפרסונלי.

 8 סליחה. שמעתי אותך.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 9 אני יודעת ששמעת.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 10 אם ההצעה שבעיני היא הצעה פופוליסטית ללא נתונים. ללא  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 11 אסמכתא ללא כלום. ללא שום סימוכין סתם זורקים באוויר אני אומר לכם אין שום סיכוי בעולם 

 12 מה כן. אם יהיו נתונים ויגידו מספרית לא יודע נראה שיש בשר לזה.   ?שאני יביא למימושה. מה כן

 13  ?אז אפשר לבקש את הנתונים :שוויצר הדר שוייצר 'גב

 14 אני אומר לכם ללא קשר הדבר היחיד  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 15 הדר ילדים כבר לא מדווחים.     :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 16 הדבר היחיד שצריך זה להגביר את אני צריך לדעת כמה  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 17 זה מה שפזית אמרה בוועדה.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 18 אני לא יודע.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 19 יש פרוטוקול. לכן ליבי איתה כי היא כתבה מכתב שהזמינו ממנה.   : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 20  תקציב, אם צריך : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 21  . היא אמרה. פרופסוריתעידן הייתה לנו ישיבת ועדה עם  : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 22  ?סקירה רכזי המוגנות וקיבלובכלל האם בוועדה נשמעו  עו"ד עידן למדן:

 23  כן. כן.  : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 24 לא הוזמנו. המוגנות אני שמעתי שרכזי  עו"ד עידן למדן:

 25 לא בישיבה הזו. בישיבה הקודמת היו רכזי המוגנות.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 26 אני רוצה נתונים.  עו"ד עידן למדן:

 27 עם כל הכבוד אני עוד לא ראיתי כמעט הצעות לסדר שאנחנו כל אחד  : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 28 מאיתנו הוא איש מקצוע. אנחנו מעלים הצעות לסדר למען הציבור שלנו. 



 8.12.24 –רמת השרון  –   10 ישיבה מועצה מן המניין מספר

36 

 

 1 תביאי סימוכין להצעות.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 2  תביא לי סימוכין שאין.  : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 3 אני לא אמרתי שאין, אני רק אומר דבר אחד.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 4 הכל בסדר.    ,כדי לשמורלא מגיעים  ילדים    משקרים  הדיווחים  בדיוק, כי: גב' קרן ברנדס מקסימוב

 5 ,אני לא אומר שאין  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 6 שטויות גב' קרן ברנדס מקסימוב:

 7 אני רק אומר שבהתבסס על הנתונים של הצוות המקצועי ראש העיר: -מר איציק רוכברגר

 8 הדברים מטופלים כשקורים. 

 9 לא המצב בשטח. תדבר עם מנהלות. לא עם  זה אני שמחה לשמוע אבל :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 10 תדבר עם המנהלות. שאיתך, המנהלת 

 11 (מדברים ביחד)

 12  ה הזאתמחזיקת את התיק לא היה בעיכשהיית  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 13 היה בעיה ודיברתי על זה בוועדת מיגור אלימות ודרשתי את זה.  : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 14 לא דרשת.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 15 דרשתי.  : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 16 ממני לא דרשת.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 17 כי דרשתי.  ,אתה משקר : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 18 אני משקר את צודקת.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 19 אתה משקר.  : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 20 דניאלה אני עונה לשאלה שלך חד משמעית. שנייה אני עוד פעם  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 21 חוזר על זה ואני אומר. אני לא אסתפק בזה שקרן תביא נתונים או לא תביא נתונים. אני את 

 22 הנתונים האלה אבדוק אותם עוד פעם ועוד פעם ואם יהיה צורך להכניס מדריכי מוגנות יהיה. 

 23 אני מבקשת שתענה לי זה הצעה לסדר שלי.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 24 את ההצעה לסדר שלך אני אחליט תיכף מה עושים.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 25 אני לא אתפלא אם תוריד אותה. הוא לא אוהב הצעות שלי. : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 26 אני מציע את הדבר הבא. קודם כל אני מסכים עם דוברים דוברות קודמים קודמות  מר גיא קלנר:

 27 מרווח הביטחון העודף גם אם הנתונים לא הבנושא של חינוך וחשש לאלימות שווה לקחת את 

 28 מושלמים או שאין לנו את מצע הנתונים המלא בעת קבלת ההחלטה. מקרה אלימות בודד הינו 
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 1 כמקרה אלימות רבים. ולכן בנושאים האלו אנחנו צריכים מרווח ביטחון כמה שיותר גדול. גם אני 

 2 לגבי חשש לאלימות או דיווחים   מדע מדויקהשומע הרבה מאוד דיווחים לא מבושלים ולא ברמת 

 3 על אלימות. אני חושב שבמקרה הזה עדיף להיות עם שכבת ביטחון עודפת מאשר להיות מוטרדים 

 4 או מאוכזבים לאחר מכן. מצד שני אחד. אני מסתייג מאמירות כלפי אגף החינוך. אנחנו נמצאים 

 5 במקומות שונים במקרה הזה. לא מדבר על נושא האלימות אני מדבר על אגף החינוך. כמי שאינו 

 6 מטפל, אינו שם ידו, אינו מוביל, אני לא חושב זה נכון. 

 7  אני מדברת על הניהול שלו.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 8 אני כרגע מדבר תנו לי בקשה. אני חושב  ,אני לא נכנס כרגע לשאלה ההיא ,בסדר מר גיא קלנר:

 9 שאם יש נושא שצריך לגעת בו ולטפל אותו ולתקן אותו צריך לגעת בו. אני חושב שאגף החינוך אני 

 10 חושב פרטו פלוס יותר מזה תשעים וחמישה פלוס אחוז מאגף עושים עבודה טובה. מי יותר מי 

 11 פחות. כולנו אנשים מגזר ציבורי וכו'. עושים עבודה בוודאי רוצים לעשות עבודה טובה ולכן אני 

 12 מסתייג רגע מזה שמישהו פה. 

 13 אבל אני חלוקה על הניהול של אגף החינוך שנהיה  ,אני לא חלוקה עליך  : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 14  ברורים בעניין. 

 15 או קי. אז לא  מר גיא קלנר:

 16  לא כל האגף.  : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 17 נוצר רושם כאילו  מר גיא קלנר:

 18 ףראש העיר רוצה לצייר את זה אבל הניהול של אגף החינוך לא ה אג :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 19 שמדובר בסוגיה מאוד משמעותית ומאוד חשובה גם אם התיאור  אני מציע בהינתן מר גיא קלנר:

 20 שלך אינו מגובה בנתונים ואמרתי אני מסתייג מעמדות לגבי או מה שנכתב לגבי דרך ניהול האגף 

 21 ואנשיו. אני הייתי מציע כדי שכולנו נישן בשקט בלילה שנעשה את זה בסדר הנכון. לא להוריד 

 22 כי לדעתי זה לא נכון לעשות את זה. לקבוע שההצעה הנושא עולה  ,סתם את ההצעה מסדר היום

 23 כדיווח לישיבת המועצה הבאה באמצעות פזית עם נתונים שקרן תדבר איתה לפני כן על כל מה 

 24 מה הם הכלים והמשאבים הנדרשים כדי לפתוח את  -שצריך על בסיס הדיווח הזה יינתן מענה של

 25 בצורה שתהלום את אותם בעיות או מחסור או סייגים שיש לנו בתוך  2025או תקציב  2025שנת 

 26 לקבל דיווח. נראה חוסרים ונוכל על הבסיס  2025תוכנית העבודה לאגף החינוך בתחום הזה לשנת  

 27 כדי שכולנו נישן בשקט בלילה ואז כולנו זה לא יורד סתם  2025הזה לתת מענה כבר בתקציב 

 28 הנושא הוצף על סדר היום ואפשר יהיה לקדם א תזה. 
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 1 אני בעד שיתנו את הדיווח ואת  .קודם כל אתה הסתכלת עלי אני עונה  :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 2 היא  ,וכו'. על אף שאני חושבת שרחוק מהשטח. אבל אני חושבת שאתה מסנדל את פזיתהנתונים 

 3 כרגע בפוזיציה שראש העיר מבקש שהיא תתכנס לאיזה דעה. ואני לא חושבת. 

 4 אני לא מבקש שהיא תתכנס לאיזה שהיא דעה. אל תגידי ואל  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 5 . , עם כל הכבודתאשימי סתם דברים אל תקטיני את פזית

 6 אני משערת. אני לא מקטינה בכלל אני רק יודעת את עמדתה להיפך   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 7 היא אישה גדולה. ועושה המון. אני מרגישה גיא שזה מסנדל את פזית. זה מסנדל את המערכת. 

 8 משהו אני מאמין בו במאה אחוז. עם כל חילוקי הדעות שיש בין לך אני חייב לומר  מר גיא קלנר:

 9 כל אחד ואחת פה סביב שולחן המועצה זה בעבר בהווה ובעתיד אני לא מאמין אני אומר לך 

 10 באמונה שלמה ואני לא אדם נאיבי שיש מישהו שרוצה באופן מודע שיקרה פה משהו לילד או ילדה 

 11  במערכת החינוך. בעיר

 12 זה ברור אין לנו זה. שיקולי תקציב. כשיש תקציב וצריך מאה אלף   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 13  למוגניםלשבוע חינוך או צריך 

 14 מאה אחוז אז אני מציע פה סוגייה אני לא יודע לאמוד אותה אני לא חושב שאף  מר גיא קלנר:

 15 אחד לא יודע אפילו לא את בהקשר הזה. 

 16 אמרה סיוון בצדק וגם אתה, שגם אם נלך על הקייס שאומר ראש העיר   : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 17 אין בעיה הכל מושלם פה. גם אז בהתחשב במצב ובהתחשב. 

 18 אני לא אמרתי שהכל מושלם.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 19 אומרים הכל בסדר. הכל מטופל.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 20 בעיות  וישנןאני לא אמרתי שהכל מושלם. אני רק אמרתי ככל  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 21 אני יודע בהסתמך על הדרג המקצועי כי גם לי אסור לדעת פרטים שהם בגדר של צנעת הפרט. 

 22 אלה ואחרים, שהתוודעתי אליהם. כאסור לנו. אבל ככל ואני מקבל נתונים, או היו בידי נתונים 

 23 אני יודע שהם מטופלים והם מטופלים ללא הסתרה. אני מציע. אני מקבל את הגישה שלך וגם של 

 24 בהסתמך על הצוות שדניאלה וגם של סיוון ואין לי בעיה. אני לא נגד הדברים האלה ואני חושב 

 25 אני יכול  ,אני יכול לשבת איתם במסגרת ועדת החינוך ,ואני אשב איתם ,המקצועי ככל והם יגידו

 26 לשבת איתם במסגרת של שיחה באחד על אחד. כי כאן הכוונה היא לא כוונה להפוך את זה למשהו 

 27 אבל יחד עם זאת אני דוחה את כל  'יהיה' 'צריך' 'אפשר'יש  'צריך לדעת'פורמלי כזה מסובך 

 28 פוגעות לגופם של אנשי אגף החינוך. ואני  ןלא מכבדות ה ןהטענות שלך. הטענות אני אומר לך ה
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 1 דוחה את זה על הסף. 

 2  ,אני דוחה את העמדה שלך על איך שאתה  : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 3  ,אם לא תחזרי בך מהדברים שלך אני מודיע לך : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 4 לא רק שאני לא חוזרת אני חושבת שאתה ממשיך ומנציח את השתקה.   : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 5 זה מה שאתה משתיק קורבנות. 

 6 אני מודיע לכם.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 7  העיר  עומדת בתקן? יש תקן?  :עו"ד גייל שורש

 8 היא עומדת בתקן.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 9 (מדברים ביחד)

 10 אגב אני מוכנה להגיש יחד עם פזית. ההצעה שלי אני מוכנה אגב להגיש  :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 11 כיוון שראש העיר אמר בצדק אי אפשר לחשוף פרטים אישיים. תצהיר של  ,יחד עם פזית תצהיר

 12 המקרים שהגיעו אלי. ושלטענת ההורים לא טופלו תצהיר עם עורך דין. 

 13  כשהיית בתפקיד אני שואלת בכנות. זה משהו שאז כבר זיהית אותו? : עו"ד דניאלה רון יעקבי

 14 בטח. בטח.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 15 לא היה דבר כזה מעולם. דניאלה.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 16 אז מה נעשה?: עו"ד גייל שורש

 17 היה בהחלט. מנהלת אגף החינוך לא שיתפה איתי פעולה. היא לא   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 18 רוצים לפתוח את זה שוב.  אםעבדה איתי מהרגע הראשון. 

 19  הייתה תוכנית לגבי הדבר הזה? : עו"ד דניאלה רון יעקבי

 20 היא תמשיך.  : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 21  הייתה איזה שהיא תוכנית בעניין הזה? : עו"ד דניאלה רון יעקבי

 22 לא. מהדברים שאני העליתי הכל היה בסדר מבחינתם. ראש העיר רצה   : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 23 את הדברים שימשיכו כפי שהם. גם בענייני מדריכי מוגנות, גם בנושאים אחרים הרבה מאוד. 

 24  שנדחתה? את ה לית הצעה: עו"ד גייל שורש

 25 לא העליתי הצעה פה.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 26 לא פה.  :עו"ד גייל שורש

 27 לא הייתה הצעה כזאת.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 28 נביא את מנהלת אגף החינוך שתגיד אם דיברנו על זה   ,אגב  .לא דיברנו   :גב' קרן ברנדס מקסימוב
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 1 אני והיא. פזית ואני דיברנו על זה מהיום הראשון שלי בתפקיד. פזית אמרה לי קרן תעזרי לי 

 2 לא. לא. לפני זה אמרה לי ואני מוכנה תצהיר. פזית (מדברים ביחד) להביא עוד מדריכי מוגנות. 

 3 ביום הראשון אמרה לי אני מבקשת שתעזרי לי מדריכי מוגנות אמרתי לה היא אמרה לי אני 

 4 מבקשת שתעזרי לי להכניס ליסודי. 

 5 אני מבקש להוריד את ההצעה מסדר היום. ויחד עם זאת נותן  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 6 כאן הצהרה בפני המועצה שאני בימים הקרובים אפגש הן עם פזית, הן עם שלומית שפיגלבלט 

 7 מנהלת האגף. כל המלצה שהם יגידו. כל דרישה שהם יגידו בנושא הזה אאשר אותה. 

 8 אני חושב זה לא מספק ראש העיר.  מר גיא קלנר:

 9  ממש לא.  : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 10 לא. אני חושב שזה צריך לבוא פשוט לדיווח שהוא מעבר אליך בהקשר הזה כדי  מר גיא קלנר:

 11 שיש נציגות מועצה.  למשל ועדת חינוך  שקט, לשיהיה 

 12  אין בעיה. אין שום בעיה.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 13 .סגורה  שזה לא תהיה שיחהחלק. כ המלצות יבואו אחרי זה למליאהש מר גיא קלנר:

 14 לדניאלה שהוא יחזור אליה והוא לא חזר. מתי  לא. גם ראש העיר אמר  : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 15 הוא יחזור אלינו? 

 16 חזרתי. כרגיל. חזרתי.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 17 חזרת. היא לא יודעת על זה.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 18 חזרתי. היא לא מקבלת את התשובה שלי פשוט.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 19 אז כנראה שזה לא בדיוק לחזור.  : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 20 בסדר גמור.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 21 אני חושבת שכל מה שלא נוח לך אתה מוריד מסדר היום. זה לא מדינה   : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 22 דמוקרטיה. להוריד מהסדר מה שלא נוח. ולפגוע הדגל  נושא אתדמוקרטית. אתה כל היום 

 23 בילדים. 

 24 אני חייבת להגיד זה מאוד מטריד אותי כי אני שומעת את הכעס שלך שיש : גב' בת שבע אלקובי

 25 אנשים של העירייה לעובדים. ללך 

 26 מה זה? טיפול פסיכולוגי עכשיו?גב' קרן ברנדס מקסימוב: 

 27 אני אישית כמחזיקת תיק שירותים חברתיים בקדנציה הקודמת עבדתי גב' בת שבע אלקובי: 

 28 בשיתוף פעולה פורה ומעולה עם החינוך. אנשים שם נפלאים. 
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 1 בסדר.  הכל אשרך, יש שם אנשים טובים.  :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 2 (מדברים ביחד)

 3 שלך לאנשים ספציפיים האלה.  attitudeה את לא יכולה בגלל : גב' בת שבע אלקובי

 4 זה נטו מקצועי.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 5 . את כאילו אני מרגישה פה יש פה שתי 'הכל לא בסדר'להשליך על : גב' בת שבע אלקובי

 6 את עושה לי טיפול פסיכולוגי ואני פחות שם.  : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 7 לא. אני לא עושה שם טיפול אבל את חוזרת כל הזמן על שני שמות האלה : גב' בת שבע אלקובי

 8 .לא יעלהשאני 

 9 אני לא העליתי אותה. ראש העיר העלה ואמר בגלל שהיא רצתה לפטר.    :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 10 אבל את רוצה שנתייחס אליה כמו שהחברות שלי אמרו פה וגם גיא תביאי : גב' בת שבע אלקובי

 11 נתונים, תביאי תכלס. 

 12 אני לא ראיתי אף הצעה שלך שהבאת נתונים. אנחנו מועצה.  באצ'י: גב' קרן ברנדס מקסימוב

 13 סליחה כנראה פספסת את ההצעה שלי מקודם. : עו"ד גייל שורש

 14 תביאי נתונים מדויקים.  : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 15 הבאתי נתונים. הבאתי הכל. אי אפשר על סמך תחושות. : גב' בת שבע אלקובי

 16 בשמונה החודשים האחרונים. אלי אני אביא תצהיר של כל הפניות   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 17 אני רוצה להוסיף עוד משהו. אנחנו לא יכולים לדבר על דוחות הביקורת אבל  : עו"ד גייל שורש

 18 , נושאים של אגף החינוך. הם עברו. 4. היו שם 23ו 22דוחות ביקורת בשנים  15אנחנו עברנו על 

 19 לא אמרתי שאין בעיות.  כולנו היינו שותפים פה,

 20 אתם חוטאים לילדים.  : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 21 אל תגידי לי אתם אל תתנשאי. שבי בשקט.  : עו"ד גייל שורש

 22 גברת הלו.   : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 23 את חסרת חינוך.  : עו"ד גייל שורש

 24 את מי את מחנכת את הבבונים? אני בבונית.  : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 25 נכון. האמת נכון.  : עו"ד גייל שורש

 26 נכון. גאה להיות עם הבבונים.  : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 27 ך דוחות הביקורת על אגף החינוך אינם מאשרים את הדברים שעלו פה. נהפו : עו"ד גייל שורש

 28 יש קשב ורצון לשפר היו ממצאים לא רעים בכלל אנחנו נדון בזה ולכן אני מצטרפת למה הוא 
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 1 שנאמר פה. אני חושבת שצריך לעלות את הבקשה הזאת עם נתונים. עם התייחסות של גופי 

 2 המקצוע ולהצביע על הסעיפים שיהיו רלוונטיים. 

 3 . , הלאהידעו ילדי רמת השרון שממשיכים למרוח אותם  :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 4 זה פופוליסטי. עו"ד גייל שורש:

 5 זה נראה מאד אישי. :עו"ד נאוה פרס

 6 הוא את יכולה להגיד שזה אישי. הצעות הן לא אישיות אין מה לעשות.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:

 7 שהעלה את האישה.

 8 ההצעות הן לא אישיות לוודא שהמצלמות פועלות זה אישי? הן לא פועלות זה מה שהן  :מר דן רוק

 9 דיווחו. 

 10 הן כן פועלות. ופעלו.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 11 ממתי? :מר דן רוק

 12 .פזית דיווחה שהן לא פועלות גב' קרן ברנדס מקסימוב:

 13  אני לא יודע מה דיווחה. הן פועלות. פועלות.  ראש העיר: -מר איציק רוכברגר

 14 טכנולוגי או פרסונלי  ,אגב לא אומרים להסתיר את הכשלים. אומרים כל כשל שיש מר גיא קלנר:

 15 צריך לה שלים אותו. 

 16 רגע אחד פזית אמרה שהן לא עובדות. עכשיו הוא אומר שהן עובדות.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 17 אבל אולי יש עוד סעיפים שאפשר להביא כתוצאה מדיון בעניין הזה.  מר גיא קלנר:

 18  למה אנשים יושבים בוועדה אם בסופו של דבר עולות כל מיני? : עו"ד דניאלה רון יעקבי

 19   איזה נתונים.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 20 זה לא עולה.  עו"ד עידן למדן:

 21 איזה נתונים הביאו?  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 22 (מדברים ביחד)

 23 זה אני הייתי בוועדה. פזית לא דיברה בכלל על מצלמות. מי שדיבר על זה   :עו"ד נאווה פרס

 24 .האנשים האלה

 25 פזית אמרה שהמצלמות לא עבדו.  : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 26 מי שדיבר הוא ישב בדיוק איפה שאני. זה גיא ישראלי. הוא אמר שהמצלמות  : עו"ד נאווה פרס

 27 לא עובדות. אני לא יודעת מה נכון. היום בדקנו את זה וקיבלנו תשובה שהמצלמות אכן עובדות. 

 28 אני לא הייתי שם.
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 1 בבתי הספר המצלמות עובדות כל הזמן. פעלו גם כל הזמן. הן  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 2 נשמרות. הצילומים נשמרים. לשלושה ימים בלבד. יתרה מכך בשוטף אין מצב שפתאום נכנסים 

 3 צנעת הפרט וכו'. אם קורה אירוע אז נכנסים באותו רגע לבדוק באותו זה. אבל אין מצב. 

 4 הציפייה שלי קרן אם אתם מכנסים ועדה זה מלא זמן ויושבים למה לא  : עו"ד דניאלה רון יעקבי

 5 לבוא עם המלצות שזה המלצות של הוועדה שאומרות אחת, שתיים, שלוש. 

 6 זה המסקנות. של הוועדה.  לצותזה מהוועדה. זה המ : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 7 (מדברים ביחד)

 8 מילה את לא אמרת  ,רגעהסכמנו על זה נאווה. לא הצבענו אבל  גב' קרן ברנדס מקסימוב:

 9 . את לא אמרת מילה בוועדה שהיא הסתייגה נאווה מההצעות האלה את מסתייגתלפרוטוקול ש

 10  שהסכמנו. מההצעות האלה. אמנם לא הצבענו אבל זה מה

 11  לא הובאו, לא הצבענו :עו"ד נאווה פרס

 12  פזיתפתאום הסמנטיקה של ההצבעה? לא הסתייגת מזה. ישבה   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 13 ,וכתבה

 14 אני הייתי בישיבה שמעתי גם את הנערה שדיברה. וזה אני גם סברתי שזה היה  :עו"ד נאווה פרס

 15 קצת בעייתי להביא נערה למקום הזה אבל בסדר זה החלטה של ראש הוועדה וכיבדתי את זה 

 16 והקשבתי בקשב רב והתעניינתי ושאלתי. יחד עם זאת אני לא חושבת שעלו בוועדה מקרים 

 17 באמת לא הוצגו נתונים זה אכן שנוספים. זה היה פשוט מקרה אחד. לכן מה שאומרים לך פה קרן 

 18 נכון. כי הובא מקרה אחד שגם כן טופל. יכול להיות שלא בצורה. 

 19 (מדברים ביחד)

 20 כמות המקרים שהגיעו אלי בשמונה חודשים.  אני עם תצהיר אגיש את: גב' קרן ברנדס מקסימוב

 21 . בכל אופן זה לא עלה בוועדה :עו"ד נאווה פרס

 22    ..מה קשור? זה לא עלה בוועדה נכון אבל  :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 23 לפעמים אנחנו נותנים בשולחן הזה להתערב יותר מידי בדברים של הדרג  עו"ד עידן למדן:

 24 . ותהמקצועי. במיוחד בדברים האישיים האלה שנוגעים לרווחה, שנוגעים לחינוך. שנוגעים למוגנ

 25 דבר הזה בשביל זה יש כן את האנשים שאמורים לבוא ולהגיד לנו ואם את תופרת את פזית ל

 26 לאחת שלא מעזה לומר את הדברים שלה ולעמוד על שלה, ולעמוד. 

 27   להיפך מעזה.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 28 אם זה מה שאת תופרת אני לא מכיר את פזית אני שמעתי כרגע.  עו"ד עידן למדן:
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 1 נראה לי שפה לא הייתה לה ברירה.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 2   הכל בנראה לך ראש העיר: -מר איציק רוכברגר

 3 אני שמעתי כרגע. את הדברים. את יודעת הבנו שאת יודעת את הכל וגם לפתור  עו"ד עידן למדן:

 4 את הבעיות. להתבסס על מקרה אחד אין ספק שאנחנו סובלים הרבה בעיות ועדיין יש לצערנו היה 

 5 וכנראה תמיד יהיה. המטרה שלנו היא לדעת לתקן את זה ככל שניתן. מקרים של אלימות, מקרים 

 6 ברור מחובתנו לטפל בזה ולתת לזה את  (לא ברור) של חרמות, מקרים של נידויים. מקרים של

 7 מירב המשאבים. אני אומר שאם תבוא או פזית או שלומית ותגיד שצריך ארבע רכזות מדריכי 

 8 תבוא ותגיד וניתן לה את א מוגנות היד תהיה בעד. היד שלי תהיה בעד הדבר הזה אני רוצה שהי

 9 הכסף הזה. לא תמיד הכל נפתר בעוד מדריך. נכון להיום רבותיי המדריך או המדריכה מוגנות 

 10 תחת תקופתך אין לנו אותו. אז בוא נראה איך אנחנו יכולים לדאוג שיהיה לנו בכל מקום באלון 

 11 מדריך מוגנות. שומעים אותו בוועדה. ושהוועדה מקיימת דיון רציני ואומרת איזה תוכניות חסרות 

 12 אולי אתם צריכים עוד כמה הכשרות? אולי אתם לא  לנו. מה חסר לכם ולא קיבלתם תקציב?

 13 מצליחים להגיע לכל ילד וילד כי אתם כן צריכים את ההכשות. ההצעה פה לדעתי היא לא בשלה. 

 14 זה הצעת החלטה נורא נחמדה שבאה לעשות את הדברים. זה לא הצעת ועדה. כן נכון שאם 

 15 שלומית ופזית חושבות שמשהו מזה צריך להתקיים. שיבואו שיציגו יגידו את התקציב ויקבלו 

 16 אני בטוח שאף אחד,אותו. 

 17   צריכות לקצץ במקום אחר.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 18 אף אחד לא יתנגד לזה.  עו"ד עידן למדן:

 19 אומרים להם לקצץ במקום אחר. פרח מהנהנת בצדק. התקציב הוא  : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 20   אתה יודע. 

 21 אני לא יודע.  עו"ד עידן למדן:

 22   לתת משהו ולהוריד משהו.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 23 (מדברים ביחד)

 24 אני אומר את מה שהדרג המקצועי מבחינתי. דרג מקצועי אמור להבין. לחילופין  עו"ד עידן למדן:

 25 אחרי שהוועדה יושבת על המדוכה שלוש ארבע פעמים שומעים באמת מה אומרים מדריכי 

 26 אולי נדע עם וואלה, מקרים של חרמות.  300המוגנות. מה הנתונים. הייתם באים אומרים לנו יש 

 27 איזה סוג מדריך מוגנות אנחנו צריכים. מה אנחנו צריכים. איזה תוכנית צריך. ואז הוועדה באה 

 28 עם הדברים. וזה בא מתוך הוועדה זה בא לא כאיזה שהיא הצעה לסדר שמטרתה לעשות סתם 
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 1 לעקוץ את אגף החינוך והרווחה. 

 2   סתם ילדים שסובלים. סתם.  : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 3 לפזית ולהטיל דופי במקצועיות.  עו"ד עידן למדן:

 4 סתם?  על ילדים פשוט בושה שאתה אומר : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 5 אולי תפסיקי להגיד בושה? תפסיקי להפריע?אולי  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 6 בושה להגיד על ילדים שהם סתם שהם סובלים.  : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 7 די.  את כל האנשים, בושה שאת מכפישה : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 8 של הפורום הזה כאן זה לא לשמוע מה הדרג  התפקיד אתה מתבלבל בדבר אחד מר אוהד בלייר:

 9 המקצועי רוצה ולהגיד לו או קי. מאשר את זה. יש דברים שגם אנחנו רוצים לתת פה את 

 10   הדירקטיבה. 

 11 מסכים.  עו"ד עידן למדן:

 12 ללכת על זה נו צריכים אז אנח "better be safe than sorryכמו שאמר גיא  אם ו מר אוהד בלייר:

 13 אם אנחנו יושבים פה ומדברים על הנתונים של הסממנים של שאתם דיברתם עליהם. פתחנו 

 14 ונדליזם צומח? איפה באיזה צומח? מישהו חושב איפה המקלטים אחרי יום היה ונדליזם. 

 15 . האחרות שהוונדליזם הזה לא מתחיל לא עובר דרך בתי הספר לא ממשיך אחרי זה במסגרות

 16 זה מה שיפתור את הוונדליזם? ועוד מדריך מוגנות  עו"ד עידן למדן:

 17 תבטל את אלו שיש. אז אל תביא מדריכי מוגנות.גב' קרן ברנדס מקסימוב: 

 18 (מדברים ביחד)

 19 מדריכי מוגנות הם עוד אנשים בוגרים שנמצאים בקרבת הילדים, לא צריכים   מר אוהד בלייר:

 20 לתת להם אחרי זה ציון. 

 21 לא שוללים אותם ותפסיקו לתת סתם הצעות. לא שוללים  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 22 אותם. בתקופה שלך. 

 23 (מדברים ביחד)

 24 . לא לא תורמים תוריד את מדריכי מוגנות שיש. הם לא עושים כלום : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 25  אמרת עוד מדריך מוגנות? 

 26  מישהו אמר את זה? עו"ד עידן למדן:

 27 אתה עוצם את העיניים מהמצב הקיים.   מר אוהד בלייר:

 28  עוצם את העיניים.  : גב' קרן ברנדס מקסימוב
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 1 להביא לוועדה.  מר גיא קלנר:

 2    משתף פעולה עם הקומבינה. למה?גיא אתה  : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 3 כולם משתפי פעולה. תגידי שמשתפים.  עו"ד עידן למדן:

 4 .  חירטוטאיך יכול להיות שאתה כאופוזיציה שמבינה שעושים פה   גיא,  : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 5 את הראשונה ששיתפת פעולה בניגוד לדעת הציבור.  ,קרן מר גיא קלנר:

 6  לי לעבוד.  נותניםאני לא שיתפתי פעולה. הלכתי כשהבנתי שלא   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 7 לו ולי. אז בבקשה.  בתקיעת סכיןבחשיכת הלילה.  מר גיא קלנר:

 8 .לרכה הוא צודק. הוא צודק שם לי אקדחאומר שראש העיר כש :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 9  .עם כל הכבוד ,זו את גניבת דעת (לא ברור) האחרונה שיכולה לדבר על קומבינה מר גיא קלנר:

 10 עד עצם היום הזה.  יםאגב אצלי הכל בווטסאפ ..הצעתי לך

 11  גם אצלי.  : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 12 אותה פגישה שהיינו צריכים לקיים כדי שכל הדיון הזה ואחרים היה מתייתר את  מר גיא קלנר:

 13  ,עם כל הכבודאז ברחת קדימה. 

 14 סח'לה אני לגמרי ברחתי קדימה ואלוהים אהב אותי כשראיתי את ה  :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 15  יצאתי ממנו. 

 16 בסדר זה החוכמה שיש לך היום אבל אז.  מר גיא קלנר:

 17 אבל גם אתה שם.לא התכוונתי אליך. התכוונתי לכל המערך.   : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 18 מה זה משנה את חברת מועצה היום. את יושבת בדירקטוריון של עיריית רמת  מר גיא קלנר:

 19 השרון ויש לך אחריות על הדברים גם אם את אופוזיציה וגם אם את קואליציה ואנחנו עושים 

 20 . סח'לה להגידעבודה עבור הציבור. 

 21 את זה ? אני.  מובילמי   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 22 אני אומר לך.  מר גיא קלנר:

 23 אני לא מכבדת קומבינות. אתה רוצה דאווין. אני רוצה את האמת.  : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 24 (מדברים ביחד)

 25  איזה קומבינות? :עו"ד גייל שורש

 26 את מתערבת מה את קופצת?  מה אנחנו מדברים על משהו אחר,: גב' קרן ברנדס מקסימוב

 27 חושבת שכל הדיבורים על הקומבינות כדאי שתתחילי  אניו יש לי זכות דיבור: עו"ד גייל שורש

 28 להיזהר. יש פה עובדי ציבור. עובדי עירייה. 
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 1 אותי.  תתבעו גברת,  :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 2 ואת מטילה דופי בציבור שלם.  : עו"ד גייל שורש

 3 תתבעו אותי.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 4 מטילה דופי בציבור שלם.הזה. לא אתן לך את התענוג  : עו"ד גייל שורש

 5  אחד ואישה אחת מטילה לגמרי. לגמרי.  אישב: גב' קרן ברנדס מקסימוב

 6 קרן אני מציע. יש פה איזה שהיא נטייה סביב השולחן לחלק ציונים אני לא מחלק  מר גיא קלנר:

 7 לך ציונים אני לא מחלק לגיא ציונים. אני מחזיק בעמדותיי ואת מחזיקה בעמדותייך. כל אחד 

 8 י לעשות זאת מבלי לקבל ציון באותו רגע מהקולגה סביב השולחן. זה לא רלוונטי. דעותיי שאר

 9 שונות אני לא צריך לקבל על זה ציון כן או לא וגם אני לא עושה את זה כלפייך אם את רוצה 

 10 נשים   ,לחתוך את ההיסטוריה בזמן המתאים במקום המתאים נעשה זאת יש גם תימוכין לעניין

 11 את זה בצד. 

 12  לכל הכיוונים.  ,לגמרי  :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 13 בכיף כולל הפגישות שהיו אצל נעמה כולל הכל מה שאת רוצה. הכל  מר גיא קלנר:

 14  הכל.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 15 אני אומר את עמדתי. נאה דורש נאה מקיים. עמדתי שהנושא גם אם הוא  ,אני מציע מר גיא קלנר:

 16 תפאורה פוליטית אני רוצה להוציא את התפאורה הפוליטית החוצה רגע של מאבקי בטבול 

 17 הכוחות הפרסונות. אני אומר הנושא חשוב. נושא חשוב מאוד ועדיף לקחת מרווח ביטחון מאשר 

 18 שכולנו נהיה שקטים בנושא ברמה המקצועית והציבורית. בואו ניתן לזה .יש כדי  מרווח חסר. ולכן  

 19 ועדת חינוך לעיריית רמת השרון. בואו נבקש לקיים דיון בנושא אלימות במערכת החינוך ברמת 

 20 השרון. נבקש דיווח של אנשי המקצוע הרלוונטיים בעירייה שייתנו דיווח ונקבל תמונת מצב לפחות 

 21 נצביע על הכשלים נ   ?חטיבות, תיכונים, יסודי  ?איפה זה קורהסטטיסטית. לפחות היקף המקרים.  

 22 בקש את הפתרונות נוכל גם להוסיף פתרונות משלנו ונתקצב אותם. 

 23 אני מצטרפת אליך ומבקשת  עוד משהו. לעשות סקר הורים וילדים לא    :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 24  רק בין אנשי המקצוע. סקר הורים וילדים. סקר הורים וילדים שמדווח על אירועי אלימות. 

 25 בסדר מבחינתי זה יכול להיות חלק מהחלטות של הוועדה בסדר גמור.  מר גיא קלנר:

 26 זה נראה לי מתבקש שלא רק הצד המקצועי  : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 27 (מדברים ביחד)

 28 סקר מקצועי. האישור שלך, לא צריכה את גב' קרן ברנדס מקסימוב: 
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 1 מה עובר עלייך? מה זה הדיבור הזה? עו"ד גייל שורש:

 2 אני בבון. זה מה שאני בבון. בבון. גאה להיות בבון. הבבונית רוצה סקר  גב' קרן ברנדס מקסימוב:

 3 הורים וילדים. 

 4 גם אם היא אמרה משהו בחצי מילה את מייצגת ציבור,  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 5 והתנצלה על זה את לא צריכה להזכיר את זה עכשיו כל פעם. 

 6 אתה צדיק העולם.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 7 כן צדיק לא צדיק.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 8 אני בבונית גאה.  : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 9  את רוצה להתחרות בטלי גוטליב כל הזמן? : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 10 אני הבבונית הגאה. לא עדיף לך ביבי. ראיתי הנחיתי, לא ידעתי, לא  : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 11 שמעתי. גיא אני מבקשת להוסיף לזה סקר הורים. 

 12 (צוחקת) עו"ד גייל שורש:

 13 מה את צוחקת? ראש העיר: -מר איציק רוכברגר

 14 היא נזכרת בכל הבבונים בגן החיות. נכון כזאת אני. מבקשת להוסיף  גב' קרן ברנדס מקסימוב:

 15 סקר הורים להצעה שלך גיא. 

 16 מאה אחוז בסדר. אני יחלק את זה לשניים. אני מבקש.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 17  אתה מבקש ממנו אישור על ההצעה שלי?  :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 18 את ההצעה שלך אני הולך עכשיו.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 19 לזרוק מכל המדרגות.  : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 20 אני מבקש להוריד אותה נוכח ההשמצות הגסות.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 21 של איך קוראים לה. ..רועות פה  : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 22  מה עושים עם הדבר הזה? : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 23 קודם כל לא קוראים לדבר הזה כי זה לא מכבד ויש פה כל כך הרבה.  : עו"ד דניאלה רון יעקבי

 24 היא מכבדת? היא מכבדת איך שהיא.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 25   לא מכבדת קומבינה לא מכבדת.  : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 26 (מדברים ביחד)

 27 בכל הכבוד הראוי את ואני והוא מזלזלים בנושא רק כי ייחס לנושא תצריך לה עו"ד עידן למדן:

 28 אנחנו לא מסכימים בדיוק להצעה הזאת. 
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 1  בואו נדבר יפה.  : עו"ד דניאלה רון יעקבי

 2 בנפשי. אני  חשובאני לא מזלזל בנושא. אני מאוד מכבד את הנושא והוא מאוד  עו"ד עידן למדן:

 3 רוצה שהדרג המקצועי יציג אותו בוועדת החינוך ואני רוצה שהדרג המקצועי יגיד כל דבר שהוא 

 4 צריך ואני ירים את היד. 

 5  והתושבים. ההורים. ישמיעו אני רוצה שגם ההורים  : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 6 ועדת החינוך הפורום הנאות לבוא עם הצעות. ולא בהצעות החלטה שלא הצביעו  עו"ד עידן למדן:

 7 עליהם. אלא בסיבה שהם בדקו נתונים. שמעו כמה וכמה מדרגי מקצוע. 

 8 עידן תשמע את ההורים לא רק את המקצועיים. את ההורים. תשמע   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 9 את התושבים שלך. 

 10   (מדברים ביחד!)

 11 אולי צריך ארבעה אולי צריך עשרים מדריכי מוגנות. אתה יודע את זה? היא  עו"ד עידן למדן:

 12 יודעת את זה? 

 13   תשמע את ההורים. עידן   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 14 אני רוצה לתת מה שצריך.  עו"ד עידן למדן:

 15 סקר של ההורים. ממה מפחדים?   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 16  מתי התכנסה ועדת חינוך? : עו"ד דניאלה רון יעקבי

 17 לא היה לה זמן. היא הייתה עסוקה לפטר. אז זה  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 18 . , לא הצליחהלוואי והייתי מצליחה : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 19 מתי שהיא הייתה רוצה הייתה מתכנסת.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 20 יו"ר. האתה  : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 21  למה לא כינסת? : מר דן רוק

 22 קיבלת את כל הסמכויות.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 23 יו"ר כן. היו"ר. תאמין לי אתה גדול. אתה האתה   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 24 חברים אני מבקש להוריד את ההצעה שאיננה מבוססת הצעה  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 25 פופוליסטית. אני מבקש להוריד אותה מסדר היום אחד. ובמקביל אני מבקש שנצביע על כך שנכנס 

 26 את ועדת החינוך לדבר עם הצוות המקצועי שיופיע בפני הוועדה להציג את כל הנתונים. ככל 

 27 סקר הורים.  : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 28 אה  למה את לא מגנה עלי? למה את לא מגנה עלי גברת דניאלה? : ראש העיר-מר איציק רוכברגר
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 1  צוחקת. 

 2 היא לא הייתה מרוכזת.  מר גיא קלנר:

 3  לזמן את הצוות המקצועי בפני הוועדה.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 4 המלצות והמלצות לתקציב.  מר גיא קלנר:

 5   גיא מה עם סקר הורים? : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 6 ראש העיר.  מר גיא קלנר:

 7 לך הוא מקשיב.  : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 8 לא סקר הורים סקר תלמידים.  : עו"ד דניאלה רון יעקבי

 9 תלמידים.  : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 10  את צודקת סקר תלמידים. : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 11  הוועדה תגיד.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 12 הוועדה תעשה סקר הורים ותלמידים כל מה שצריך.  מר גיא קלנר:

 13 אם הוועדה  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 14 הבנתי תודה.  : עו"ד דניאלה רון יעקבי

 15 חברים אני מבקש להוריד את ההצעה מסדר היום. כפי שהוצגה.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 16 מי בעד? 

 17  אנחנו נגד ההורדה ובעד הוועדה.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 18 הוועדה תצא לסקר הורים ותלמידים,  זה הצעה אחת.  מר גיא קלנר:

 19 לא.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 20 אני מבקש להוריד את ההצעה מסדר היום זה הצעה ראשונה מי  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 21 בעד? הלאה נו מי בעד להוריד זה שתי הצבעות. עוד פעם אני אומר מי בעד? שמונה. מי נגד? מי 

 22 נמנע? הצבעת. בסדר 

 23 מי נמנע. גיא סיוון.: גב' פרח מלך

 24 אוקי עכשיו הצעה שנייה מי בעד שהצוות המקצועי ישב עם  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 25 ועדת החינוך יציג את כל העמדות, תפיסות, מספרים כל מה שצריך. 

 26 בעד בהנחה שזה עם סקר הורים וסקר ילדים.  : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 27 את יכולה להציע מה שאת רוצה.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 28 אתה לא בעד סקר הורים וילדים.  : גב' קרן ברנדס מקסימוב
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 1 זאת ההצעה שלי.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 2 אם זה רק המקצועי אני נגד.  : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 3  את נגד? : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 4 אממ.  : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 5  תודה רבה. אתה? : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 6 אני הצבעתי בעד. : מר אהד בלייר

 7 

 8 

 בנושא מענים לנושא אלימות במוסדות   הצעה לסדר יום של חברת קרן מקסימוב ברנדס. 7
  החינוך בעיר    
 הורדת ההצעה מסדר היום כפי שהוצגה : 1החלטה    

 איציק רוכברגר, ענת לין, יעקב קורצקי, עופר קליך, מוטי גינדי, עידן למדן, נאוה פרס בעד:    

 קרן ברנדס מקסימוב, אהד בלייר, דן רוק  :נגד    

 גייל שורש, בת שבע אלקובי, דניאלה רון יעקובי, גיא קלנר, סיון דהן :נמנעו   

 
  כינוס וועדת החינוך והצגת נתונים והמלצות כולל תקציב  :2החלטה 

 איציק רוכברגר, ענת לין, יעקב קורצקי, עופר קליך, מוטי גינדי, עידן למדן, נאוה פרס בעד:  

 רון יעקובי, גיא קלנר, סיון דהן אהד בלייר, דן רוק, גייל שורש, בת שבע אלקובי, דניאלה           

 קרן ברנדס מקסימוב נגד: 

 

 9 נושא הבא. טוב קלנר יאללה. הצעה לסדר של גיא קלנר וסיוון.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 10 

 11 

 הצעה לסדר של חברי המועצה גיא קלנר וסיון שמרי דהן בנושא שאטל פנימי מקומי .9

 

 12 רקע. אין זה סוד שעומסי התנועה ברמת השרון הולכים וגוברים בשנים האחרונות.  מר גיא קלנר:

 13 מגמה זו תתגבר בשנים הקרובות וזאת על רקע גידול בכמות יחידות הדיור כתוצאה מפרויקטים 

 14 של התחדשות עירונית ו/או בניה חדשה בכל רחבי העיר. זאת ועוד. פתרונות התחבורה הציבורית 

 15 הרגילים הפועלים ברחבי העיר אינם מספקים הן ברמת ההיקף והן ברמת התדירות. במהלך 
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 1 השנים האחרונות עלו רעיונות בדבר הפעלת קו מקומי שיופעל על ידי הרשות בדרך שתאפשר 

 2 הורדת עומסים בעיר ואפשרות להשאיר את הרכב הפרטי בבית, בכל הקשור לנסיעות הפנים 

 3 ספורט ועוד. בכדי לקדם  העירוניות. הסעות לבתי ספר פעילות אחר הצהריים של המתנ"ס ופעילות 

 4 מהלך זה נדרש מודל פעולה מצד אחד אפקטיביות שלו תהיה בעלת משמעות ומצד שני יופעל על פי 

 5 הנהלים והחוק ובדרך שהרשות תוכל להתמודד עם זה ברמה התקציבית. נושא זה דורש בחינת 

 6 חלופות והערכות תפעוליות ותקציביות כנדרש. אשר על כן מועצת העיר מנחה את הנהלת העיר 

 7 להתחיל בביצוע עבודת מטה מסודרת לבחינת החלופות האפשרויות אשר על כן מועצת העיר מנחה 

 8 את הנהלת העיר להתחיל בביצוע עבודת מטרה מסודרת לבחינת החלופות האפשריות להפעלת 

 9 שאטל עירוני מקומי תוך בחינת המגבלות החוקיות והעלויות התקציביות הנדרשות לצורך כך וכל 

 10 .דיון בנושא חודש קודם יינתן בישיבה המועצה הקרובה. עד כאן  2025זאת לקראת דיוני תקציב 

 11 מן הכתב. אני רוצה רגע לפתוח משפט כדי להסביר בקצרה. אני אסביר. לא כי אתם לא מבינים לא 

 12 לא אם תקשיבו תבינו על מה אני (מדברים ביחד) כולם מכירים לעומק את הדברים באופן כללי. 

 13 מדבר. יש אם מחר בבוקר הרשות המקומית רוצה לקחת אוטובוס, שניים, שלושה ולהפעיל אותם 

 14 באופן עצמוני מעבר לזה שזה נטל תקציבי מאוד משמעותי היא לא יכולה לעשות את זה מבחינה 

 15 מאוד הוא היא יכולה לעשות א תזה מבחינת חוק אם היא לא גובה כסף בכלל. אז הנטל התקציבי 

 16 או הייתה יכולה להקל את הנטל התקציבי ולגבות סכום  משמעותי. האופציה שבו היא יכולה

 17 מסוים מהתושבים בלתי אפשרי. לכן יש פה איזה שהוא מנעד עדין שצריך מצד אחד למצוא את 

 18 בהקשר הזה. מה שברור  ,הפלטפורמה ומצד שני לתקצב אותה ומצד שלישי לעשות אותה חוקית

 19 מדברים עליו שנים גם אתה ראש ואנחנו זה העקרון שאם נצליח לקיים מערך כזה בתוך העיר 

 20 העיר דיברת עליו. גם מועמדים בבחירות האלה ובבחירות הקודמות. זה לא מצליח עד היום. צריך 

 21 בדרך הזו אם  ,במסגרתה אנחנו מביאים מערך כזה לתוך רמת השרוןשלמצוא את הפרוצדורה 

 22 נצליח להוריד עומסים בבוקר ואחר הצהריים אני חושב שהעיר תוקיר לנו תודה. אנחנו הולכים רק  

 23 ויפה  ," ואני חושב שהפתרון הזה נדרשrush hoursב"  רכיםלמגמות קשות יותר של העמסה על הד

 24  שעה אחת קודם. 

 25 הצעתי את ההצעה הזאת אני אמרתי  אני בעבראני רוצה להגיד משהו, : מר יעקב קורצקי

 26   הלא יעילים, שבמקום הקווים

 27 לא. אל תתחיל.  מר גיא קלנר:

 28 במקום ששל שבת משרתים אוכלוסייה מסוימת. אני אמרתי  יעיליםהקווים ה: מר יעקב קורצקי
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 1 זה כל שהעירייה תקנה שני מיניבוסים אני מאמין שבקדנציה אחת נעמוד על שמונה אוטובוסים 

 2 ארבע שנים. ושמונה אוטובוסים ארבעה אוטובוסים האלה ישרתו את כלל תושבי אנחנו  בוא נגיד ש

 in house . 3העיר כל השבוע ואנחנו בשלנו 

 4  כולל שישי שבת?  :עו"ד גייל שורש

 5  אתם ילדים גדולים. אני אמרתי עוד פעם אנחנו קונים  :מר יעקב קורצקי

 6 הוא ענה.  מר גיא קלנר:

 7 במקום לממן את תושבי תל אביב וכל מיני שיהיו בריאים. זה שלנו. אנשים : מר יעקב קורצקי

 8 גם שרות כזה מערך  אני מאמין שאנחנו יכולים להקיםמבוגרים עם ילדים טיולים וזה שלנו. 

 9  מעולה.

 10 יעקב, אחלה. לא יודע למה לא קרה. אבל לא רוצה לבטל.  מר גיא קלנר:

 11 הוא רוצה לבטל. : גב' בת שבע אלקובי

 12  (מדברים ביחד)

 13 הוא רוצה לתת את אותו שירות מאיתנו עם אוטובוסים שלנו. זה מה שהוא רוצה.  מר גיא קלנר:

 14 (מדברים ביחד)

 15 דיבר ברור. הוא אומר הוא במקום נעים בסופ"ש הוא אומר.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 16 שאנחנו נקים צי שלנו. שניים אחד זה לא צי. רגע. אני אומר לך מה הוא אומר. לממן ולשאלה של 

 17 הוא לא האם זה במקום הוא אמר אתם ילדים גדולים כלומר הוא לא אומר את זה מפורש.  ילגי

 18   ?יכול להגיד את זה אבל אם נחליט. הוא אומר שכן בסוף. אתה רוצה להמשיך

 19 אני רוצה להגיד משפט אחד. בדיוק מה שיעקב מצביע עליו זה בדיוק הבדיקה  מר גיא קלנר:

 20 צריך הרי העלויות זה לא רק לרכוש את האוטובוסים. זה לתחזק את  ?שצריך לעשות. למה

 21 של עירייה. אז זה בדיוק  day by dayהאוטובוסים זה להפעיל נהגים. יש פה אופרציה זה לא 

 22 עושים את זה בדרך הזו. בוא נתחיל לזוז. זו הנקודה.  האם המקום לבחון

 23  ,אני רוצה לתת תשובה בשבוע שעבר אני ויעקב : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 24 היו שני תושבים.  :מר יעקב קורצקי

 25 תושבים זה לא. בגדול אני ויעקב היינו אצל מנכ"ל נתיבי  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 26 ישראל. ישבנו בערך כשעה וחצי והנושא הזה עלה בדרך כזו או אחרת עם שיפור אפילו להקצות לנו 

 27 רמת השרון במקומות שאפשר להכשיר פנים  קו בשעות הבוקר שרכבים ייסעו בסוג של נת"צ בתוך  

 28 אותם כמו ברחוב שבטי ישראל ורחוב המלכים. הם מאוד אהבו את הרעיון. העבירו הם לבחינה 
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 1 גם דיברנו על זה שיהיה לנו רכבים משלנו. הם  ,את הדבר הזה. העבירו את הנושא הזה לבחינה

 2 את זה מבחינתם קודם כל ואחר כך יבואו אלינו כדי שנמשיך לתת להם את הנתונים. זה  בוחנים

 3  קיים ברגע שיזמינו אותנו לשיחה נוספת כדי לראות איך אנחנו נעשה עבודה ראשונית. 

 4  לא הבנתי הוא מדבר על קו פנימי? מר גיא קלנר:

 5 לתלמידים וזה ..פנימי. פנימי. רק פנימי. כן.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 6 איציק דיבר איתו על שעות הבוקר. שעות העומס.  :מר יעקב קורצקי

 7 בעיקר בשעות הבוקר דיברתי. אנחנו בלי שום קשר שוקלים גם  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 8 הרבה פרמטרים אני לבדוק  ..לרכוש לפחות או שני מיניבוסים או אוטובוס ומיניבוס עדיין זה לא

 9 אשמח שתהיה חלק מהצוות. כדי שנגבש איזה שהיא עמדה ונחזור אליהם כי בסופו של דבר זה 

 10 חוזר אליהם.

 11  למה אני צריך את נתיבי ישראל אם אני יודע לעשות את זה לבד? מר גיא קלנר:

 12 לגבות אתה לא יכול לעשות את זה לבד כי לא תקבל אישור  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 13  למשל 

 14 אני לא גובה. אם אנחנו נותנים את זה כשירות של הרשות אני לא צריך אישור של  מר גיא קלנר:

 15 נתיבי ישראל. 

 16 יש סיפורים זה סוג של חברת הסעות.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 17  אבל הרגע יעקב אמר שיש חברות שעושות את זה. אז איך הם עושים? :ד נאוה פרס"עו

 18 מועצות אזוריות. אני לא מכיר במקומות אחרים שעושים את  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 19 עוד פעם זה בבחינה בבדיקה בהנעה נשב יחד נגלגל את זה. אני אומר זה אבל 

 20 אני אומר יש כמה חלופות. יש לקנות אוטובוס, יש נתיבי ישראל.  מר גיא קלנר:

 21 מר רוכברגר הנושא הזה לא מעניין רק את גיא. כאילו אתה מזמין אותו. : עו"ד גייל שורש

 22 לא. כי הוא הציע את ההצעה.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 23 שנייה בסדר. אחד אני מבקשת לא להפסיק את השירות בסופ"ש עד שלא תהיה    :עו"ד גייל שורש

 24 חלופה עומדת ומסודרת. בסדר. 

 25 זה לא על הפרק.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 26 שתיים. לדאוג לקישוריות. זה לא מספיק רק לעשות את זה בתוך העיר. צריך  : עו"ד גייל שורש

 27 . אחרות להגיע לקישוריות להסעות

 28 בסדר אנחנו בשלב מאוד מוקדם בנושא הזה. זה עולה. אנחנו  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר



 8.12.24 –רמת השרון  –   10 ישיבה מועצה מן המניין מספר

55 

 

 1  ל, ממשיכים לדוש בזה. לא קשור

 2 בסדר אבל אני מציע בשביל שהדברים יהיו מסודרים שהצעת ההחלטה תעבור  מר גיא קלנר:

 3 הצבעה. הצעה לסדר. 

 4  בסדר. אין בעיה. אמרתי נקים צוות אני בעד.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 5 או קי.  מר גיא קלנר:

 6 אני בעד נו תצביע נו. תהיה איתי מי בעד נו מה הבעיה קדימה.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 7 תודה רבה יפה. ברור שכן. 

 8 

 הצעה לסדר של חברי המועצה גיא קלנר וסיון שמרי דהן בנושא שאטל פנימי מקומי. 9

 איציק רוכברגר, ענת לין, יעקב קורצקי,  מוטי גינדי,  נאוה פרס, גייל שורש, בת שבע   בעד:     

 אלקובי, דניאלה רון יעקובי, גיא קלנר, סיון דהן, קרן ברנדס מקסימוב, אהד בלייר,                

 דן רוק               

 עידן למדן, עופר קליך היו מחוץ לאולם המליאה:    

  ההצעה אושרה החלטה:      

 

 9 חברים הנושא הבא זה הצעת החלטה הצעה לסדר לצורך הנושא  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 10 יה. יכאילו אתה לא מכניס לנו את השנ מר גיא קלנר:

 11  בפעם הבאה. נגמור פה את הישיבה.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 12 הבנתי.  מר גיא קלנר:

 13 אתה רגיל עד אחד, שתיים בלילה לשבת. כמו בקדנציה  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 14  הקודמת. 

 15 ראש העיר היה מאוד אפקטיבי בקדנציה הקודמת. כן.  מר גיא קלנר:

 16  אני לא אשאר עד שתים עשרה בלילה.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 17 אגב ישיבה קודמת ישבנו עד אחד עשרה וחצי בלילה.  מר גיא קלנר:

 18 רבע לאחד עשרה.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 19 היו שניים אבל.  : גב' פרח מלך

 20 

 21 
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 1 

    הצעת החלטה של מר איציק רוכברגר, ראש העירייה, בדבר המרת דו"חות באזהרה בגין . 12

 טעינה פרטית של רכבים חשמליים במרחב הציבורי      

 

 2 היו שתי ישיבות. טוב. הצעה שלי אגב אחרי שדיברתי עם  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 3 חברים פה להמיר את דו"חות לקנסות בגין טעינה פרטית של רכבים חשמליים במרחב הציבורי 

 4 עמדות טעינה כפולות. משני  17יש ברמת השרון. רמת השרון התקינה אני אסביר על מה מדובר. 

 5  בדרך.  11לא פועלות. בגלל אי חיבור לחשמל. ויש עוד  ןצדדים. שתי עמדות שאני יודע עליה

 6  17-ר לבלי קש מר גיא קלנר:

 7 מחכים לחברת חשמל שיחברו למעלה משנה בדרך  11כן. עוד  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 8 אותם. 

 9 כל אחת מאפשרת שתיים. 17 :ענת לין גב'

 10 עמדות.  34כן, : גב' פרח מלך

 11 עובדים כרגע.  15: מר יעקב קורצקי

 12 שלושים רכבים יכולים. : ענת לין 'גבגב' 

 13 לא מספיק. רמת השרון היא עיר שצורכת את השימוש  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 14 במכוניות חשמליות. היברידיות כל מה שצריך. לא מספיק. מאות תושבים בהחלטה אישית שלהם, 

 15 שאין להם מקומות חניה בבית, התקינו עמדות בתוך הבית הוציאו זרוע החוצה שהזרוע הזאת היא 

 16 דו"חות לאחר שקיבלו גם באוויר ויש גם מתחת לקרקע. אנשים קיבלו אזהרות אנשים גם קיבלו 

 17 יש לנו גם את המספר. יש כאלה שקיבלו דו"ח מבלי לקבל אזהרה קודם לכן. אנחנו  ,אזהרה

 18 בעשירי לאוקטובר פרסמנו את עמדת המחלקה המשפטית, שאומרת שעל פי חוק לא ניתן להתקין 

 19 אלף ואחד מתוך אזרח, תושב לא יכול להתקין במרחב הציבורי הן באוויר והן מתחת לקרקע. 

 20 סיבות מאוד הגיוניות בהסתמך על פקודת התעבורה והחוק. אבל זה מחייב אותנו ללא שום קשר 

 21 נוספים אלא יותר ואני אדרוש מהחברה הכלכלית ממש כבר  11אחד לשני להתקין לא רק את 

 22 להגדיל את כמות של עמדות הטעינה במרחב דה פקטו ביקשתי לבדוק את הנושא. לדרוש ממש 

 23 עם חברת החשמל להגדיל את הכמות. אני לא לדבר  חברות שעושות הם עושות את זה    , ישהציבורי

 24 תשובה  ,מה שנקרא ,יכול להגיד לכם מדויק מאה או חמישים אבל כמות משמעותית כדי שתיתן

 25 . כצעקתהזה לא שטובה לכל התושבים שיהיה נגיש, ראוי ומצוי. מדובר ככה. פה אני מבקש האמת 
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 1 בקש להמיר את מרגע ההחלטה של היום להמיר את למשל ונאבל אם אנחנו נוציא עכשיו הודעה 

 2 . אני מבקש לי  , לאהדו"חות לאלה שלא קיבלו אזהרה. אלה שקיבלו אזהרה והמשיכו חבל על הזמן

 3 אין סמכות לאף אחד מאיתנו אין סמכות אבל עמדה של רשות מקומית להמיר לאלה שלא קיבלו 

 4 אזהרות והתקינו את המתקנים האלה החל מהחלטה שתהיה היום אם תהיה היום החלטה להמיר 

 5 את זה באזהרה. 

 6  בכמה מדובר? :אלקובי שבעגב' בת 

 7 כרגע לא. מי שיש לו בתוך הבית. שנייה.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 8 יש להם חניה בתוך  20מתוך ה 17עשרים דו"חות לארבעה לא ניתנה התראה. : גב' פרח מלך

 9 שלהם ובכל זאת הזרוע שלהם מחוץ לשטח.  ..הבית

 10  הם קיבלו אזהרה? : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 11 כן.  :גב' פרח מלך

 12 קיבלו אזהרה אז אני לא נוגע בזה.   : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 13  ?מדברים על ארבעה: גב' בת שבע אלקובי

 14 אבל אני לא יודע מחר אם יהיה לך עוד. אני חושב  ,כרגע : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 15 לאוקטובר  10-זה היה היינו צריכים לתת התראה לתת הסבר. ב ,אנחנו ,שהרשות הייתה צריכה

 16 נתנו התראה בפייסבוק אני חושב זה לא כמות כל כך גדולה. אפשר להתחשב במקרה הזה ולהגיד 

 17 לאנשים רבותי החל מהישיבה הזאת אין התרעות אין שום דבר. יש דו"חות. 

 18   מה גובה הקנס? : עו"ד גייל שורש

 19 . 730 מר גיא קלנר:

 20 . 730 : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 21 אני חושבת והייתה פה גם הצעה לסדר בדיוק באותו עניין אבל כרגע אתה בעצם : גב' סיון דהן

 22 גדולה של עמדות טעינה וגם מאד נותן מענה על התוצאה ולא על הסיבה. ויש בעיר מצוקה מאוד 

 23 שרוב  ,עמדות טעינה עדיין עם הזמן ועם השנים, אני מניחה 100ונשים פה  15אם נכפיל את 

 24 המכוניות בעיר עם השנים, יהפכו להיות חשמליות. 

 25 לכל אחד אני ישים לו עמדת טעינה?  ?אז מה : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 26 אז אני חושבת שאנחנו צריכים לטפל בבעיה ולא הפתרון. הפתרון שאתה אומר בוא  :גב' סיון דהן

 27 ניתן דו"ח. 

 28 אני לא אמרתי דו"ח אני מדבר בדיוק הפוך.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר
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 1 אתה אומר כרגע לתת אזהרות. אבל. : גב' סיון דהן

 2 עם כל הכבוד התביעה העירונית נמצאת פה. היועץ המשפטי  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 3 לעירייה נמצא פה מתכבד נתקבלה החלטה. את מתכוונת פירוש של החוק. הוראות החוק הועברו 

 4 סליחה עם כל הכבוד  ,אלינו. אנחנו מחויבים לפעול על פי הוראות החוק. ביקשתי רק לתקופה

 5 כראש רשות או עם העירייה הקודמת ואמרת רגע אני   שבאת לתאם איתי  כשקנית רכב אני לא זוכר

 6 קונה אוטו עכשיו תשים לי עמדת טעינה. היו צריכים לקחת בחשבון שאין. אנחנו נגדיל את עמדות 

 7 הטעינה. 

 8 עדיין צריך לתת פתרון לאנשים להיות מסוגלים להטעין את הרכב ליד הבית אבל : גב' סיון דהן

 9 לא לכולם יש.  ,איפה יש

 10   סיון אין לכם הצעה לסדר על זה? : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 11 כן. היא לא עולה.  מר גיא קלנר:

 12 .זה אותו דבר ראש העיר: -מר איציק רוכברגר

 13 גם מסדר היום. לכן אני אומרת אנחנו צריכים למצוא דרך שבה אנשים שאין להם : גב' סיון דהן

 14 אפשרות להתקין בתוך הבית שלהם. יוכלו לטעון את הרכב הפרטי שלהם. 

 15  מה ההצעה שלך?אז  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 16 להביא מומחה לביטחון כזה או אחר שיציע דרך סליחה בטיחות או ההצעה שלי  :גב' סיון דהן

 17 בטיחותי ואנשים יוכלו להתקין ליד הבית הינו  שהעירייה שיביאו איזה שהוא התקן כזה או אחר ש

 18 שלהם על חשבונם ובעצם למנוע מצב שבהם הם עוברים על החוק. 

 19 (מדברים ביחד)

 20  פתרון כזה? זה קיים בעולם? : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 21 אני לא יודעת. : גב' סיון דהן

 22 מקומות שיש צורך.  :מר אהד בלייר

 23 יש תקנות. בוא נשים שנייה נעשה סדר.   :עו"ד גייל שורש

 24 פנו תושבים. גם לעמית ואני ביקשתי לבדוק איך זה עובד בערים אני מצביע,  :מר יעקב קורצקי

 25 אחרות. אנחנו כולנו יודעים שהתופעה הזאת של רכבים חשמליים היא לא תיעצר. היא רק תלך 

 26 הרוב של התושבים הבעיות שגם הציף התובע העירוני נותנים רכבים איפה   (מדברים ביחד)ותגדל. 

 27 זה קורה בנווה רסקו. לאנשים אין את האופציה להכניס את הרכב. המון מקומות ואני אמרתי 

 28 לפני שאתה נותן דו"חות אתה צריך לתת את התרופה לתושבים. אתה לא יכול לנחות אם אין לך 
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 1 בבניינים של התמ"א גם להכניס את זה  ,שאין לנו עדיין ,אמרתי גם כן למהנדס ,את התרופה

 2 כהוראה מחייבת לשים בבניינים שאנחנו עכשיו נכניס את זה. 

 3 זה נכנס. דובר:

 4 כמו שהעירייה לקחה מהנדס שמה בשטח. יכול גם כופר  ,וגם לבדוק עם מהנדס מר יעקב קורצקי:

 5 חניה. שבן אדם ליד הבית שלו ישלם או שיהיה מודע שכל אחד יכול להחנות בחניה מתי שגם כן יש 

 6 הטענה. ייקח בחשבון כללי לכולם. אם הוא יחכה לעירייה ולפרוצדורה יכול  הלו את מתקן הזה של  

 7 טעין את הרכב יעשה לה יצטרך לקחת המון שנים וגם זה יהיה רחוק מהבית שלו. קח בן אדם

 8 קניות לבינתיים אני לא יודע איך זה עובד. אבל אני חושב שכן זה חדש, ואנחנו עובדים לפי כללים 

 9 תחדש עם הזמן. אנחנו משתדרגים. רכב חשמלי. אני לא לה צריך ,העיריות עובדות 1972של 

 10 עוד עשר שנים אנחנו כבר לא  ,מדמיין שיהיה דברים כאלה. זה רק הולך ומתפתח. אני לשיטתי

 11 . כולם יצטרכו את הדבר הזה. לא יודע איך זה עובד. חשיבה לטווח ארוך. בנזין ניסע על רכבים

 12 (מדברים ביחד)

 13 צריך עבודת מטה פה, גב' קרן ברנדס מקסימוב:

 14 פתרון לדבר הזה ברור  .אני בכלל על דו"חות לא רק בנושא הזה : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 15 כדי שיהיה מהיר ולא לתקוע אותם.   ,להתקין כמה שיותר עמדות טעינה וגם עמדות טעינה מהירות

 16 זה הפתרון. אני לא מאמין ואני אומר לכם. לא מאמין ואני גם לא חושב בסמכותי לדרוש 

 17 שהם יתנו לנו או שאני אבקש מהם תכשירו לי עכשיו   ,שאמונה על הדבר הזה  ,מהתביעה העירונית

 18 עד שאני יעשה משהו להיות בשטח ציבורי. אין חיה כזאת. אם חס ושלום יקרה מישהו יתחשמל 

 19 או מישהו ייפול מהכבל הזה. דמו בראשו שלך ושלי. זה מה שיקרה לכן אין ברירה צריך להתכנס 

 20 היא כבר ,לתקופה קצרה אני אומר לכם שאנחנו נעשה אני אפעל מול החברה הכלכלית כרגע 

 21  .להכניס כמה שיותר עמדות טעינה כמה שיותר אני מחר אפנה אליהם לעשות את זה ,טיפלה בזה

 22 ועד אז אנשים  יצטרכו להבין שהם יצטרכו להטעין את אוטו מקום הכי קרוב אליהם ואין מה 

 23 לעשות. אין דבר כזה אני יכול להשתמש במרחב הציבורי. אין חיה כזאת. אני לא לוקח אחריות 

 24 אישית. 

 25 זה נכנס כתנאי בנייה רוויה ולא רווייה. נ כנס כתנאי להיתר בניה רוויה. הכנת : מר שי אללוף

 26 תשתית לחניה טעינה חשמלית. באמת לא לעשות את עמדת הטעינה עצמה ולא את 

 27 שיש בניין שהוועד החליט  , עכשיו סתם, איך אנחנו מתמודדים : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 28 פה באוסישקין איפה שעלמה. הוועד החליט אין. לא יהיה. 
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 1 יש הצעת חוק היא עברה בקריאה ראשונה. היא נקראת עמדות  אני אענה לך, :עו"ד גייל שורש

 2 ושלם. יטעינה בבתים משותפים כי היו דיירים שלא הסכימו לחתום. אני מקווה שהליך חקיקה 

 3 בנוסף זה מצטרף להנחיות וזה מתחבר  משותפיםאז זה בעצם פותר את כל הסוגייה בבתים ו

 4 תכנון ובנייה. זה עולם אחד. הדבר השני לעמדות טעינה ברחוב ראיתי את הלנושא של הנחיות 

 5 רשות החשמל הוציאה הנחיות איך זה צריך להיות. יש סעיפים ספציפיים אף אחד  ,התמונות

 6 מהצילומים משלושת הצילומים שראיתי שם לא עומדים בכלל בהנחיות האלה. זה חטא על פשע. 

 7 זה גם על שטח ציבורי וזה גם מסוכן. זה פשוט לא עומד בכללים הבטיחותיים. מצד שני אנחנו 

 8 אני כשלעצמי חושבת לבטל דו"ח זה  בעיה. בהצעה  ,מדברים פה באמת זה נשמע מספרים קטנים

 9 בעצם הדו"חות האלה לא נהנו שלא היה כתוב שהיה תהליך של הוצאת אזהרות ואחר כך דו"חות 

 10 מאותה אזהרה. יש לנו בעצם שני עניינים. אחד ההצעה לסדר של קלנר וסיוון. והשני זה הצעה 

 11 אנשים אחרים על אותם שלושה  17להכיל את אותו הליך שנעשה על בעצם שלך הבקשה שלך 

 12 מקרים. 

 13 אבל זה לא סותר. : גב' סיון דהן

 14  ?אני אמרתי זה לא סותר. זה נכון אנחנו מדברים פה על שני דברים : עו"ד גייל שורש

 15 הרעיון הוא להאריך את מועד האזהרה עד היום ולהפסיק מהיום. כולם קיבלו  עו"ד עידן למדן:

 16 את. 

 17  אז מי שהיה לו שלושה דו"חות הופכים לו אותם לאזהרה? : עו"ד גייל שורש

 18 לבקש.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 19 (מדברים ביחד)

 20  ?בטל דו"חהחליט לבסמכות של המועצה ל: מר אהד בלייר

 21 (מדברים ביחד)

 22 הוא לא מבטל. לא מבקש לבטל. אין לנו סמכות. אני מכיר  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 23 רק בגלל  ,גם לא מטופל מדובר בארבעה ,בעמדת התביעה הכל בסדר אין בעיות. אני אומר רק

 24 צריך  נהג  שאנחנו פרסמנו את זה רגע למרות שאנחנו איננו מחויבים לפרסם כי אלה הוראות החוק. 

 25 זה מה שצריך להיות. אבל אני  ,לבדוק רגע אחד לפני את הוראות החוק אם מותר לו או אסור לו

 26 . להמיר את זה באזהרה אם ניתן לעשות תודה. זה לא.. אומר מדובר בארבעה

 27 אני שומע את הערות הציבור. אני לא יכול לסתום את האוזניים להערות. דבר : עו"ד עמית גייגר

 28 ראשון זה בעיה ארצית. זה לא בעיה ברמת השרון. כמו שאמרה זה משהו שמנסים לעבוד עליו 
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 1 . אני מתחייב פה בפניך ובפני כל הציבור. אנחנו נבחן כל מקרה לגופו. אנחנו נראה תארצירמה הב

 2 האם במקרה האלה או בקשות לביטול הספציפיות האלה היה מקום באמת לתת התראה לפני 

 3 שנרשמו הדו"ח. 

 4 אבל סיוון זה לא נותן מענה לסיפור   : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 5 אני אבקש בהליך הכי מהיר שיכול להיות לדרוש מהחברה  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 6 שהתקינה להתקין כמויות גדולות. 

 7 מעבר לזה לבחון האם יש פתרון  נוסף כמובן לא לפרוס כבלים על הרצפה או בגובה : גב' סיון דהן

 8 בכל זאת מאפשר לתושבים לטעון את המכוניות שלהם בצורה בטיחותית. אני לא שהעיניים 

 9 אני מניחה שאנחנו לא היחידים בעולם שנתקלים כרגע בבעיה מהסוג הזה.  ,יודעת

 10 (מדברים ביחד)

 11 יעקב ביקש ממני לעשות בדיקה בשאר הרשויות ולראות האם מתבצעת אכיפה  :עו"ד עמית גייגר

 12 והאם מוצבים עמדות טעינה ציבוריות. מהבדיקה הקצרה שאני ביצעתי בראשון לציון מבצעים 

 13 אכיפה על הוצאת כבלים מהמרחב הפרטי הציבורי. ואין עמדות טעינה ציבוריות. בראש העין יש 

 14 אכיפה 

 15  בראשון אין עמדות? : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 16  ציון אין עמדות ובראש העין לא יודע אם יש עמדות ומבצעים אכיפה. מבשרת עו"ד עמית גייגר:

 17 אין עמדות ציבוריות ומבצעים אכיפה. 

 18 באשדוד יש ומבצעים אכיפה. : גב' פרח מלך

 19 בראש העין יש. עו"ד גייל שורש:

 20 אנחנו בכל מקרה נבקש שיהיו עמדות. נעשה עמדות. חברים.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 21 (מדברים ביחד)

 22 אי אפשר להסתכל  ,אני חושב. שאנחנו מקלים על עצמנו. זה נושא שלא יכול לעבור מר גיא קלנר:

 23 על האופק שלו בכלים של אתמול אלא צריך להסתכל עליו בכלים של מחר. כל הרשויות המקומיות 

 24 בכל העולם המערבי מתקינות תקנות ויוצרות את התנאים כדי לאפשר הטענה של רכב חשמלי 

 25 מהסיבה הפשוטה שבסוף יש נקודת ובבתים פרטיים. זה לא יוכל להיגמר ברחובות המרכזיים 

 26 לא יכול שיווי משקל של ביקוש והיצע שיכול להתקיים אולי ברחובות סוקולוב או אוסישקין, 

 27 להתקיים ברחובות נווה מגן, נווה רסקו, המערבית, רובע אלון בעומק וכיוצא באלו כי אנשים לא 

 28 זה פשוט לא יפגוש את  ,ישימו את הרכב בנקודה אחת וילכו הביתה בבוקר בלילה ויחזרו בבוקר
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 1 השוק ולא את הצורך רגע. אני אומר שאנחנו 

 2  כמו שיש תחנות דלק יש תחנות למילוי.  :שוייצרהדר  'גב

 3 (מדברים ביחד)

 4 המחירים הם שונים ועדיין אנשים מטעינים בבתים. עידן. העולם התקדם. תן לי  מר גיא קלנר:

 5 נושא הזה אי אפשר להימלט ממנו. אני יכול ושנייה לדבר. העולם התקדם באלף תחומי חיים 

 6 להגיד לכם בלונדון עיר קטנה העירייה התחילה להציב בכל הפרברים שלה. אבל העירייה התקינה 

 7 ראיתי בעיני עמדות יוצאות מאדמה כשאדם רוצה להטעין זה זרוע קטנה שיוצאת על שפת 

 8 אבל כל בן אדם בסוף צריך לבדוק. בדיוק כמו  ,המדרכה ליד כל בית. יש לזה כמובן עלויות

 9 מדחנים. לנושא של חשמל. יש מדינות סקנדינביה. יש מקומות אחרים. רמת השרון מיכה רמת 

 10 השרון יכולה להיות חלוצה בתחום. היא לא צריכה להיגרר אחרי ראשון לציון. ולא אחרי מבשרת. 

 11 הולכים לנסות לתקן תקנות ולקבוע את הכלים  ,וגם רעננה שאני בדקתי ,וגם רמת גן שאני בדקתי

 12 את הפעולה הזאת. ודבר נוסף עד אז  ,ואת האמצעים שבגינם יהיה ניתן לעשות ולא איך לא לעשות

 13 הם לא עושים דו"חות. רעננה לא עושה דו"חות אני לא נכנס כי זה לא יסוד ההצעה שלנו. יסוד 

 14 פנים לתושב ולראות איך כן עושים הההצעה שלנו היא לחשוב קדימה לחשוב מודרני לחשוב עם 

 15 נגיד (לא ברור) אם היינו ממליצים זה קצת הצעה של   ,את הדברים האלה. אני אתן לך סתם דוגמא

 16 בבוקר. סתם אני אומר כסוג של רציו שאומר אני לא  5בלילה ל  12מותר להוציא את הזרוע הזו בין  

 17 עושה את זה בתשע בבוקר אבל מי שעושה בחמש ודקה או מישהו שעושה אחד עשרה חמישים 

 18 ותשע. 

 19  אבל זה לא בטיחותי.  :עו"ד גייל שורש

 20 (מדברים ביחד)

 21 ניתן למצוא גוונים גם ביכולת של טיפול בבעיות. גם כשעשינו  ,אני נותן דוגמא לזה מר גיא קלנר:

 22 את נושא מדיניות האכיפה העירונית באנו ואמרנו דין לרחוב מוהליבר הוא לא דין לרחוב סוקולוב. 

 23 מבחינת שעות האכיפה ועוצמת האכיפה. אותו דבר פה. אנחנו צריכים.  

 24  זה לא אותו דבר.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 25 בלילה ברחוב מוהליבר שיוציא את הזרוע   12.59אני נותן לכם דוגמא. הסיכון בשעה   מר גיא קלנר:

 26  הבטיחותיים, על פי תקנים שנקבע שהם התקנים

 27  . יש את רשות החשמל. אתה לא יכול : עו"ד גייל שורש

 28 אני לא יכול? אז כל מה שאני אומר. בוא לא נשים את הידיים את אומרת לי שלמה  מר גיא קלנר:
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 1 נו בחייאת.  בהקשר הזה (מדברים ביחד) בצד

 2 תקשיב. אתה ראשות מקומית. אם אתה יודע כרשות מקומית  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 3 שפה משפטית. תעזרי לי. אם אתה יודע מפגע שרשות ואתה גייל על מפגע ואתה לא עושה לסיכולו,  

 4  לא פועל לסיכולו בדרך של דו"ח. 

 5 אני אומר זה לא יהיה מפגע. אני אבנה את התהליך כדי שהוא לא יהיה מפגע. גם  מר גיא קלנר:

 6 עמוד חשמל הוא מפגע אם לא מטפלים בו נכון. 

 7  תקרא את הפקודה.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 8 בדיוק בגלל זה תושבי העיר לא יכולים לבנות בעצמם, עו"ד גייל שורש:

 9 בדיוק בגלל זה לוקחים את העולם קדימה. קובעים תקנים ופרוצדורה שמייצרת את   מר גיא קלנר:

 10 זה כהליך בטוח. 

 11 הן תן לי לדבר. ברגע שאתה פועל בניגוד להוראות החוק  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 12 תאמין לי עמית הכניס אינסוף סעיפים בהסתמך על סעיף זה וזה. כל סעיף לא סותר את  ,ברורות

 13 כבלים כמו שנראה לא משנה וחס  ,סתם דוגמארואה שיש,  השני אלא מחזק אותו. מה קורה. אתה 

 14 ושלום ואתה יודע שיש ואתה לא פועל לסיכול המצב הזה בין אם זה בדו"ח בין אם זה. אתה לא 

 15 יכול לעשות אכוף כי מה קורה. חברת חשמל מדברת על זה שזה מסוכן כי יכול להיות התחשמלות. 

 16 אם יפול מישהו. יפול טעות מה לעשות נפל. שבר את היד. יתבע אותך. אני אגיד לך יותר מזה. 

 17 דוגמא אחרת לגמרי. דוגמא. עצים זה טוב נכון. לפני כמה שנים בהיותי עוד בתפקיד אמרו שהולכת  

 18 אמרתי למנהל מחלקת הגינון שיהיה בריא ג'קי עכשיו הוא מאושפז. אמרתי לו ג'קי  ,להיות סופה

 19  תאוכלחדקית תשמע ממני עצי דקל שנמצאים ברחוב הראשונים עם יש להם את לא איך זה נקרא 

 20 . פתאום נהיה דק רוח תפיל את העץ ואם היא תפיל את  העץ טה זה עבה  את הדקל. אתה רואה למ

 21 אני ידעתי את זה התרעתי בפניו. חזרתי איזה אירוע בשעה  אחת בלילה. תקשיב. לא נפלו שתיים. 

 22 נפל עץ אחד. אם היה נופל על מישהו זה הורג אותו או שעושה נזק אלוהים ישמור. ילדים לא יודע. 

 23  ?מה אתה רוצה שאני יעשהעכשיו אנחנו היינו משלמים מחיר כולל אני בגלל שידעתי על העבירה. 

 24  ?נעשה שאנחנו מה

 25 אני כן רוצה להגיד משהו. ההצעה מדברת על עבודת מטה. אני חושבת שאת זה    :עו"ד גייל שורש

 26  כן צריך לאשר שתהיה פה איזה שהיא עבודת מטה שמדברת גם על הגדלת 

 27 זה נושאים מורכבים מה לעשות.  מר גיא קלנר:

 28 (מדברים ביחד)
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 1 לא. לזה אני מתחברת. אני לא מתחברת לנושא של איך ממקמים את עמדות   :עו"ד גייל שורש

 2  הטעינה. יש עבודת מטה. 

 3 יכולה להיות עמדה מסוכנת. קבעו תקנים.  תיאורטית גם עמדת טעינה מר גיא קלנר:

 4 עבודת מטה אני בעד.   :עו"ד גייל שורש

 5 יפגוש זה כמו שאמר גיא אני מסכים איתו. אנחנו צריכים להסתכל קדימה.   : מר אהד בלייר

 6 אותנו אחרי זה בכמות הרבה יותר גדולה. אנחנו צריכים להיות בזה. כמו שאפשר להתקין בשפת 

 7 כמו  ,מסוים ביתי אפשר מתקן כנראה דומה שהוא לשימוששעבר תקינה מדרכה מתקן מסוים 

 8 שאנחנו נקבע פה עם חוקי עזר בתב"ע לא נגיע. אנשי המקצוע יגידו איך. יעבור את כל החקיקה 

 9 ומה שצריך. מתקנים כאלה כנראה שיש. ואם אנחנו ניתן את האפשרות 

 10  זה שטח ציבורי אבל עו"ד עמית גייגר:

 11 יכול להיות זרוע. תקן מסוים. זה בדיוק העבודה שצריך לעשות.  מר גיא קלנר:

 12 (מדברים ביחד)

 13 מפחיד אם אני שמתי גם אותי אותי מפחיד הסיפור הזה. עידן תודה. תן לסיים.  : מר אהד בלייר

 14 למישהו על מנת שהוא יכול לטעון את הרכב שלו הוא יטעין את החניה לטובתו אני אומר גם לזה 

 15 בדיונים לדבר על זה כי כל זה פתרונות. אני לא רוצה עכשיו להקדים את החשיבה והפתרונות אבל 

 16 אנחנו צריכים לא להתקבע לקיים. אנחנו צריכים לחשוב להוביל ולראות יכול להיות שגם מתקן 

 17 כזה שעושה אותו אדם. אותו שכן יכול להיות שיתופי. יכול להיות שאותו מתקן כזה יוכל להיתפס 

 18 רק בזמנים מסוימים לא יודע. ברור שאם שמים בשטח ציבורי לשימושו הפרטי יש לזה מחיר 

 19 אנחנו לא יכולים להגרר דברים שצריך לעבור אותם אבל צריך לדבר על זה וצריך לחשוב על זה. 

 20 אלא להתקדם עם זה קדימה. אני חושב שההצעה היא ראויה   אחרי דברים שאנשים אחרים עושים

 21 מקצועי לראות מי יכול לחשוב ולהיות חלק מזה וגם את הפורום המטה הונכונה וצריך גם את 

 22 ראיה קדימה כדירקטיבה. הנה הצעה יש. את השייתן פה הנוכח פה 

 23  הצעה לא יכולה לעבור משפטית.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 24 קודם כל אין אותה בכלל. אבל אם.  שלי? מה לא יכול לעבור את המבחן המשפטי? מר גיא קלנר:

 25 מה. אתה אני לא נגעתי בדו"חות. כל מה 

 26 (מדברים ביחד)

 27  נראה רעננה ואמרת עוד עיר. : מר יעקב קורצקי

 28   רמת גן רעננה.  מר גיא קלנר:
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 1  אנחנו עכשיו בסוף בהצעה של  עו"ד עידן למדן:

 2   לא הבנתי מה עשית.  מר גיא קלנר:

 3 כרגע בהצעה של איציק.  עו"ד עידן למדן:

 4 אני רוצה לבדוק לראות. לא הייתה הצעה אמר התובע  העירוני  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 5   אחרת. 

 6  אנחנו פתחנו בנושא נגישות  עו"ד עידן למדן:

 7 אופרטיבית אני רוצה לקדם הצעת החלטה של הסדרת  הנושא במסגרת צוות  מר גיא קלנר:

 8 שיוקם מתוך המועצה יבחן את הנושא. 

 9 מי? ראש העיר: -מר איציק רוכברגר

 10  אנשים מתוך המועצה פלוס דרג מקצועי ולקדם את זה מה הבעיה? מר גיא קלנר:

 11  אני אבדוק את זה דרג מקצועי.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 12  ,לא אמור ,זה לא משנה כרגע מי. זה לא סתם. יש נושא על סדר היום שאמור מר גיא קלנר:

 13 מעסיק מאוד את התושבים שלנו. 

 14 תעשה דיון בוועדת התחבורה. דובר:-מר רן אהרון 

 15  קיימתי על זה דיון.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 16   זה לא קשור לדיון. חבר'ה זה לא דיון.  מר גיא קלנר:

 17  אם אפשר לשים אם אי אפשר לשים, תקנות האלה. הלתקן את אם אפשר  עו"ד עידן למדן:

 18   כן.  מר גיא קלנר:

 19 זה תחבורה בהנדסה זה כרגע היום  אנחנו פתחנו את כל הנושא הזה בנושא  עו"ד עידן למדן:

 20 נגישות כרגע הולכים שם נשים וגברים עם עגלות. הולכים אנשים מוגבלים עם דרכים וגם אנשים 

 21  שסתם עושים ספורט והולכים שם. הדבר הזה מהווה סיכון. 

 22 אנחנו רוצים להסדיר את זה כדי זה לא יפריע להם.  ?מי אמר שזה יפריע להם מר גיא קלנר:

 23 ככל שתהיה עבודת מטה. כרגע כמו שזה .. עו"ד עידן למדן:

 24 אני אגיד לך מה אני מציע. אבל מה אתה מדבר איתי. אני מדבר איתך על טילים  מר גיא קלנר:

 25   ואתה מדבר איתי על טנקים.  

 26 כי אתה לוקח הצעת החלטה אחת ואתה חוזר חזרה להצעת החלטה שלא נדונה.  עו"ד עידן למדן:

 27  היא לא על סדר היום כרגע. אבל בסדר. 

 28   ראש העיר אפשר להכניס אותה פנימה.  מר גיא קלנר:
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 1 הוא אפשר אחרת להכניס פנימה.  עו"ד עידן למדן:

 2   במקרה הוא צודק.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 3 את הדרג המקצועי וזה בסדר לפנות גם  העבירזה בסדר לעשות את הדיון ול עו"ד עידן למדן:

 4 שנתיים לנסח אותו. זה חוק עזר ייקח עכשיו .  אם יש חוק עזר להנדסה וגם למשפטית

 5 יהיה משהו שלא יהיה לנו בעוד שש שנים.  אז בעוד שנתיים מר גיא קלנר:

 6 כרגע מנסים לפתור את הבעיה לתושבים ראש העיר: -מר איציק רוכברגר

 7 אין בעיה בסדר. זה לא מספיק.  מר גיא קלנר:

 8    מדברים ביחד.

 9 על חשבון  חצר יותר גדולהשתהיה להם גינה יותר גדולה או/ו אנשים מעדיפים  עו"ד עידן למדן:

 10   שיהיה להם,

 11 יש גם מקרים כאלה זה נכון.  מר גיא קלנר:

 12  אני אבדוק את הנושא.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 13  לא דנו בהצעה הזו?דנו בהצעה הזו או לא דנו בהצעה הזו?  מר גיא קלנר:

 14 לפעם הבאה.  עו"ד עידן למדן:

 15   מה עשינו עכשיו? : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 16 אם אפשר להביא אותה להצבעה או לא.  מר גיא קלנר:

 17 את גורמי המקצוע. נביא הוועדה כיו"ר בלי קשר להצבעה.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 18 אני הייתי עושה ישיבה אחת עם שי, עם קובי, במסגרת גם מהצד של הפיקוח  מר גיא קלנר:

 19 והתקנות גם מהצד של תהליכי תכנון ובנייה קובי אלפסי. הייתי חבר'ה שי מהנדס העיר קובי היינו 

 20 כמה כובעים. 

 21  יש אצלי דיון במשרד על זה.  :גב' פרח מלך

 22  אז למה לא להגיד את זה? מר גיא קלנר:

 23 הנה אני אומרת לך. : גב' פרח מלך

 24  הבנו חברים.   : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 25 . שיהיה רק ברור מ בחינתי זה יבוא לפעם הבאה מר גיא קלנר:

 26 הלאה. הצעה הבאה. חברים. אולי נביא כבר. דו"חות הוא אמר  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 27 אני בודק את זה. 

 28 
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 1 נכון. אין מה להצביע על זה. אבל בוא נצביע על ההורים ההרשאה מתן הרשאה    :עו"ד גייל שורש

 2 לחשבונות הורים. 

 3 

 הצעת החלטה של מר איציק רוכברגר, ראש העירייה לדחיית מימוש היטל שצ"פ עד . 13

 למימוש נכס, בהמשך להחלטת משרד הפנים ובהמשך למכתבו של היועץ המשפטי,       

  23.9.24מיכאל בלום מיום  עו"ד       

 

 4 

 5 אני מבקש כי שמענו את ההסבר לגבי ההסבר של נושא של היטל  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 6 . זה מהצד היועמ"ש לשמוע אתאם אפשר חוקי לבקש ניסוח שצ"פ אני סבור שאנחנו צריכים 

 7 המשפטי מה אני יכול לעשות. אני לא יעשה משהו החלטה שאין לי סמכות. 

 8 אין מה להצביע. הנחית את רו"ח בוכניק לבדוק ושיבוא עם הצעות.   :עו"ד גייל שורש

 9 אני מצביע על זה שהנחנו את רו"ח בוכניק להביא פתרון.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 10  להצביע? אני צריכהאתה רשאי והנחת אותו. מה   : עו"ד גייל שורש

 11 לא. זה הצעת החלטה. להצביע על זה.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 12 לא. תביאו את ההצעה לפה ואז נצביע עליה.   : עו"ד גייל שורש

 13 קודם כל למנות את היועץ החיצוני.  : מר יעקב קורצקי

 14 הסמכנו אותו.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 15  עולה לישיבת מועצה? ממתי זה : עו"ד גייל שורש

 16  לא משנה.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 17 חשוב  טהוא נשמע כמו פיבו מר גיא קלנר:

 18 אתה יכול להגיד ש"אני ממנה יועץ" ובזה זה נגמר. :היועץ המשפטי-ד מיכאל בלום"עו

 19 הוא היה יועץ.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 20 ממשיכים איתו. : מר יעקב קורצקי

 21  מה אני ועדת יועצים? : עו"ד גייל שורש

 22 צריך להצביע שממשיכים   :מר יעקב קורצקי

 23 אתה לא יכול להצביע.  : עו"ד גייל שורש

 24 אני שואל האם אנחנו יכולים בינתיים. : ראש העיר-מר איציק רוכברגר
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 1 אי אפשר להקפיא שום דבר.  :היועץ המשפטי-עו"ד מיכאל בלום

 2 אז נחכה.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 3 מה שאתם מבקשים לעשות כרגע זה תיקון חוק העזר כאשר  :היועץ המשפטי-עו"ד מיכאל בלום

 4  כל זמן שחוק העזר קיים אתה לא יכול להקפיא שום דו"ח. 

 5   ?אני יכול לקבל התחייבות לתשלום עו"ד עידן למדן:

 6   עתידית.  מר גיא קלנר:

 7 עד שיהיה מצב.  עו"ד עידן למדן:

 8 ההבדל הוא כאשר אתם ביטלתם את החוק. הוצאנו  :היועץ המשפטי-עו"ד מיכאל בלום

 9 התחייבויות. עם התחייבויות האלה אתה לא מבין איזה סיבוך ובלגן נהיה עם ההתחייבויות 

 10 אנחנו עד היום רק עובדים על ההתחייבויות האלה כל היום. אנחנו לא מדברים עכשיו על  ,האלה

 11 ואתה לא  . אתה מדבר על מצב של תיקון חוק העזר והחוק כרגע קייםאת החוק מצב שאתה מבטל

 12 . יכול לבטל

 13 תיקון שאנחנו מבקשים הוא תיקון ספציפי. : מר יעקב קורצקי

 14 וזה יותר מסובך מאשר  אתה אפילו לא יודע עוד איזה תיקון :היועץ המשפטי-עו"ד מיכאל בלום

 15 קיים כרגע.החוק . אתם כרגע לא יכולים. לא לקחת כסף על סמך חוק העזר. לבטל

 16 מועד אחר למימוש הכסף. מועד אחר למימוש  קובעאתה לא לוקח כסף. אתה   עו"ד עידן למדן:

 17 הכסף. 

 18 .. אתה רוצה לשנות את חוק העזר במועד אין לך סמכות :היועץ המשפטי-עו"ד מיכאל בלום

 19 לשנות אותו אין לי בעיה. 

 20 (מדברים ביחד)

 21 .חוקי ואתה צריך לגבות כרגע יש חוק עזר קיים :היועץ המשפטי-עו"ד מיכאל בלום

 22 אני מבקש  14יאללה חברים. ממשיכים. טוב. הנושא הבא סעיף  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 23 להסיר אותו מסדר היום לישיבה הבאה ואני אסביר גם למה. היום קיבלנו בקשה נוספת גם של 

 24 קבוצת כדורגל נשים. אין טעם לקיים שני דיונים אני מעדיף לעשות את זה בדיון  ,קבוצת הנשים

 25 כל המסמכים נמצאים מולנו. כרגע יורד. כשאחד. 

 26 הבנו שהיה איזה שהוא  ,כשאתה מביא את ההצעותאנחנו רוצים ש : עו"ד דניאלה רון יעקבי

 27 מקרה אנחנו פשוט מבקשים לקבל את החומר.

 28 איזה מקרה? ראש העיר: -מר איציק רוכברגר
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 1 היה פה סיפור. שאלתי את הגזבר בעניין הזה. הוא אמר שאתם תעדכנו.    עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 2 עדכון לגבי הנושא שבאו לפה למועצה. איזה אנחנו מצפים לקבל 

 3 תשאלו את השאלה תקבלו תשובה. זה לא קשור לעירייה לא  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 4 קשור לנו. לא יודע על מה מדובר. אני כרגע ניזון משמועות. לא יודע כלום. אנחנו צריכים להיות 

 5 אם זה עומד בכללים.  .זה הבסיס ,ניזונים רק מדבר אחד מדו"חות כספיים חתומים על ידי רו"ח

 6  אהלן וסהלן. לא עומד בכללים לא יקבלו נקודה.

 7 שתי עובדות שאין מחלוקת. הם הצהירו בבקשה שלהם בכסף שיש להם בעיה  : עו"ד גייל שורש

 8  ,תזרימית. והשנייה שיש להם חשב מלווה. איך אנחנו מקבלים פרטים

 9  למי יש  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 10 יש להם חשב מטעמנו.  :גזבר-מר אסף אפרים

 11 (מדברים ביחד)

 12 זה בסדר גמור שאתה מוריד את זה מסדר היום. אבל אנחנו רוצים  : עו"ד דניאלה רון יעקבי

 13 לקבל החלטות אחרי שיש לנו את הדו"ח הזמנו לפני 

 14 זה לא שייך הדו"ח הזה לא שייך. הם לא נבדקים.  :ענת לין 'גב

 15 אבל נבדקים כל מיני אי סדרים שקשורים אליהם. אבל במסגרת.  : עו"ד דניאלה רון יעקבי

 16 הדו"ח היה צריך להיות מוגש אבל היות וגם המשיך לתת  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 17 נתונים נוספים תוך כדי. 

 18 מאז לא יצרו איתי קשר. לשלוש פגישותלפני החגים הייתי אצלו  לא נתתם שום דבר, :מר דן רוק

 19 לנו נאמר אני אומר דברים בשם אומרם שהיות וניתנו נתונים  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 20 נוספים במהלך הבדיקה. 

 21  אולי מישהו אחר נתן. אני מתקן אותך לא על ידי :מר דן רוק

 22 יכול להיות. התקבלו נתונים נוספים אז זה מתעכב מספר ימים  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 23 משהו כזה זה עניין של ימים שבוע. זה מה שנאמר אבל אני מסביר. 

 24 זה לא מספר ימים. ואנחנו מתקשים לקבל החלטות בעניינים שאין לנו  : עו"ד דניאלה רון יעקבי

 25 את המידע. 

 26 זה לא נמצא עכשיו אין מה לעשות.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 27 דיברתם על נתונים קודם. פה אין אף נתון. הבאתם את זה   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 28 להחלטה אין פה דו"ח אחד שראינו. 
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 1 אני לא מקיים על זה דיון.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 2 לא. אני אומרת עצם זה שמעלים את זה בלי נתונים אנחנו לא יכולים  : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 3 להצביע. 

 4 יש נתונים. יש הסבר שם. אני לא דן בזה. גם לא מה זה משנה. אני  :  ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 5 לא מעביר את זה עכשיו. אני רוצה לעשות את זה ביחד. כל הנתונים שצריך יהיו נתונים. 

 6 אני רק אחדד בפרוטוקול שבה מונה המועצה החליטה למנות רו"ח חקירתי הוא    :עו"ד גייל שורש

 7 . של אגודת הספורט מונה לבדוק גם את העמותה וגם את ההתנהלות

 8 הוא לא יכול.  :ענת לין 'גב

 9 אני לא נכנס לזה עכשיו. סליחה זה לא על הפרק. גייל. אני לא  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 10 נתתי הנחיות מה הוא צריך לבדוק וכו'. 

 11 פרח הקריאה את ההנחיות.   :עו"ד גייל שורש

 12 אבל זה לא לפרק עכשיו.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 13 לפני שיש לנו את הנתונים האלה. זה הכל. אנחנו מבקשים שלא יגיע  : עו"ד דניאלה רון יעקבי

 14 אני מבין שאת ההצעה לסדר שלי אתה מעביר לישיבה הבאה. :בלייראהד מר 

 15 גם שלנו לא עלתה. מר גיא קלנר:

 16 

 .מתן הרשאה לחשבון הורים:15

דניאל בלאו –ליו"ר הנכנס  94931בנק לאומי סניף  19286835חשבון  -בבית ספר קריית יערים 

 במקומו של איתן פונו .

ליאה הילר -   ליו"ר ועד הורים הנכנסת 949בנק לאומי סניף   192877/34חשבון    -   תיכון אלון

 במקומה של מאיה בר שלום.

  דייני לב הארי     -  ליו"ר ועד מוסדי  949בנק לאומי סניף    19852339חשבון   -  בית ספר דורון

 במקום איילת שטאוב.

 

 17 

 18 הבנו תודה. הנושא הבא. יש כאן מתן הרשאה לחשבון הורים.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 19 זה דברים טכניים. התחלפו ועדים בבית הספר. אני מבקש לאשר אותה מי בעד.  ,תקראו את זה

 20 בעניין הזה.
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 1 זה  2025של המקדמה לישיבה הבאה. זה שנת   ענייןבעניין הזה, אם אנחנו דוחים את ה: מר דן רוק

 2 לא רלוונטי. 

 3 בכל מקרה לוקח זמן. התמיכות עוד לא יאושרו, למה לא?  :גב' פרח מלך

 4 (מדברים ביחד)

 5 אני מבקש לאשר את ההרשאה. חברים. את ההרשאה.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 6 בית ספר קריית יערים ובית ספר תיכון : גב' פרח מלך

 7 תקריא את השמות לפחות, ללא תעודת זהות.איציק,  עו"ד בלום:

 8 ייני לב דדניאל בלאו מקריית יערים. ליאה הילר מתיכון אלון. ו : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 9 הצביעו פה אחד. מה? ארי. מביס' דורון. או קי. 

 10 

 (כמפורט בהצעה) מתן הרשאה לחשבון הורים. 15

 פה אחד בעדחברי המועצה הצביעו : החלטה       

  

 11 

 12 

 )18/8/24.אישור תמיכות שהוחרגו לבדיקה נוספת (מליאת המועצה מיום 16

 

 13 

 14 . אסף בבקשה.  אישור תמיכות : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 15 החלטה שהייתה בוועדת תמיכות חלק לבדיקה נוספת. עידן למדן במסגרת  :  גזבר-מר אסף אפרים

 16 והגענו להחלטה אתם רוצים את העמותות הללו יחד עם רו"ח של נושא של תמיכות בדקנו  ואני

 17 אקריא לכם. הבנתי שיש לכם בדפים. 

 18 מי השתתף? זה וועדה? בלייר:אוהד מר 

 19 מיניתם את עידן למדן.  :גזבר-מר אסף אפרים

 20 מתי מינינו?   : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 21 רחוק ממיקרופון) -(לא שומעים :גזבר-מר אסף אפרים

 22 זה לא אנחנו מינינו. : מר דן רוק

 23 זה הוועדה המקצועית.  : גב' קרן ברנדס מקסימוב
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 1 אנחנו במליאה  : ד נאוה פרס"עו

 2 (מדברים ביחד)

 3 במסגרת הבדיקה. עלו ממצאים נוספים. חלקם : גזבר-מר אסף אפרים

 4 למה לא אושרו?  : עו"ד דניאלה רון יעקבי

 5   (מדברים ביחד)

 6 לעבור שוב. על מה שצריך. עם רו"ח שליווה בזמנו. בא אלינו לעוד פגישה. היו שש  עו"ד עידן למדן:

 7 שבע לא זוכר כמה. 

 8 אני רוצה להתייחס ברשותך ראש העיר. פעמונים לא עובדים בעיר. הם לא  :גב' בת שבע אלקובי

 9 עובדים בעיר. 

 10 ברגע שמצהירים זה. : גזבר-מר אסף אפרים

 11 אני אומרת לך. פעמונים לא עובדים בעיר לעומת זאת הבית הם עשו פה חוג  :גב' בת שבע אלקובי

 12 עמותה להכשיר מאמנים כדי לעזור למשפחות מבחינת כלכלית הבית זה  מקסים לעשרים שלושים.  

 13 אימנו תושבים על מנת  20,30אחד הבית עשו פה חוג מעל ל איך להתנהל נכון פעמונים זה אחד ע

 14 עזרה כלכלית. פעמונים אין להם פה סניף ברמת השרון.  תושבים שצריכים אותם

 15 זה קשור לזה שהם עובדים עם תושבים של רמת שרון. זה לא קשור לסניף.    :גזבר-מר אסף אפרים

 16  (מדברים ביחד)

 17 הם עבדו פה. : גב' בת שבע אלקובי

 18 . מקדמיות אני רוצה להעיר כמה הערות : עו"ד גייל שורש

 19 וכל שנה למעשה ? הם עשו  23מתי היה פה רן הקורס שהם עשו פה הבית?  :גב' בת שבע אלקובי

 20 הם רצו לעשות. 

 21 מעט הורים מחוץ לעיר היו הרבה מנטורים היה קושי להשיג לקוחות. : דובר-מר רן אהרון

 22   אותם לקוחות העדיפו ללכת לפעמונים? :גב' בת שבע אלקובי

 23 זה לא התחום שלי, :דובר-מר רן אהרון

 24 אז אני אתחיל בזה שחילופי הדברים היו פה הם בדיוק ההסבר לעובדה  : עו"ד גייל שורש

 25 שהתהליך הזה לא נעשה נכון. אני הערתי על זה כבר בפעם הקודמת יש נוהל על פיו הוועדה 

 26 המקצועית מחויבת לנמק ולפרט את החלטותיה. הטבלה הזאת לא הספיקה אז והיא לא מספיקה 

 27 אם מדובר בהמלצה או 'ך אומר הנוהל. ועכשיו. במיוחד בסעיפים שבהם הוועדה לא מאשרת כ

 28 כי חברי וחברות הוועדה מתבקשים להצביע על  ?. מדוע'החלטה שלילית יפורטו הנימוקים לכך
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 1 משהו שהם לא יודעים. מה אנחנו נשב עכשיו להתחיל לא צירפתם את הפרוטוקול. אנחנו לא 

 2 מזל שיש פה חברי וחברות מועצה מפעם קודמת.  עברו, יודעים כן קיבלו בשנים

 3 הגשה אם הגישו שנה לפני.  זהחלק מהתבחינים : גזבר-מר אסף אפרים

 4 הוועדה המקצועית 'אין בעיה הכל בסדר. אנחנו צריכים לדעת. כתוב כך.  : עו"ד גייל שורש

 5 וכו'. פעם שנייה אני אומרת  'והמועצה יפרטו את חוות דעתם והחלטתם לפי בכתב בצירוף הנמקה

 6 את זה. אני מסבירה למה הדיון הזה שהיה פה לא היה מקומו. צריך לתת לנו את  הפרטים. הרכב 

 7 אני לא הצלחתי להבין. בפעם הקודמת הוסבר לנו זה ועדה מקצועית ואין חברות  ..הוועדה יושב

 8 וחברי מועצה. 

 9 ?למה.: גזבר-מר אסף אפרים

 10 מה פתאום. : מר יעקב קורצקי

 11 לשבת כחבר? למה. מי הסמיך את סגן ראש העיר? מי הסמיך את סגן ראש העיר    : עו"ד גייל שורש

 12 אנחנו היינו אמורים לאשר את זה. כי זה הוועדה המקצועית בזמנו כשסגרנו את הוועדות זה 

 13 הייתה ועדה מקצועית. 

 14 על איזה סגן את מדברת?  מר יעקב קורצקי:

 15 (מדברים ביחד)

 16 לתקוע את העמותות האלה אבל מבחינתי פעם אחרונה  ,תסלחו לי  ,אני לא רוצה    עו"ד גייל שורש: 

 17 שזה מגיע ככה למועצה. זה לא הגיוני. זה לא סביר. 

 18 את מתבלבלת בסדר של הדברים :ד נאוה פרס"עו

 19 הערתי על זה כבר  ממש לא מתבלבלת נאווה. אני בדקתי את הפרוטוקוליםאני  עו"ד גייל שורש:

 20 . אז

 21  .מספר שיחות במקביל לא ניתן לתמלל) מדברים ביחד(

 22 אלה שלא כבר כדי לא לפגוע בהן עוד פעם? אפשר לאשר את כל העמותות שאושרו : מר דן רוק

 23 ואז לקבל החלטה. אושרו לנמק לנו למה לא אושר.

 24 יש את ההסבר אצל אסף עו"ד עידן למדן:

 25 למה לא  והרו"ח החלטתם שזה לא אושר,אסף  הן כן אושרו בוועדת תמיכות אבל :מר דן רוק

 26  ?אושר

 27 יש ככה הבית בדיקת שימוש ונתונים תעשה רק שנה הבאה. הם הגישו : גזבר-מר אסף אפרים

 28 אינם מוכרים גם לא (לא ברור) לא היה להם הסדרי גם בעקבות שיחה עם אגף הרווחה. לגבי  2024
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 1 . ברווחה ברשות וגם לא

 2  למה אושרו בוועדת תמיכות?: מר דן רוק

 3 לפי הנהלים התבחינים נותנים להם את האפשרות  ,בתהליכים יש ככה :גזבר-מר אסף אפרים

 4 לבוא לקבל כסף. 

 5 הייתה לנו שיחה לך ולי שמשהו ששמים בתבחינים אתם אומרים כן.  :מר דן רוק

 6 קשורים לרמת השרון.  לאהתבחינים (לא ברור)  :גזבר-מר אסף אפרים

 7 אתה מכבד את מה שאמרנו פעם שעברה.  : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 8 ואין להם סניפים  להגיש גם פה גם בירושלים גם בתל אביב  היכולפעמונים  :  גזבר-מר אסף אפרים

 9 . שם.

 10 אבל אסף אתם מקבלים את מה שאמרנו על ועדת התמיכות זה מטריד    :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 11 אותי כפליים עכשיו. כי בעצם בוועדת התמיכות אתם חותמים לא בודקים. אתם חותמת גומי. 

 12 אנחנו חותמת גומי. 

 13 למה? : גזבר-מר אסף אפרים

 14 אתה הצעת להקים תת ועדת משנה לתמיכות מחברי המועצה. אתה   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 15   נעתרת. 

 16 אני וגיא ביקשנו וזה הכל.  עו"ד עידן למדן:

 17   נכון. אבל היה פה כבר תהליך.   :עו"ד גייל שורש

 18 זה לא קשור לזה. זה כבר משהו אחר. ביקשה  עו"ד עידן למדן:

 19 בוא נאשר את אלה שאושרו גם בוועדת תמיכות וגם אפשר לקבל את ההצעה שלי? : מר דן רוק

 20 בוועדה השנייה. אלה שלא אושרו נדחה את זה לפעם הבאה ותיתן לנו הסבר. 

 21 יש הסבר?  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 22 מדברים ביחד 

 23  יש לי את הכל.  :עו"ד גייל שורש

 24 מה הבעיה עם מה שדן אמר. מילא אנחנו לא מאשרים.  מר גיא קלנר:

 25 אבל הוא אמר.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 26 אנחנו זורמים איתו.  : עו"ד גייל שורש

 27  הוא הסביר.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 28 לא אכפת לי לתת לו תשובה. אז ממילא אני לא מאשר אם  אני לא מאשר  מר גיא קלנר:
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 1 חברים.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 2 או קי.  מר גיא קלנר:

 3 אני מבקש לאשר.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 4 יכניסו לקול קורא לתמיכות זה רק עמותות שנותנות שירותים הם צריך ש :עו"ד גייל שורש

 5 לתושבי רמת השרון. 

 6 (מדברים ביחד)

 7  שהוחרגו לאשר את התמיכות. אני מבקש לאשר את התמיכות : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 8 . שלושה. או קי. באצ'יולאחר  הבדיקה הנוספת שנעשתה מי בעד? מי נגד? מי נמנע? דן ודניאלה. ו

 9 

 ) 18/8/24אישור תמיכות שהוחרגו לבדיקה נוספת (מליאת המועצה מיום  .16

 איציק רוכברגר, ענת לין, יעקב קורצקי,  מוטי גינדי,  עופר קליך, עידן למדן,  בעד:      

 נאוה פרס, גייל שורש,  גיא קלנר, סיון דהן, הדר שוייצר, קרן ברנדס מקסימוב,                

 אהד בלייר               

  בת שבע אלקובי ,דניאלה רון יעקובי ,דן רוק :נמנעו   

 

 10 עכשיו לנושא הבא. האחרון.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 11 ביקשתי לדבר בסוף.  : עו"ד דניאלה רון יעקבי

 12 

 הקמת וועדה לבחירת רב עיר לרמת השרון  .17

 

 13 

 14 עכשיו לא מזמן  27.11-ניתן לך. הנושא הבא זה אני קיבלתי ב : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 15 מלשכת השר חתום על זה השר בעצמו. מכתב להקמת ועדה לבחירת רב עיר לרמת השרון. 

 16 . אבל לא משנה שר הדתות ולא הפנים רק שהוא: עו"ד גייל שורש

 17 . בזימון דתות לא אמרתי פנים. טעות סופר : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 18 (מדברים ביחד)

 19 המשמעות בכוונת משרד הדתות למנות רב ברמת השרון. אנחנו : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 20 קיבלנו שלושים יום. אם אנחנו תוך שלושים יום לא נקים ועדה לבחירת רב. לא נקים את הוועדה 
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 1 יקבע רב ברמת השרון מחוץ לרמת השרון שיהיה ברור. 

 2 וועדת בחירות היא לא הגוף הבוחר מר אהד בלייר:

 3 אנחנו צריכים למנות את הגוף הבוחר.  ראש העיר: -מר איציק רוכברגר

 4 שני דברים שונים. מר אהד בלייר:

 5 אני יודע. אבל אני מסביר את התהליך. מה קורה. עכשיו כדי לבחור את הוועדה  מר אהד בלייר:

 6 הזאת את ועדת הבחירות יש כללים מי צריך להיות. אנחנו צריכים למנות שני אנשים. אחר כך 

 7 מקימים את הגוף הבוחר. מקרב חברי המועצה וכל מיני נציגים שיש מסביב. ומחליטים על הרב 

 8  .שיהיה זה מה שיהיה

 9 ?18הוועדה זה  :מר דן רוק

 10 חברי המועצה.  36זה  :מר אהד בלייר

 11 יש שם כל מיני.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 12 נציג של הרבנות. : מר אהד בלייר

 13  היא ועדת פיקוח כאילו? : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 14 היא ועדת הבחירות והיא קובעת היא רק הוועדה הראשונה  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 15 היא ממנה למעשה את הגוף הבוחר. מחליטה על הגוף הבוחר.   .ועדת בחירות

 16  ?, אז מהואם אנחנו לא מקימים את זה מר גיא קלנר:

 17   נגמר הסיפור. יום הם קבעו רב 30שום דבר תוך  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 18  הוא קובע את הרב? מר גיא קלנר:

 19 לא. אתה מקבל ועדת בחירות מלמעלה. הגוף הבוחר.  :מר אהד בלייר

 20 הוא גם קובע את הרב. נאמר לי.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 21 הגוף הבוחר הוא פה.  ,לא : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 22  ,...אני מעדיף שיהיה מישהויבחרו לך אני אומר לך באחריות.  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 23 אני מבקש חבר'ה 

 24 טוב ככה. התהליך הזה שנעשה פה   להצבעה?  אפשר להתייחס לפני שאתה מעלה  : עו"ד גייל שורש

 25 של הקמת ועדת בחירות נעשה לפי תקנות שירותי הדת. ברמת השרון יש שני תנאים מצטברים 

 26 לעלות להתניע את התהליך הזה. אחד שאין מועצה דתית והשני אין רב. רק מתקיים שניהם 

 27 אפשר. התנאי השלישי זה פרסום ברשומות ששר הדתות מעוניין להקים את הוועדה. שר הדתות 

 28 לא פרסם הודעה כזאת בדבר רמת השרון הוא פרסם לפני מספר שנים על לוד ועל בית שמש. רמת 
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 1 עמדתי כי יש לקדם בחירת רבני עיר ולא 'שרון הוא לא פרסם. בגלל זה הוא כנראה גם נוקט בלשון  

 2 . מדוע. כי כרגע הוא לא נמצא בתחום סמכותו. לאור הדברים ה אלה אני חושבת שאחד, 'מסמכותי

 3 לשיטתי. 

 4 א' לתקנות.  6זה לא תנאים מצטברים יקירתי. אחד מאלה בסעיף  :ד נאוה פרס"עו

 5 לא. תסתכלי ברשות מקומית לא הוקמה מועצה דתית ולא מכהן בה , לא. כתוב     :עו"ד גייל שורש

 6 . יש שני תנאים מצטברים. והתנאי 3א' 6זה סעיף  ,רב עיר

 7 יש מועצה דתית. יש ממונה.  :מר יעקב קורצקי

 8 יש ממונה. אם ככה אז בכלל אסור לו לעשות את התהליך הזה כי זה לא עומד  : עו"ד גייל שורש

 9 בתנאים. אבל אני אומרת הסיפור פה זה פרסום ברשומות. הוא לא פרסם ברשומות. זה המצב 

 10 מצב המהותי אני חושבת מה שאנחנו צריכים  ב  ,המשפטי. במצב המהותי כמו שלמדתי מקרן להגיד

 11 לעשות זה בהקדם להקים פה מועצה דתית והסיפור של רב העיר צריך לבוא אחר כך. מועצה דתית 

 12 בסקר האחרון הלשכה  זכורזה גוף שיבטא בצורה נכונה יותר את מרקם היחסים פה בעיר. צריך ל

 13  15%מתושבי עיר העידו על עצמם כחילוניים. יש בערך  75% 2022המרכזית לסטטיסטיקה בשנת 

 14 מסורתיים. לכן אני אומרת. אחד, אין עלינו חובה עדיין והשר עדיין לא יכול להפעיל את סמכותו 

 15 אנחנו  ,ולמנות. שתיים. אני חושבת שאנחנו צריכים לחזור לשר ולהגיד לו אנחנו רוצים להתניע

 16 מתכוונים להתניע את תהליך מינוי המועצה ואז אנחנו יוצאים מגדר אותו תנאי שמאפשר לו 

 17 למנות רב. זו דעתי. 

 18 אני רק יענה. אני שוחחתי עם מנכ"ל משרד הדתות בנושא הזה.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 19 מייצג את הרכב הסיעות. אני לא יודע אם היא  ה. שהרכבדתית בקדנציה הקודמת נבחרה מועצה

 20 פעילה או לא פעילה. אין לי מושג. 

 21 לא פעילה. מר גיא קלנר:

 22 לא נבחר יו"ר המועצה הדתית.   :עו"ד גייל שורש

 23 עזבי לא קשור ליו"ר. אבל פה היה החליטו לבחור נציגות  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 24  למועצה לפי הרכב אני זוכר.  

 25 אבל היא לא בתוקף. המועצה הדתית הזאת.  מר גיא קלנר:

 26  למה? : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 27  לא אישרו אותה.  :גב' בת שבע אלקובי

 28 היא לא אושרה אף פעם.  מר גיא קלנר:
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 1  למה לא הביאו את זה לאישור? : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 2  נראה לי כיוון. : מר יעקב קורצקי

 3 משרד שרותי דת.במשרד הפנים.  עו"ד עידן למדן:

 4  לא. אתה צודק הוא לא.  :גב' בת שבע אלקובי

 5 את כולה.  מר גיא קלנר:

 6 פסל את כולה מר יעקב קורצקי:

 7 טוב לא חשוב. אני שוחחתי עם המנכ"ל הוא אמר לי מפורשות  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 8 אין שום בעיה. אל תאשרו הכל בסדר. אנחנו נמנה לכם רב זה מה שנאמר לי.  עכשיו אני אומר 

 9 אחר כך מועצה להקים  עדיף שנהיה בתוך הלופ הזה ניתן את שני הנציגים ניכנס לתהליך. אם צריך  

 10 גם מועצה דתית.  קיםדתית נ

 11 למה רמת השרון צריכה רב עיר?  : עו"ד גייל שורש

 12 זה לא השאלה בכלל. יש היום רב.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 13 יש רב  : עו"ד גייל שורש

 14 מנתניה. לא מכירים אותו. לא ראיתי אותו. לא יודעים מיהו אף  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 15  אחד לא יודע. הוא קיבל משכורת. 

 16  ממי הוא מקבל את המשכורת? מר גיא קלנר:

 17 משרד הדתות.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 18 יש חמישה עשר. : מר יעקב קורצקי

 19 לא יודעים מי הוא.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 20 אני שואלת למה. אני באמת שואלת למה.  : עו"ד גייל שורש

 21  כי כרגע אנחנו חיים כבר חמש שש שנים ככה  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 22 ממונה רב עיר יש שפה. אתה אומר  שנבחרבלי רב עיר  מר גיא קלנר:

 23 אני לא יודע מיהו. לא יודע איך הוא נראה בן שלוש יש מישהו  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 24 בכלל. לא מכירים אותו. 

 25 כנראה שזה לא כזה נחוץ. גב' בת שבע אלקובי:

 26 , ימנו לנו רב. לא משנה כן נחוץ לא נחוץ  ראש העיר: -מר איציק רוכברגר

 27 אני לא חושבת שזה נכון. בתל אביב יש מאבק על זה. ואני חושבת  : עו"ד דניאלה רון יעקבי

 28 שדווקא שנשתף עם זה פעולה יקדים את היום שימנו פה רב. אני ממש לא חושבת שאנחנו צריכים 
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 1 לשתף עם זה פעולה אם אנחנו לא חושבים שצריך להיות פה רב. 

 2 קודם כל את לא חושבת שצריך פה רב. יש אחרים שכן חושבים  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 3 שצריך. 

 4 אני מדברת בשמי.  : עו"ד דניאלה רון יעקבי

 5 יפה. אני לא סליחה רגע. אני לא מוכן לקחת את הסיכון שימנו  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 6 לי רב מבחוץ. 

 7 כבר יש לך רב מבחוץ.  :גב' בת שבע אלקובי

 8 ערים בישראל בלי רב ולא יצא להם. תל אביב, כפר סבא.  40נכון להיום  : עו"ד גייל שורש

 9 הרצלייה. לא קשור הם לא. אבל גיא. 

 10 כל התקנות האלה הן מנובמבר. :ד נאוה פרס"עו

 11  בגלל שאין רבנים אי אפשר לכפות. אבל יש דיבור על זה שדווקא : עו"ד דניאלה רון יעקבי

 12 אחרי שיפרסמו ברשומות לעדכן אותנו ואז אפשר להתניע את התהליך. אני   :עו"ד גייל שורש

 13 יפה הלאה.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 14 בדקתי.  : עו"ד גייל שורש

 15 אני רוצה להגיד בזווית הזאת. רגע מהותי עוד לפני הפוליטיקות של זה    :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 16 ויש המון פוליטיקות שאנחנו מכירים אותם יכולים ליפול עליהם. אולי מנסים למנוע את זה כאן. 

 17 דווקא בזה. שיש משמעות לרב עיר. מדובר בקהילה אני מניחה שאני לא מכירה היטב מחיי היום 

 18 ודווקא במובן הזה, אני חושבת  ,יום שלי, אבל למשמעות של מנהיג דתי יש משמעות בדבר הזה

 19 הוא מנהיג דתי ומישהו  ,שלתת לקהילה כזאת את האיש מבחינתם או מבחינת מי שאנחנו נבחר

 20 שמעורר עבורם השראה ומנהיגות ומנחיל ערכים. אני חושבת שזה מבורך. 

 21 אני מסכימה איתך לחלוטין רק שלרב עיר יש סמכויות על כל התושבים בין אם   : עו"ד גייל שורש

 22 הם בוחרים ובין אם לא. זה לא בסדר. לקהילה אין אם היה. 

 23 (מדברים ביחד)

 24 המצב החוקי במדינת ישראל אינו מחייב למנות רב לעיר.  עו"ד גייל שורש:

 25 ) מדברים ביחד.(

 26 בדימונה הם החליטו לא לשתף פעולה עם הסיפור הזה. אני רואה פה זה. : הדר שוייצר 'גב

 27 כיוון שנדרש שיתוף פעולה מצד הרשות בכדי מאנחנו יכולים למנוע הליך של בחירת רב עיר זאת 

 28 לקיים בחירות. כך למשל ראש עיריית דימונה הכריז כי בעקבות קידום חוק הרבנים הוא לא ישתף 
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 1 פעולה עם השר בכדי לקיים בחירות לרב העיר. לחילופין אם הציבור ברשות מעוניין ברב עיר אך 

 2 אין יכולת או רצון להגיע להסכמות עם המשרד לשירותי דת ניתן לאמץ את המודל של עיריית רמת 

 3 גן שמנתה רב עיר מטעמה ובמימונה. לרב עיר רמת גן אין אמנם את מלוא הסמכויות שיש לרב עיר 

 4 שנבחר על ידי אסיפה בוחרת, אך יש לו מעמד איתן כרב וכמנהיג רוחני עבור תושבי רמת גן. אנחנו 

 5 יכולים. 

 6 אני רוצה להקריא את המכתב מילה במילה. הוא כותב לי ככה.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 7 כידוע לך בעיר רמת השרון לא מכהן כיום רב עיר. עמדתי היא כי יש לקדם בחירת רבני עיר בכל 

 8 מקום בו לא מכהן רב. לפיכך בכוונתי לפעול לקידום הליך בחירת רב לעיר, תוך שיתוף פעולה 

 9 מירבי ומלא עם הרשות המקומית. לצורך התנעת 

 10 הוא צריך את שיתוף הפעולה שלך. עו"ד גייל שורש:

 11 אני פונה אליך  'ככה אמרו לי בזה. לצורך התנעת וקידום ההליך,   ראש העיר: -מר איציק רוכברגר

 12 בבקשה כי בישיבת המועצה הקרובה תבחר מועצת הרשות המקומית את נציגה לוועדת הבחירות 

 13 מונה על ניהול הליך הבחירות והוצאתו לפועל. לפיכך שתודיע האם הנך מתכוון לכהן כנציג הא

 14 הרשות המקומית בוועדה או מי ימונה כנציג מטעמך מקרב עובדי הרשות או נבחריה. או כפי 

 15 הוא מראה לך פה דבר  .."שיפורט להלן. כמו כן אבקש להתייעץ עמך בדבר מינוי של הדיין בדימוס

 16 אחד. הוא אומר לך. 

 17 הוא מתחיל בעמדתי איציק. הוא מתחיל תקשיבו למילים ויש על זה  : עו"ד דניאלה רון יעקבי

 18 עמדתי ברור מה הכוונה והרצון. 

 19 מה נאמר לי.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 20 זה אג'נדה פוליטית.   :עו"ד גייל שורש

 21 ברור.  : עו"ד דניאלה רון יעקבי

 22 הוא אומר לך אני גם איוועץ אני גם רוצה לדבר איתך. אני רוצה : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 23 לא תבחר גם בסדר.   ,לשתף פעולה הוא אומר את הדברים האלה. בפועל נאמרו לי דברים מפורשים

 24  אנחנו מי שאמר לי אל תבחר. אנחנו נמנה לך רב מטעמנו. 

 25 רק שפה הוא לא אומר לך אני ימנה לך רב אני אבחר לך את חברי האסיפה.  מר גיא קלנר:

 26 לא בכוונה. אני מבקש כן להיכנס לתהליך כן. אחר כך הוועדה  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 27 תחליט שהיא לא רוצה שתחליט מה שהיא רוצה. 

 28 רק רגע על התהליך אני מפספסת משהו. בכל מקרה ההחלטה הסופית   :גב' קרן ברנדס מקסימוב
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 1  ההחלטה.  מגיעה לפה נכון?

 2 לא. מה פתאום.  מר גיא קלנר:

 3 את ממנה את הוועדה.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 4 את ממנה את הוועדה היא בוחרת הוועדה תגיד היא תבחר את  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 5 הגוף 

 6 אבל חברי המועצה הם חלק מהגוף הבוחר. : מר אהד בלייר

 7 נכון.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 8 נכון. זה מה ששאלתי.  : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 9 היא תקבע. רק את נהלי  (מדברים ביחד)נכון. נכון מאוד. : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 10 הבחירות. אני אומר לכם. 

 11  מי בוחר בסוף?  :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 12 אנחנו האסיפה הכללית.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 13 זה מה שאני אומרת. אתה אומר כן והן אומרות לא. אני מנסה להבין.  : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 14 כן אנחנו עם תוספות יש תוספים של הרבנים  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 15 תוספות. אבל זה בא לפתחנו.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 16  כן. כן.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 17 מועצת עיר. ביושבנו כלא  מר גיא קלנר:

 18 כנציגים.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 19 לא נכון.  : עו"ד דניאלה רון יעקבי

 20 כן נכון.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 21 וראש פה יושבים זה כלל חברי המועצה שאנחנו  ?מי הם חברי האסיפה הבוחרת  :ד נאוה פרס"עו

 22 המועצה הדתית ואם אין מועצה דתית המנהל הכללי. אבל יש לנו. ונציגי ציבור שמספרם זהה 

 23  למספר חברי האסיפה הבוחרת אחד ושתיים כלומר. 

 24 איך הם ממונים?  מר גיא קלנר:

 25  איך הם ימונו נציגי הציבור?: מר אהד בלייר

 26 מנהל. השר התייעצות עם המליאה האקדמיה  אחד מתחומי הרוח החינוך השיהיו    :ד נאוה פרס"עו

 27 שליש.  שני שר תמנההשלנו. ימנה שני שליש מנציגי הציבור והמליאה בהסכמה 

 28  מדברים ביחד.



 8.12.24 –רמת השרון  –   10 ישיבה מועצה מן המניין מספר

82 

 

 1 נניח לא ממנים, אבל איציק, מה מטריד אותך שזה עולה, גב' קרן ברנדס מקסימוב:

 2 (מדברים ביחד)

 3 נגמר הסיפור. יהיה להם רוב  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 4 הוא לא יכול למנות.   : עו"ד גייל שורש

 5 לא. בכל מקרה יהיה אסיפה בוחרת. גוף בוחר. : מר אהד בלייר

 6 זה נכון.  :מר יעקב קורצקי

 7 נציגי ציבור.   18ועוד  18אנשים. זה הפורום הזה פלוס מנכ"ל זה  36זה : מר אהד בלייר

 8 נציגים בוועדה שאנחנו קובעים. נכון בדיוק. שני יש  :מר יעקב קורצקי

 9 (מדברים ביחד)

 10 הם ילכו. אני מעדיף שאנחנו נשלוט בעניין ולא ישלטו בנו.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 11 מי רצית להמליץ שתיים? : מר דן רוק

 12 מזרחי. סמוחה שרון יחזקאל מהתרבות, ואת רחל : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 13 לא אמור להיות מהמועצה ? : גב' בת שבע אלקובי

 14 לא חובה. שתי עובדות.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 15 (מדברים ביחד)

 16 . באצ'יגם נבחרי ציבור אפשר. למדן וגיא. למדן ו: מר דן רוק

 17 לא נכון. אני אקרא פעם אחר  (מדברים ביחד) למה להתניע את התהליך הזה?  :עו"ד גייל שורש

 18  פעם.

 19 (מדברים ביחד)

 20 אני גם רוצה להתייחס.  מר גיא קלנר:

 21  6א'. סעיף  6תקרא את החוק. לא זה תקרא עוד פעם סעיף. תקנות   :עו"ד גייל שורש

 22 אני רוצה להתייחס לזה בשתי רמות. רמה ראשונה אני מבין פה שמעתי בין הפרקים  מר גיא קלנר:

 23 לסוגייה אני לא יודע להגיד בסופו של יום אם הפרוצדורה שאם נעשה עוד שמיכה לא התייחס 

 24 אותה או לא נעשה אותה נצא בהפסדנו בהקשר הזה. אז אני לא יודע אם זה נכון. שווה לקבל 

 25 שיקוף האם ככל שלא נעשה תהליך אנחנו מסונדלים למשהו שהוא לא בשליטתנו. זה פעם 

 26 ראשונה. זה בעיני הדבר הפחות חשוב. הדבר היותר חשוב בעיני עם כל ההבנה לכל תהליכי החיים 

 27 הקהילתיים וכו' שאני כמובן בעדם ועם זאת. אי אפשר לנתק את המציאות שבה אנחנו נמצאים 

 28 כרגע במדינת ישראל. סורי. כנסת ישראל וממשלת ישראל דוהרים בצורה מאוד קיצונית ומאוד 
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 1 כוחנית כנגד ציבורים שלמים במדינת ישראל בתחומים האלה. חוק הרבנים שזה שלוחה מתקדמת 

 2 שלו הוא חוק שנתקע לציבור הליברלי והחילוני שהוא חלק מתהליך הרבה יותר רחב במדינת 

 3 ישראל שבה להצר את צעדיו של הציבור שרובנו מייצגים אותו. ולכן אני חושב שעד לא נבין לעומק 

 4 . קיבלתי הליך את הדבר הזה אני לא אוהב לקבל סטירה ולהושיט יד חזרה. יאללה בוא נעשה

 5 סטירה עצור. אני לא משתף פעולה עם הסטירה הזאת כרגע. אני. לכן שנייה לא אמרו שלא יבחר 

 6 רב עיר. לא אמרו שלא יבחר רב עיר. 

 7  אתה לא בקפלןארצית. אתה עושה פוליטיקה עכשיו : מר יעקב קורצקי

 8 אני לא עושה פוליטיקה ארצית. אני לא עזוב. קפלן ולא קפלן. אני חושב. הרי אם  מר גיא קלנר:

 9 לתהליך הזה מילא הגוף הבוחר די נקוב  by passאין בהפסדנו בתהליך אם הדבר נכון. ומילא יהיה  

 10 ויתמנה אז הכל בסדר. אז נתמנה כל חברי המועצה וחברי ואנשי הציבור שצריכים להתמנות כחלק  

 11 מהתהליך הזה ושם יהיה התהליך ואם יש בכוחנו להשפיע על התהליך הזה ממקום שבו אנחנו 

 12 רוצים להגיד דברים עקרונית. תראו זה לא סתם שבתל אביב ורמת גן ואני לא יודע מדימונה 

 13 חבר'ה יש פה שאלות עקרוניות. הרצלייה, אנחנו בקונטקסט מסוים. אנחנו נלחמים על הזהות 

 14 שלנו גם כן. אנחנו במדינה שמפלסת את דרכה עכשיו אחרי משבר. והדברים קשורים האחד לשני 

 15  לא אדוני. מה?  ,ואני חושב ובסוף הוא אומר לך אני על פי חוק הרבנים יכול לעשות מה שאני רוצה

 16   החוק לא עבר. 

 17  התקנות עברו.  עו"ד עידן למדן:

 18 בסדר אז אני.  מר גיא קלנר:

 19 מה קורה לנו. זה לא צריך לעבור. באמת אנחנו צריכים להיות. כן את  : עו"ד דניאלה רון יעקבי

 20 . אני מתחברת לגמרי הדר תומכת במשהו שלנו אסור לתמוך בו. באמת. זה מה שהיא אומרת

 21 לדברים שגיא אומר. שום דבר פה עכשיו היום 

 22  מה ששונה דעה. : מר יעקב קורצקי

 23 זה לא שונה דעה. זה לא.  מר גיא קלנר:

 24 שנים. איפה נפגעו פה?  שמונה לא היה פה רב  : עו"ד דניאלה רון יעקבי

 25 למה לא מגיע להם? אנחנו לא איזה.  יש אנשים שרוצים רב,: מר יעקב קורצקי

 26 (מדברים ביחד)

 27 לא עבר רב עיר יש לו סמכות גם על האנשים שאנחנו נראים בו. הם רוצים רב  : עו"ד גייל שורש

 28 שילכו לרב שכונה. שיבחרו רב בבית כנסת. הכל בסדר. 
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 1 לא אתה חי לפי הרב הזה שמינו מעליך?  מעניין אותך רב עירוני?: הדר שוייצר 'גב

 2 אל תהפכו את זה למלחמת דת עכשיו.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 3 לא מלחמת דת בכלל לא. בכלל לא עניין של מלחמת דת. אנחנו לא נגד  עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 4 הדת. אבל אנחנו לא רוצים שיכפו עלינו את זה. אני לא צריכה  רב. אני לא הולכת לרב. 

 5 אותו כפו נתניה שמאם את לא רוצה שיכפו את צריכה להצביע בעד. כרגע יש רב  :מוטי גינדימר 

 6 עלייך. 

 7 (מדברים ביחד)

 8 זה רב עיר. : גב' בת שבע אלקובי

 9 .  אני לא אלך לרב מי שרוצה שילך לרב עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 10 הוא גר בנתניה הוא בא לפה. זה שאת מתעלמת זה לא אומר שהוא לא קיים. יש  :מוטי גינדימר 

 11 קהילה שלך אז את צריכה לבחור רב לאותו עלייך. ואם את רוצה  כפולרמת השרון רב היום. ש

 12 . להתנגד לזה

 13 (מדברים ביחד)

 14  להתניע את התהליך הזה. לשר אין סמכות  :עו"ד גייל שורש

 15 אני מבקש להצביע על זה.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 16 על מה בעצם להצביע על שתי הבחורות.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 17 להצביע להכניס את שרון יחזקאל ואת רחל מזרחי כנציגות  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 18 בוועדה. זה מה שאנחנו מצביעים מי בעד שתי הבנות? שבעה. מי נגד? תשע. שמונה? תספרו. 

 19  זה מאוד פשוט. אנחנו שמונה ומר בלייר תשעה סלמת כל טוב.   :עו"ד גייל שורש

 20  תשע שמונה? מר גיא קלנר:

 21 לא. לא היה תיקו.  : עו"ד גייל שורש

 22 תיקו לא עובר. : מר דן רוק

 23 לא מה פתאום. במקומית.   :עו"ד גייל שורש

 24 

 25 

 26 

 27 

 28 
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 1 

 הקמת וועדה לבחירת רב עיר לרמת השרון. 17

 איציק רוכברגר, ענת לין, יעקב קורצקי, עופר קליך, מוטי גינדי, קרן ברנדס מקסימוב,  בעד:      

 דן רוק                 

 גייל שורש, דניאלה רון יעקובי, בת שבע אלקובי, הדר שוייצר, סיון דהן, גיא קלנר, עידן   נגד:       

 למדן, נאוה פרס, אהד בלייר               

 החלטה: לא אושר

 

 2 

 3 . שנאהאתם שטופי : מר יעקב קורצקי

 4  מדברים ביחד.

 5 רגע שנייה.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 6 יש לי דקה.  : עו"ד דניאלה רון יעקבי

 7 לעניין  ,חברים ?שנייה. איפה זה ,יש משהו בשונות בסדר היום : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 8 קיבלנו הודעה ממשרד הפנים שהרכב הדירקטוריון  ,הרכב של רימונים סליחה חברה כלכלית

 9 . מצטמצם. מה לעשות. 15במקום מצטמצם לתשעה 

 10 למה איציק.  : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 11 לא יודע. הם שינו את התקנות ושינו מזמן ולא עדכנו את זה  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 12 ועכשיו קיבלנו את ההודעה. לכן לא רק זה צריך גם חמישים אחוז נשים. מאה אחוז בסדר אני 

 13 מבקש לעדכן את ההרכב אני מעדכן את ההרכב. קואליציה אני משאיר את המצב כמות שהוא. 

 14 למרות זה כבר לא קואליציה. קרן ברנדס, יעקב קורצקי ואיציק. ובדרג המקצועי, מאחר שהגזבר 

 15 טרם אושר. שי טרם אושר. מיכה בלום טרם אושר יש את עינב בן יעקב. מנהל אגף הנכסים אושר. 

 16 כרגע אנחנו לא עושים את השינוי הזה זה (מדברים ביחד) ופרח מלך אושרה. אז אני צריך אישה. 

 17  אושר עד שנאווה תיכנס. עד שגיא יכנס נצטרך לעשות את השינוי. 

 18 גם סיוון הייתה צריכה להיות.  מר גיא קלנר:

 19 צמצמו מה לעשות.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 20 אופוזיציה וקואליציה. מקום אחר סעיף אחר. היחסיות גם פה כמו בוועדות כמו : מר אהד בלייר

 21 ,צריכה 
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 1 אתה רוצה לא להפריע. לא נצביע.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 2 שונות אתה לא יכול להצביע. על שונות אתה לא יכול להביא  :היועץ המשפטי-עו"ד מיכאל בלום

 3 להצבעה. 

 4 ישיבה הבאה.  :מר דן רוק

 5 וגם פה צריך להיות הרכב לפי יחסיות של האופוזיציה וקואליציה. סליחה. סיעות.    :  מר אהד בלייר

 6  9ל 15אין בעיה אני רק מודיע שזה מצטמצם מ : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 7  איך פועלים? פועל דירקטוריון קודם? : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 8 פועל.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 9  יש קוורום?: מר אהד בלייר

 10 לא יודע מה זה קוורום.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 11 אתה יודע מה זה קוורום. דירקטורים ברגע קדנציה. : מר אהד בלייר

 12 מדברים ביחד 

 13  למה אנחנו לא בישיבות אם יש ישיבות?  : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 14 הייתה פעם אחת ישיבה של הנעה של הליך של מנכ"ל אפילו לא  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 15 היה לא 

 16  לא היו בקיצור ישיבות. :עו"ד גייל שורש

 17 לא היו ישיבות עד עכשיו עוד לא היה. טוב בקשה.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 18 אני ביקשתי ממר רוכברגר לתת לי דקה לסיום. להגיד כמה דברים  : עו"ד דניאלה רון יעקבי

 19 בהמשך לישיבה הקודמת. יש פה אנשים שלא היו בישיבה הקודמת. אני יעשה את זה קצר ככל 

 20 הניתן. אני בישיבה הקודמת הבאתי הצעה יחד עם חברותי הצעה לסדר להשוואת מחירי החוגים 

 21 במגוונים אחרי מחקר מעמיק. אני חייבת להגיד שהייתי בטוחה שההצעה הזאת תעבור ברגע. לא 

 22 ציפיתי פה לשום דבר מעליהום מאוד קשה ומהתקפה מאוד קשה שעברתי פה בישיבה הקודמת. 

 23 אני מאוד נפגעתי מר רוכברגר מההתנהלות שלך בישיבה הזו. מזה לא עצרת את הדברים והפשרת 

 24 אותם. ויותר מהכל נפגעתי מההתייחסות לדברים שלי לאחר מכן. כי שימו רגע את הקטע של 

 25 הדמעות שלי בצד. לי יש את כל הסיבות להוריד דמעות הם לאו דווקא קשורות לישיבה. זה נפל 

 26 אצלי על מקום מאוד רגיש שלי. בתקופה הזאת. אני חושבת שאם גם היו אומרים לי מיקי מאוס 

 27 הייתי בוכה בישיבה הזו. אבל כל מה שקרה לאחר מכן, זה כבר פשוט הימם אותי. אני ניסיתי 

 28 לקבל תשובות בסך הכל אני חושבת שיש משהו שאנחנו מדברות עליו אנחנו תמימי דעים דעות 
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 1 לגביו. אני קיבלתי מאחורי הקלעים כמעט מכל חברי וחברות המועצה דעות הצעה נכונה וככה זה 

 2 צריך להיות בעיר. מחיר אחיד לחוגים. לכולם. אבל בפן המעשי סליחה. לאותו חוג בהחלט. לאותו 

 3 חוג. בפן המעשי לא קרה דבר. כל הניסיונות שלי לקבל תשובות עלו בתוהו. הוזמנתי לישיבת 

 4 דירקטוריון ביטלו את הישיבה מגוונים וביטלו את השתתפותי בישיבה כאילו צריך להיות לכם 

 5 אינטרס בן אדם מעלה איזה שהיא סוגייה. מביא סוגייה חשובה לדיון ככה אני רואה את הסוגייה 

 6 הזאת שהיא לטובת כל תושבות ותושבי העיר. ומבטלים את השתתפותי. לא חשפו בפני את 

 7 ההחלטה שהתקבלה ולא את הדיון למעט זה שקיבלתי הודעה שההחלטה שהתקבלה גם הייתי 

 8 צריכה לרדוף אחרי זה פעם אחר פעם פעם אחר פעם. החלטה שהתקבלה להותיר את המצב כמות 

 9 שהוא כדי לא לפגוע מכיוון שיש חשיפה כלפי מי שנרשם לחוגים. זאת אומרת כלפי שלושים ילדים 

 10 או ארבעים ילדים שנרשמו לחוגים כלפיהם יש חשיפה וכלפי אלפי ילדים של העיר הזאת 

 11 על בסיס יום יומי אין חשיפה. זה באמת   מופליםשמשלמים יותר ולא זוכים לשוויון והורים שלהם  

 12 טיעון מעניין מאוד בתור אחת שהיא מתעסקת בזה ברמה יום יומית. ומעבר לזה מר רוכברגר אני 

 13 נפגעתי ממך אישית מזה שאמרת לי אני אתן לך תשובות אני אחזור אלייך. ההצעה על סדר היום 

 14 פתוחה. והניסיונות שלי להחזיר את ההצעה הזאת לקיים פה דיון ובאמת שנביא פתרון. מה אני 

 15 זה לא פוליטי זה פתרון אז ההצעה שלי ירדה מסדר היום בלי שהיא הובאה פה לדיון  ?מבקשת

 16 וכמו שמחייבת הפקודה. האם אנחנו דנים בהצעה. האם אנחנו מביאים הצעה אחרת. ממש 

 17 סתימת פיות. החלטה פה אחד הפה שלך. אני רואה את הדברים באמת בחומרה רבה וזה צריך 

 18 להדאיג את כולנו כי זה יושב על שקיפות. מה יש לנו להסתיר? מה לעזאזל אני שואלת את עצמי 

 19  ?מה אנחנו על מה אנחנו מבקשים לכסות ?יום יום מה יש לנו להסתיר עם העניין הזה של מגוונים

 20 למה לא לתת תשובות. למה אנחנו מחכים. אנחנו צריכים עכשיו להעביר עכשיו עוד שנה שלמה עד 

 21 כדי לפתור את העניין הזה?  יוני

 22 אני יענה לך ברשותך. ראשית אני לא שותף למה שהיה. לא  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 23 גם לך היה את לא פעם אחת סגנון של דיבור כזה ואחר. גם  .שותף הייתי בהלם מהצעקות שהיו פה

 24 היום בישיבה הייתה ולא ראיתי שהגנת למשל על סגנון הדיבור שהיה מצידה של קרן. לא ראיתי. 

 25 אבל בכל מקרה הייתי צריך לעצור את זה בזמן. מודה. הדבר השני את לא מקבלת תשובה שלא 

 26 יושב ראש. קיבלת תשובות מעידן. אני מסרתי לך הנראית לך. קיבלת תשובות. מאוהד. כי הוא 

 27 כתבת אמרו לך את זה וגם אני חושב שזה נכתב. דיברתי עם אלי אלוש. שאלתי  ,שאני דיברתי

 28 הוא אמר לי כן. אמרתי לו אני יכול להסתמך  אותו האם התשובה של עידן היא התשובה הנותנת?
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 1 אמר לי כן. קיבלת את התשובה הזאת את לא מקבלת אותה. רגע שנייה.  על זה שדיברתי איתך?

 2 אבל אני   מה זאת אומרת?נצביע עליה, אני רוצה תשובה לסדר היום  : עו"ד דניאלה רון יעקבי

 3 רוצה תשובה. אני לא שלחתי שאילתה. אני שלחתי הצעה לסדר. 

 4  סליחה את לא תשגעי את המערכת.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 5 זה משהו אחר מה שאת אומרת אני רוצה להביא את ההצעה להצבעה.  מר גיא קלנר:

 6 (מדברים ביחד)

 7 . על סדר היום לאור התשובות אני מבקשת שהצעה שלי תהיהש : עו"ד דניאלה רון יעקבי

 8 הנושא נדון בדירקטוריון.   :עו"ד גייל שורש

 9 הוא נדון בדירקטוריון. אני יודע שנדון בדירקטוריון. הם הורידו   : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 10 את הנושא הספציפי עד כמה שאני מהפרסומים ראיתי. או שנדון. נדון. עזבי את ו. אני היא שואלת 

 11 אותי. אני מבחינתי הנושא הזה נדון בכל ורסיה. נדון בכל ורסיה. היא לא מקבלת את זה מבחינתה 

 12 אין לה סוף אם היא לא קיבלה את התשובה כמות שהיא רוצה. 

 13 אני לא בשאלה. אני בהצעה לסדר. מר רוכברגר הייתה פה הצעה לסדר.  : עו"ד דניאלה רון יעקבי

 14 החלטת להשאיר אותה פתוחה. נשארה פתוחה. קיבלתי תשובות

 15 (מדברים ביחד)

 16 לא. אני ניגשתי אלייך ואמרתי לך. תקשיבי. אני מבטיח לך  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 17 אלי אלוש המנכ"ל אני מבטיח שאני יחזור אלייך עם תשובות כדי לסגור את  שאני הולך לדבר עם

 18  ,לא רק אני ,מכובדת. חזרנו נתנו לך את התשובות. נכון נתנו לך את התשובותהנושא הזה בצורה 

 19 את לא תעלי הצעות לסדר.  עידן נתן אני שאלתי ניתנה לך תשובה? ,אוהד נתן

 20 אני יעלה את ההצעה שלי לסדר אתה יכול.  : עו"ד דניאלה רון יעקבי

 21 (לא ברור)

 22 תעלי אותה איך שאת רוצה.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 23 לקואליציה שלך להצביע נגד ואולי היא תיפול אבל אני  : עו"ד דניאלה רון יעקבי

 24 לא. את לא תנהלי את העיר. אני אומר לך מה האופציה שלך.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 25 אבל זה הפקודה קובעת מר רוכברגר.  : עו"ד דניאלה רון יעקבי

 26 קיבלת תשובות.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 27 אבל הצעה לסדר מצביעים עליה. היא עוברת בהצבעה.  : עו"ד דניאלה רון יעקבי

 28  דניאלה יש לי רעיון אפשר רגע?: גב' קרן ברנדס מקסימוב
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 1 לא היה סיכום פה שאמרתי לך שאני אדבר.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 2  עם מי סיכמת את זה? : עו"ד גייל שורש

 3 איתה.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 4 לא. יש פרוטוקול.  : עו"ד דניאלה רון יעקבי

 5 את לא אמרת שאני הייתי צריך לחזור אלייך עם תשובה ולא  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 6 ?חזרתי

 7 ביקשת ממני שהנושא יישאר פתוח. לא להוריד את זה מסדר היום.  : עו"ד דניאלה רון יעקבי

 8 תסתכל בפרוטוקול. עידן אל תגיד עזוב. אפשר עד מחר לזלזל בנושא. 

 9 לחלק ציונים יותר מידי לכל עם כל הכבוד מתחילה את לא שמעת מה אמרתי.  עו"ד עידן למדן:

 10 לך. הודעה אישית. 

 11 דיברתי עליך באופן לא ראוי אם אפשר דקה. אני אתחיל לא מזה אלא  :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 12 לא לשם אני רוצה לקחת את הדברים. הדברים מדם הלב אבל אני לא רוצה ואני אני מתנצלת 

 13 שנגיע למקום. 

 14 קיבלתי.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 15 אז תודה. ושתיים בעניין של דניאלה. אני זה יושב עלי גם. כי אני  : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 16 מרגישה שדניאלה צודקת. ואני בעיניים שלי מזדהה עם כל מה שהיא אומרת. ואוהד אכן הזמין 

 17 בדירקטוריון היו מי שחשבו אחרת והדבר הזה בוטל. אני חשבתי שזה טעות. אני אכן אותה ו

 18 חושבת שצריך לשמוע אותה. שקיפות יש לה משמעות. ולנוכחות שלך יש משמעות. ואני חושבת 

 19 ואני מזמינה פתרון. שנזמן ישיבה שלא מן המניין בנושא הזה ונקיים ישיבה ודיון בנושא. נדון על 

 20 וככה הנושא לא ירד מסדר היום.  ..כל הצדדים מכל הכיוונים אני מניחה שתצטרפו. הנה גם סיוון

 21 קרן הנושא הזה הוא בתחום מגוונים. עם כל הכבוד מה  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 22  ?הסמכות שלי פה

 23 למה אתה נותן להם תקציב?  : עו"ד דניאלה רון יעקבי

 24 אני לא מנהל את מגוונים.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 25 (מדברים ביחד)

 26  אנחנו מתקצבים אותם.  : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 27 אפשר לקיים דיון ולהביע עמדה.  מר גיא קלנר:

 28 אפשר להעביר את רוח הדברים לדירקטוריון   :גב' קרן ברנדס מקסימוב
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 1דון בזה אם אין לי סמכות אני לא אסמכות לדון בזה אני  אם יש   : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 2 דן בזה אחרי שמיצינו. אני אשאל. 

 3 דניאלה נזמן ישיבה לא מן המניין.  : גב' קרן ברנדס מקסימוב

 4 בסופו של דבר יש פה בעיה מהותית.  : עו"ד דניאלה רון יעקבי

 5 אבל זה לא בסמכות שלנו.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 6  עראני מבינה אבל אנחנו לא יכולים לשבת פה ולהתנ : עו"ד דניאלה רון יעקבי

 7  ?אני אתערב עכשיו : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 8  מדברים ביחד.

 9  שיגיד היועץ המשפטי  אומר אלוש שאין לנו סמכות לדון בזה.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 10 שאני יכול. הבנתי אני ילד גדול. הסתיימה הישיבה תודה רבה. 

11 
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 1 קובץ החלטות

 2 

 3.11.24-מ 7אישור פרוטוקול מליאת ה מועצה שלא מן המניין מס'  .1

 

 3 

 3.11.24מיום  7הפרוטוקול מליאת המועצה שלא מן המניין מס'  .אישור1

 : איציק רוכברגר, ענת לין, יעקב קורצקי, עופר קליך, מוטי גינדי, עידן למדן, נאוה פרס, בעד

 גיא קלנר, הדר שוייצר, סיון דהן, גייל שורש, בת שבע אלקובי, דניאלה רון יעקובי         

 : קרן ברנדס מקסימוב, אהד בלייר, דן רוקלא השתתפו

 הפרוטוקול אושר החלטה:

 

 4 

 5 

 6 

להנגשת בתי עסק  2025הצעה לסדר יום של חברות סייעת חופשי בעירנו בנושא הקצאת תקציב .8

 ברחבי העיר.

 

 7 

  2025בנושא הקצאת תקציב בת שבע אלקובי צעה לסדר יום של חברת סיעת חופשי בעירנו ה  .8

 להנגשת בתי עסק ברחבי העיר     

 בעד פה אחד חברי המועצה הצביעו החלטה:     

 

 8 

 9 

 10 

 11 

 12 

 13 
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 1 קובץ החלטות

 2 

 בנושא מענים לנושא אלימות במוסדות   הצעה לסדר יום של חברת קרן מקסימוב ברנדס .7

 החינוך בעיר    

  3 

 בנושא מענים לנושא אלימות במוסדות   הצעה לסדר יום של חברת קרן מקסימוב ברנדס. 7
  החינוך בעיר    

 הורדת ההצעה מסדר היום כפי שהוצגה : 1החלטה    

 איציק רוכברגר, ענת לין, יעקב קורצקי, עופר קליך, מוטי גינדי, עידן למדן, נאוה פרס בעד:    

 קרן ברנדס מקסימוב, אהד בלייר, דן רוק  :נגד    

 גייל שורש, בת שבע אלקובי, דניאלה רון יעקובי, גיא קלנר, סיון דהן :נמנעו   

 
  כינוס וועדת החינוך והצגת נתונים והמלצות כולל תקציב  :2החלטה 

 איציק רוכברגר, ענת לין, יעקב קורצקי, עופר קליך, מוטי גינדי, עידן למדן, נאוה פרס בעד:  

 אהד בלייר, דן רוק, גייל שורש, בת שבע אלקובי, דניאלה רון יעקובי, גיא קלנר, סיון דהן           

 קרן ברנדס מקסימוב נגד: 

 

 4 

 הצעה לסדר של חברי המועצה גיא קלנר וסיון שמרי דהן בנושא שאטל פנימי מקומי. 9

 

 5 

 הצעה לסדר של חברי המועצה גיא קלנר וסיון שמרי דהן בנושא שאטל פנימי מקומי. 9

 איציק רוכברגר, ענת לין, יעקב קורצקי,  מוטי גינדי,  נאוה פרס, גייל שורש, בת שבע   בעד:     

 אלקובי, דניאלה רון יעקובי, גיא קלנר, סיון דהן, קרן ברנדס מקסימוב, אהד בלייר,                

 דן רוק               

 עידן למדן, עופר קליך היו מחוץ לאולם המליאה:    

  הצעה אושרהה : החלטה     

 

 6 
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 1 

 2 קובץ החלטות

 3 

 .מתן הרשאה לחשבון הורים:15

 –ליו"ר הנכנס  94931בנק לאומי סניף  19286835חשבון  -בבית ספר קריית יערים 

 דניאל בלאו במקומו של איתן פונו .

 -   ליו"ר ועד הורים הנכנסת 949בנק לאומי סניף  192877/34חשבון  -  תיכון אלון

 ליאה הילר במקומה של מאיה בר שלום.

 -  ליו"ר ועד מוסדי  949בנק לאומי סניף  19852339חשבון  -  בית ספר דורון

 במקום איילת שטאוב.  דייני לב הארי

 

 4 

 (כמפורט בהצעה) מתן הרשאה לחשבון הורים. 15

 פה אחד בעדחברי המועצה הצביעו : החלטה       

 

 5 

 6 

 )18/8/24אישור תמיכות שהוחרגו לבדיקה נוספת (מליאת המועצה מיום  .16

 

 7 

 יוסבר ע"י –) 18/8/24אישור תמיכות שהוחרגו לבדיקה נוספת (מליאת המועצה מיום  .16

 גזבר גזבר העירייה.-מר אסף אפרים      

 איציק רוכברגר, ענת לין, יעקב קורצקי,  מוטי גינדי,  עופר קליך, עידן למדן, נאוה פרס,  בעד:      

 גייל שורש,  גיא קלנר, סיון דהן, הדר שוייצר, קרן ברנדס מקסימוב, אהד בלייר,                

  בת שבע אלקובי ,דניאלה רון יעקובי ,דן רוק :נמנעו   

 

 8 

 9 
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 1 

 2 קובץ החלטות

 3 

 הקמת וועדה לבחירת רב עיר לרמת השרון. 17

 

 4 

 הקמת וועדה לבחירת רב עיר לרמת השרון. 17

 איציק רוכברגר, ענת לין, יעקב קורצקי, עופר קליך, מוטי גינדי, קרן ברנדס מקסימוב,  בעד:      

 דן רוק                 

 גייל שורש, דניאלה רון יעקובי, בת שבע אלקובי, הדר שוייצר, סיון דהן, גיא קלנר, עידן   נגד:       

 למדן, נאוה פרס, אהד בלייר               

 החלטה: לא אושר
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